
»چهره مشهور اینستاگرامی، بازیگر شد!« اگر اغراق 
نکنیم، این جمله را در ماه های اخیر به بهانه و با نام 
های متعدد بارها شنیده ایم اما چیزی که وجود دارد 
این است که شاید کسی که اولین بار این تیتر را کار 
کرد، قصد تخریب و تحقیر چنین مساله ای را داشته 
و به هیچ وجه به عنوان یک خبر خوشحال کننده 
آن را تیتر اول نگذاشته است ! اما واقعیت ماجرا 
خبر از »حقارت« نمی دهد بلکه کاملا مساله جدی 
است و فضاهای این چنینی مانند اینستاگرام، بستر 
جدید و البته فوق العاده جذابی برای معرفی بازیگر، 
هنرمند، کمدین، خواننده و حتی فوتبالیست ایجاد 
کرده است که شاید چند سال قبل چنین اتفاقی در 

ایران یک رویا به حساب می آمد.
سال هاست که در دنیا، شبکه اجتماعی وسیعی 
مانند »یوتیوب« با بازدید های میلیونی، در تمام 

دنیا فضا را برای معروفیت تسهیل کرده است و 
دیگر لازم نیست حتما در یک فیلم سینمایی یا در 
یک تیم ورزشی محبوب یا... باشید تا دیده شوید. 
تنها چیزی که برای »دیده شدن« در دنیای دیوانه 
کننده امروز نیاز است، فقط و فقط یک »گوشی 
هوشمند« است و البته مقدار زیادی »خلاقیت« ! 
تنها کافیست زحمت خارج کردن تلفن همراهتان 
خود  خلاقیت  از  و  بکشید  را  مبارک  جیب  از 
فیلمبرداری کنید و آن را در شبکه های مجازی 
به اشتراک بگذارید. پس از مدتی خواهید دید که 
دنبال کننده های بی شمار شما، چه جادویی در 

زندگی شما خواهند کرد.
مصداق های ایرانی این مساله بسیار زیاد است. اما 
بر می گردیم به همان تیتر اولی که موضوع بحث 
ماست؛ »چهره مشهور اینستاگرامی، بازیگر شد«. روز 
یکشنبه بود که خبری با این تیتر برای بازیگر شدن 
»سهیل مستجابیان« میان اصحاب رسانه دست به 
دست می شد و به هیچ وجه شایعه نیست. سهیل 
مستجابیان قرار است در فیلمی به تهیه کنندگی 
»حبیب رضایی« و کارگردانی »حسین مهکام« در 
کنار »پارسا پیروزفر« مقابل دوربین برود و بازیگری 
کند. سهیل 37 سال سن دارد و شاید هیچ کس 

نداند که در زندگی شخصی مشغول به چه کاری 
است. همه می دانیم که او تنها با یک موبایل و تعداد 
زیادی »دابسمش« ساخته شده با خلاقیت منحصر 
به فرد خودش، در اینستاگرام مشهور شده است که 
حالا »حبیب رضایی« استعداد او را کشف می کند و 
برای بازیگری با او تماس می گیرد. به همین راحتی !

شاید بگویید که مگر در ایران بازیگر کم داریم یا قحطی 
بازیگر است که از اینستاگرام بازیگر انتخاب می کنیم؟ 
معلوم است که بازیگر کم نداریم اتفاقا هر ساله خیلی 
بیشتر از ظرفیت تئاتر و سینما، فارغ التحصیل بازیگری 
داریم. اما مساله اینجاست که زمانه تغییر کرده است. 
خودتان را جای تهیه کننده ها بگذارید. ترجیح می 
دهید از یک با استعدادی که چهره مشهوری است 
و پیش زمینه مفصلی در جذب مخاطب دارد برای 
فیلمتان استفاده کنید یا از یک با استعدادی که تازه 
می خواهد مسیر شهرت را طی کند؟ مسلم است که 
هیچ تهیه کننده ای از پول و جذب بیشتر مخاطب 
بدش نمی آید، اما سوال منطقی اینجاست؛ پس آن 
مستعدی که در رشته مربوطه تحصیل کرده است و به 
جای سرگرم بودن با »اینستاگرام«، سرش در »کتاب« 

بوده است چه باید بکند؟
واسطه  به  ای  پیچیده  مفهوم  امروز  جهان  در 
ظهور نظام »سرمایه داری« در سده های گذشته 
تعریف شده است تحت عنوان »بازار آزاد، رقابت 
آزاد«. بی تردید فضای مجازی به خصوص شبکه 
هایی مانند »یوتیوب« و »اینستاگرام« به نوعی 
یک بازار آزاد هستند که همه در آن می توانند 
بدون هیچ محدودیتی رقابت کنند و دیده شوند. 
این رقابت آزاد، معایب و محاسن زیادی دارد که 
بررسی یک به یک آن را به روز دیگری موکول 
می کنیم و قصد ما در این یادداشت به هیچ وجه 
تمجید یا تخریب این مساله نیست. اما این بازار 
آزاد همانقدر که به معرفی آدم های با استعداد 
دیگر  نابودی  در  هم  همانقدر  کند،  می  کمک 
مستعدین نقش دارد چرا که معیار جدیدی تحت 
عنوان شهرت را برای انتخاب بازیگر در اختیار 

تهیه کنندگان می گذارد.
بازیگری »رضا  از سهیل مستجابیان، خبر  پیش 
لیونل  »بدل  اسم  به  این  از  پیش  که  پرستش« 
مسی« شناخته می شد، فضای مجازی را تکان 
اساسی داد. رضا پرستش به هیچ وجه بازیگر نیست 
و البته استعدادی هم در این زمینه از خود نشان 
آینه  در  را  روز خودش  یک  فقط  او  است.  نداده 
دید و متوجه شباهتش با مسی شد و از آن روز 
اینستاگرامش را پر کرد از فیلم ها و عکس های 
خودش و امروز بیش از 460هزار دنبال کننده دارد 
و حالا وقتی می شنویم که در فیلم جدید »مجید 
صالحی« با عنوان »زیر نظر« جلوی دوربین رفته 

است، ظاهرا نباید خیلی متعجب شویم ! 
یا بد، حقیقت جهان امروز همین »بازار  خوب 
برای  که  گفتند  می  گذشته  در  است.  آزاد« 
پیشرفت باید »حق دیگران را بخوری تا حق تو 
را نخورند !« نمی دانم شاید با پیشرفت جهان، 
این ضرب المثل هم پیشرفت کرده است و جای 
خود را به مفهوم انتزاعی و گنگی همچون »بازار 

آزاد« داده است.

کشت برنج دراصفهان ممنوع است
2

گزارش »دنیای هوادار« از بازار آزاد 
شهرت در فضای مجازی؛

مثل آب خوردن
بازیگر شوید!

شاید کسی که اولین بار این تیتر را کار کرد، قصد تخریب و 
تحقیر چنین مساله ای را داشته و به هیچ وجه به عنوان یک خبر 
خوشحال کننده آن را تیتر اول نگذاشته است ! اما واقعیت ماجرا 

خبر از »حقارت« نمی دهد بلکه کاملا مساله جدی است ...

1
معاون رئیس جمهور:

سفر رئیس جمهور عراق به ایران 
موجب تحکیم  مناسبات می شود
4

هشدار جدی  رئیس فیفا به مجلس و دولت
اینفانتینو:  قطعا تعلیق می شوید!

2

حجت الاسلام سالک کاشانی:

لازم باشد 100 امضا
برای تذکر به وزیر علوم 

جمع  می کنیم

2

این نفاق و دودستگی شرم آور است

کی روش: برخی ها 
در راه آماده سازی

تیم ملی خوابیده اند!

کمبود نیروی عملیاتی در آتش نشانی و مازادِ نیرو در سایر سازمان ها

چرا نیروهای مازاد شهرداری کرج تعدیل  نمی شوند؟

8

3

رسانه مستقلروزنامه اقتصادی - ورزشی
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ستاره جدید پرسپولیس البرز را بشناسیم 

ترکاشوند: می خواهم روزی 
نفر اول ایران باشم

تحلیل »دنیای هوادار« ازهفته 13 لیگ آزادگان

صدرنشینی بوشهری ها 
در هفته ای که شاگردان وینگو 

6متوقف شدند 7

سرمقاله

»رفقای خوب« فدراسیون
سودای جاودانگی دارند؛

سنگینی » تاجِ «  فدراسیون
بر سر فوتبال ایران !

از همان روزی که سخن از حذف مدیران 
بازنشسته به میان آمد، نگاه همه ورزش 
دوستان معطوف به روسای فدراسیون 
های مختلف ورزشی شد، چرا که در 
از  که  است  این  بر  رسم  ایران  ورزش 
سیاسیون بازنشسته بر راس امور ورزش 
و حتی در جمع اعضای هیات مدیره 
شرکت های زیر مجموعه وزارت خانه ها 

و نهادهای پرنفوذ دولتی استفاده می کنند!  اما »تجمع« بازنشستگان 
در ورزش به ویژه در راس فدراسیون ها و کمیته ملی المپیک بیشتر 

از سایر نهادها و شرکت های اقتصادی و تولیدی است. 
مصوبه مجلس شورای اسلامی مبنی بر ممنوعیت به کارگیری 
نیروهای بازنشسته پس از تایید اعضای شورای نگهبان و لازم الاجرا 
شدن آن از سوی دوایر اجرایی، ولوله عجیبی را در مدیریت ورزشی 
ایران به راه انداخت. البته بسیاری از فدراسیون های ورزشی به 
دلیل شمایل آماتوری شان مشکلی در تغییر مدیران منتخب مجمع 
عمومی شان ندارند، اما از زمانی که سخن از فدراسیون فوتبال و 
مهدی تاج به میان آمد، نگاه ها متوجه فدراسیون فوتبال شد که یک 
بار هم مزه »تعلیق« را به دلیل دخالت دولت در امور مدیریتی آن و 
همچنین نداشتن اساسنامه مورد تایید فیفا چشیده بود. مهدی تاج 
در ابتدا تلاش کرد تا از امتیاز جانبازی خود استفاده کند که پس از 
پخش گسترده این خبر در شبکه های اجتماعی، منصرف شد و به 
نوعی هم چنین حرکتی را قویا تکذیب کرد اما پس از جلسه ای که 
با ریاست مجلس شورای اسلامی داشت و اطمینان از این موضوع 
که باید از ریاست فدراسیون فوتبال استعفاء دهد، متوسل به فیفا و 
قانون منع دولت ها از دخالت در امور فدراسیون های فوتبال ملی 
شد که در این رهگذر تعدادی از اعضای خانواده بزرگ فوتبال هم 
که در دوره ریاست تاج از فوتبال منتفع شده بودند هم به کمک 
وی آمده و پیاز داغ عواقب دخالت وزارت ورزش در امور فوتبال را 
زیاد کردند تا با توسل به قوانین فیفا، مانع از جدایی مهدی تاج از 

فدراسیون فوتبال شوند.
جالب آنکه خود فدراسیونی ها نیز از قبل مقامات فیفا را مطلع 
ساختند تا در روز مبادا که حالا همان روز است، از حمایت فیفا در 
حافظ دوران مدیریتی خویش بر فوتبال ایران برخوردار شوند! اما 
واقعیت این است که منع به کارگیری افراد بازنشسته در مدیریت 
ورزش و سایر دوایر دولتی و عمومی یک قانون اداری لازم الاجرا 
در تمامی سطوح است. حتی فیفا هم در قوانین خود نگفته که 
هرکسی می تواند بدون در نظر گرفتن قوانین داخلی کشور خود 
بر مسند فدارسیون فوتبال تکیه بزند، بلکه فیفا صراحت دارد 
که اعضای هیات رئیسه فدراسیون ها باید با نظر اعضای مجمع 

عمومی نصب یا عزل گردند ...
... ادامه در صفحه 4

مهدی تیموری
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»رفقای خوب« فدراسیون سودای جاودانگی دارند؛

سنگینی » تاجِ «  فدراسیون
بر سر فوتبال ایران !

باز هم جای شکرش باقی است که فدراسیون 
و  ها  کاستی  و  کم  تمام  با  مان  ستاره  پنج 
انتقاداتی که به آن وارد است، در یک چیز 
بسیار موفق است و آن »همدلی«، »همکاری« و »تعهد« 
درست  است.  یکدیگر  به  نسبت  شان  اصلی  اعضای 
مثل پوستر همین فیلم معروف؛ »رفقای خوب«! البته 
امیدواریم که روزی روزگاری پایان این همکاری مانند 

پایان قصه شاهکار »مارتین اسکورسیزی« رقم نخورد...

شاگردان برانکو در یک ۲0 دقیقه طوفانی که البته 
می توان اشتباه عجیب حریف را در آن موثر دانست به 

یکی از بردهای بزرگ خود دست یافتند.
به گزارش »دنیای هوادار«، در شرایطی که نمایش 
دو تیم طی 70 دقیقه هیچ نکته تاکتیکی و هجومی 
سود  با  چیز  همه  ناگهان  نداشت،  انگیزی  هیجان 
شاگردان برانکو تغییر یافت و آنها ابتدا با گل دیدنی 
کامیابی نیا و در ادامه اشتباه دروازه بان پیکان بازی را 

به سود خود تغییر دادند و با برد زمین را ترک کردند.
خسته  و  اصلی اش  بازیکن  چند  بدون  پرسپولیس 
از ماجراجویی در فینال و بی خبر از زمان برگزاری 
بازی و در سمت مقابل پیکانی که بر خلاف روزهای 
موفق ابتدایی فصل طی سه هفته اخیر نتایج ناموفقی 
به نام خود کرده، در دقایقی که از نیمه اول گذشت 
یک نمایش ناامید کننده به اجرا گذاشتند و پیکان را 
می توان خوش شانس و فرصت طلب نامید که از تک 

فرصت نصفه و نیمه خود به بهترین شکل سود برد.

بازی در نیمه اول بیشتر در نیمه زمین و با پاس های 
اشتباه و حملات ناکام یک نمایش سرد و بی روح برای 
هواداران بود و البته پیکان به خوبی توانست اژ موقعیت 
خود سود ببرد. با ادامه این روند هم بعید نیست بازی 
در نیمه دوم نیز بدون اتفاق خاصی به پایان رسیده م 
شاگردان برانکو همانطور که انتظار می رفت با وجود 
خستگی و کمبود یار موفق به کسب نتیجه خوبی از این 
جدال نشوند. اما در نیمه دوم، بازی به صورت جذابی 
دنبال شد. در این نیمه شاگردان برانکو با تلاش زیاد 
توانستند با به ثمر رساندن دو گل به بازی برگردند. در 
ادامه محمد قاضی می توانست دوباره بازی را به تساوی 
بکشاند که در صحنه ای بحث برانگیز رادوشوویچ توپ 
را روی خط دروازه از آن خود کرد تا بازی با برتری 

سرخپوشان پایتخت به پایان برسد.

اتفاق ویژه
پرسپولیس بدون تمرین تاکتیکی خاص و در شرایطی 

که در برگشت مجدد به لیگ برتر چهار  بازیکن اصلی 
خود را از دست داده بود، یک برد جالب توجه را به 
دست آورد. پیکان نیز که روی دور بدشانسی قرار دارد، 
در این بازی چهارمین بازی بدون برد خود را پشت سر 
گذاشت و به اولین تیم تهرانی این فصل تبدیل شد که 

مقابل برانکو و تیمش شکست خورده است.

بازیکن برتر
امید عالیشاه در بازگشت به ترکیب پرسپولیس 
یک نمایش امیدوارکننده خصوصا در نیمه دوم به 
جا گذاشت و توانست ضمن ارسال یک پاس گل 
برای تیمش در حملات نیز عملکرد خوبی به جا 
بگذارد. شایان مصلح نیز در سمت چپ پرسپولیس 
نمایش خوبی داشت و اگر اشتباه مرگبار شیخ 
ویسی توام با شکست این تیم نمی شود می شد از 
حجت حق وردی هم به عنوان یکی از خوب های 

ترکیب پیکان نام برد.

طوفان سرخ در 20 دقیقه!
1 - 2

نام علیرضا بیرانوند در بین سه نامزد دریافت توپ طلا 
دیده نمی شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، برخلاف خبر دیروز گل دات 
کام عربی نام کنتو میسائو بازیکن تیم کاشیما آنتلرز 
جانشین دروازه بان پرسپولیس شده و بنابراین قطعا 

دست ایران از توپ طلای آسیا کوتاه می ماند.
سه نامزد نهایی توپ طلا عبدلکریم حسن دفاع چپ 

قدبلند و فوق العاده السد، یوما سوزوکی بهترین بازیکن 
لیگ قهرمانان و کنتو میسائو هافبک ۲۲ ساله کاشیما 
هستند که در لیگ قهرمانان امسال عملکرد مناسبی 

داشتند.
اگر علیرضا بیرانوند در یکی از دو بازی رفت یا برگشت 
فینال به عنوان بهترین بازیکن انتخاب می شد قطعا در 

بین نفرات برگزیده قرار می گرفت.

در بین این سه بازیکن یوما سوزوکی بیشترین بخت 
را برای دریافت جایزه بهترین بازیکن سال آسیا دارد.

جالب اینجاست که حتی در سال برگزاری جام جهانی 
و درخشش بازیکنان ایران، کره و بخصوص ژاپن در 
روسیه ۲0۱۸ بازهم آن درخشش هیچ تاثیری در نحوه 
انتخاب بهترین های سال نگذاشته و اولویت کمیته فنی، 
لیگ قهرمانان و حضور بازیکنان در این تورنمنت است.

سه نامزد بهترین بازیکن سال اعلام شدند

بیرانوند از لیست توپ طلا خط خورد

گزارش »دنیای هوادار« از بازار آزاد شهرت در فضای مجازی؛

مثل آب خوردن بازیگر شوید!

محمدحسین سیفی
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خبر

یدالله صادقی روز گذشته افزود:»سال ۹7 به 
دلیل برخی نوسانات اقتصادی سالی بسیار 
سخت و استثنایی است به همین دلیل از 
زمان طرح بحث تحریم ها و تغییرات نرخ ارز 
برخی فرصت ها برای تحقق شعار حمایت از 

کالای ایرانی از بین رفت.«
وی تاکید کرد:»اما باوجود برخی معضلات، 
و  است  مشکلات  بر  غلبه  حال  در  دولت 
با  متناسب  را  موجود  امکانات  دارد  سعی 
شرایط تولید و تسهیلات بیشتر در اختیار 

تولیدکنندگان قرار دهد.«
صادقی ساماندهی نظام ارزی و مباحث 

خارجی  و  داخلی  تجارت  به  مربوط 
در  که  برشمرد  اقداماتی  جمله  از  را 
از  حمایت  ضمن  آن  اجرای  صورت 
تولید داخلی، زمینه بهره مندی بیشتر 
تولیدکنندگان در ماه های پایانی سال 

فراهم می شود.
تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
ها  تحریم  اینکه  بر  تاکید  با  تهران  استان 
بازار  تنظیم  منظور  به  را  مناسبی  فرصت 
است،  کرده  ایجاد  تولیدکنندگان  برای 
و  ها  دستگاه  انسجام  صورت  گفت:»در 
شدن  فراهم  برای  مسئولان  همکاری 

امکانات موردنیاز مانند تامین ارز، مباحث 
گمرک، توزیع امکانات واردات با ارز بانک 
کالا  توزیع  فرآیندهای  بر  نظارت  مرکزی، 
در کشور و ... وضعیت برای تولیدکنندگان 

بهبود خواهد یافت.«
وی با بیان اینکه دولت در حال گذر از 
است  کشور  در  موجود  مشکلات  گردنه 
افزود:»نوسانات نرخ ارز و فشارهای وارده 
تلاش  تمام  دولت  شد  باعث  اقتصاد  بر 
ناپایداری  شدن  برطرف  برای  را  خود 
در  تولیدی  واحدهای  شده  ایجاد  های 
نظر بگیرد تا این مسایل به ایجاد اخلال 

در  کالا  توزیع  و  تولید  نظام  در  جدی 
کشور منجر نشود.«

تحقق  به  مربوط  های  برنامه  درباره  وی 
ماههای  در  ایرانی  کالای  از  حمایت  شعار 
آتی گفت:»با توجه به سیاست های جدید 
دولت امکان حمایت بیشتری از تولید داخلی 
وجود  نخست سال جاری  نیمه  به  نسبت 

خواهد داشت.«
نیاز  مورد  اولیه  مواد  کارگروهها،  این 
با قیمت مناسب  را  تولیدکنندگان داخلی 
)زیر نرخ بازار( تامین می کنند و در اختیار 

صاحبان تولید می گذارند.

هوای کرج و فردیس آلوده است

گفت:»صبح  البرز  استان  زیست  محیط  حفاظت  کل  مدیر 
بر روی  آبان شاخص کیفی هوای کرج  دیروز دوشنبه ۲۸ 

۱0۹ بود.«
حکیمی افزود: »این شاخص در فردیس بر روی ۱۱4 قرار 

گرفت.«
می شود  توصیه  شرایطی  چنین  »در  کرد:  خاطرنشان  وی 
کودکان، سالمندان و بیماران قلبی و ریوی فعالیت طولانی 

خارج از منزل را کاهش دهند.«
این مسئول در خصوص وضعیت هوا در شهرستان های استان 
به  نظرآباد  و  ساوجبلاغ،  در  کیفی  کرد:»شاخص  اعلام  نیز 

ترتیب بر روی ۹۲ و ۸۹ قرار گرفت.«

6 هزار میلیارد ریال پرونده احتکار در 
آذربایجان شرقی تشکیل شد

مدیرکل تعزیرات حکومتی آذربایجان شرقی گفت:»از ابتدای سال 
جاری ۱54 فقره پرونده در خصوص احتکار به ارزش بیش از 6 
هزار میلیارد ریال در تعزیرات حکومتی استان تشکیل شده است. 
سیداحد یوزباشی روز دوشنبه در گفت و گو با »دنیای هوادار« 

اظهارداشت: از این تعداد ۱4۲ پرونده مختومه شده است.«
وی با اعلام اینکه 4۸ میلیارد ریال جریمه برای لوازم خانگی 
احتکار شده در استان از سوی این اداره کل صادر شده است، 
افزود:»کالاهای احتکار شده در انجام گشت مشترک کارشناسان 
منطقه ویژه اقتصادی سهلان و تعزیرات حکومتی استان در یکی 

از انبارهای این منطقه اقتصادی کشف شده بود.«
وی اظهار داشت:»در این عملیات بیش از یک هزار و ۲00 دستگاه 
فریزر و ماشین  لباسشویی، یخچال،  انواع  لوازم خانگی شامل 

لباسشویی کشف شده بود.«
مدیرکل تعزیرات حکومتی آذربایجان شرقی یادآوری کرد:»ارزش 
اولیه این کالاها بیش از 4۸0 میلیارد ریال بود که علاوه بر دستور 
توزیع این کالاها به میزان ۱0 درصد میزان ارزش آن ها جریمه 

شامل این کالاها شد.«
وی گفت:»در زمان کنونی بازار از آرامش نسبی برخوردار شده و 
تعزیرات حکومتی با محتکران به شدت برخورد و کالاهای کشف 
شده از انبارها را ضبط می کند و این کالاها در مراکزی که به 
همین منظور در نظر گرفته شده است بین مردم توزیع می شود.
سرپرست شهرداری مشهد نیز در این جلسه گفت: از همکاران 
خود در شهرداری می خواهم اجازه ندهند ثانیه ای خدمتگذاری 

در شهر مختل شود.«

اخبار

ورود خودرو به جاده تخت جمشید 
ممنوع می شود

»حمید فدایی« روز گذشته عنوان کرد:»طرح ساماندهی محور ورودی 
تخت جمشید یکی از مهم ترین طرح های در حال انجام ماست.

وی تاکید کرد:»گردشگران پس از طی مسیر مرودشت تا میدان 
ملل به یک سه راهی می رسند که یک شاخه آن، جاده اختصاصی 

و محور سه کیلومتری است که به تخت جمشید ختم می شود.:
وی افزود:»بازدیدکننده ها در ایام پر ترافیک )پر تردد( مخصوصا در 
تعطیلات نوروز از شلوغی و بی نظمی این جاده گلایه های فراوانی 
داشتند و از طرفی شانه های خاکی جاده هم ایجاد گرد و خاک 
می کرد و چون پارکینگ )توقفگاه( ما در انتهای این محور نزدیک 
صفّه )تختگاه( تخت جمشید است، ازدحام و آلودگی بسیار نا زیبا 

بود و کار را سخت می کرد.«
مدیر پایگاه تخت جمشید تصریح کرد:»در طرح ساماندهی، دو 
طرف محور یعنی شانه های خاکی را به پیاده راه تبدیل می کنیم و 
وسایل نقلیه نیز می توانند از بین این دو پیاده راه یعنی جاده وسط 

عبور کنند.«
وی تاکید کرد:»در نظر داریم تا بین راه پارکینگی تعبیه شود و 
گردشگران پس از پارک )متوقف کردن( خودروهایشان در این 
محل، از خودروهای برقی، درشکه ، دوچرخه و یا پیاده مسیر کوتاه 

باقی مانده را تا ورودی تخت جمشید طی کنند.«
فدایی افزود:»از سال قبل تاکنون این طرح را از سه کیلومتری و از 
مبدا میدان ملل کلید زدیم و در فاز اول، 530 متر از مسیر بعد از 
میدان ملل را آماده کردیم طوری که شانه های خاکی دو طرف جاده 
با بلوک های بتنی یک متر در هشتاد سانتی متر به صورت زیبایی 

تسطیح و پیاده راه شد.«
وی اظهار کرد:»در فاز دوم تلاش می کنیم اجرای ۲ هزار و پانصد 
متر باقی مانده را در قالب برگزاری یک مناقصه انجام دهیم که 
پیش بینی می کنیم این کار تا پایان پروژه به دو سال زمان نیاز 

داشته باشد.«
فدایی یادآور شد:»این محور عرض خوبی دارد به این ترتیب که 
هر کدام از پیاده راه ها در طرفین، هشت متری هستند و جاده 
ماشین رو در وسط هم لاین های )خطوط( رفت و برگشت مجزا 
دارد و همه اینها باز هم دو شانه خاکی در طرفین خواهند داشت.«

حرکت قطار مترو تهران-کرج جمعه 
ها یک ساعت زودتر آغاز می شود

ربات آتش نشان ساخت قزوین به زودی به خدمت گرفته می شود
مرتضی موسی خانی روز گذشته گفت:»این ربات قابلیت ورود 
مستقیم به آتش بدون همکاری انسان در محیط را دارا می باشد 
که با نزدیک شدن به آتش و برسی درست موقعیت به راحتی می 

تواند آن را خاموش و مهار کند.«
وی خاطر نشان کرد:»ربات آتش نشان یکی از ربات های فوق 
پیشرفته دانشگاه آزاد اسلامی قزوین است که با توجه به ضریب 
ایمنی بالا و قابلیت های مختلف در اطفای آتش در عملیات های 
آتش نشانی؛ بعد از تولید انبوه به خدمت گرفته شده و از بروز 

مشکلات برای آتش نشانان کاسته خواهد شد.«
موسی خانی گفت:»دانشگاه آزاد قزوین یکی از قطب های دانش 
رباتیک در ایران به شمار می آید که با توجه به قابلیت ها و ظرفیت 
موجود و با همکاری بیش از پیش مسئولان می تواند در سطح 

جهانی بدرخشد.«

اخبار

سمپادی ها از رشته های 
مهارتی استقبال نکردند

اینکه  بیان  با  مهاجرانی   فاطمه 
مدارس تیزهوشان تا پیش از این وارد 
تنها  و  بودند  نشده  مهارتی  رشته های 
تربیت  دانش آموز  پایه  های  رشته  در 
می کردند اظهار کرد:  امسال برای اولین 

بار  سمپاد مهارتی را دایر کردیم.
رئیس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
استعدادهای  پرورش  ملی  مرکز 
درخشان و دانش پژوهان جوان درباره 
مهارتی  رشته های  از  استقبال  میزان 
در مدارس تیزهوشان گفت:»این یک 
انجام  بار  اولین  برای  که  است  نو  کار 
با  و  آرام  را  کار  این  باید  است.  شده 
مطالعات تکمیلی پیش ببریم و با توجه 
گام های  دارد  وجود  که  عقبه ای  به 
لازم  بررسی های  ما  برداریم.  کوچک 
نتایج  به  توجه  با  و  انجام می دهیم  را 
حاصله طرح را اصلاح کرده و توسعه 

می دهیم.«
از  استقبال  داد:»البته  ادامه  مهاجرانی 
رشته های مهارتی در ابتدای امر چندان 
بالا نبود و به علت نگرش هایی که به 
رشته ها وجود دارد دور از ذهن نبود.«

چهار میلیون دلار سیمان از 
دلیجان صادرشد

گفت:»این  گذشته  روز  بازوکار  جواد 
 ۲۲5 صادرات  بابت  ارزآوری  میزان 
هزار و 4۱5 تن سیمان خاکستری به 
کشورهای عراق، فیلیپین و بنگلادش 

عاید کشور شده است.«
هزار   500 از  اظهارداشت:»بیش  وی 
تن سیمان امسال در کارخانه سیمان 
بازارهای  به  و  تولید  شهرستان  این 

داخلی و خارجی صادر شده است.«
صنعت،  اداره  صنایع  امور  مسئول 
گفت:»یک  دلیجان  تجارت  و  معدن 
میلیون تن محصول سیمان هر سال 
در این کارخانه از نوع سیمان حفاری 
در تیپ های یک ،۲ ، پنج و کلینکر 
تولید و به بازارهای داخلی و خارجی 

عرضه می شود.«
اداره  صنایع  امور  مسئول 
دلیجان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
با  صنعتی  واحد  اظهارداشت:»این 
میلیارد   ۸70 اولیه  گذاری  سرمایه 
محل  از  یورو  میلیون   ۲۸ و  ریال 
راه  آورده  وسهم  بانکی  تسهیلات 

اندازی شد.«

دولت باید پاسخگویی 
ترجمه غلط CFT باشد

اراک،  مردم  نماینده  کریمی  علی اکبر 
کمیجان و خنداب در مجلس شورای 
شورای  که  گفت:»ایراداتی  اسلامی 
بیست وچند  در   CFT درباره  نگهبان 
قرار  موردبررسی  کرده  مطرح  بند، 
می گیرد و  بعد به صحن مجلس ارائه 

می شود.«
بحث  در  اینکه  به  اشاره  با  کریمی 
ابهام  به عنوان  کلماتی   CFT ترجمه 
کرد:»مغایرت  اظهار  است  مطرح شده 
ترجمه در مورد کنوانسیون پالرمو نیز 

وجود داشته است.«
وی با اشاره به اینکه این لایحه توسط 
دولت تنظیم و به مجلس فرستاده شده 
لایحه  این  داد:»تنظیم  ادامه  است 
با  به گونه ای است که در پاره ای موارد 

متن اصلی مغایرت دارد.«
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب 
در مجلس شورای اسلامی بابیان اینکه 
نگهبان کشف  این مغایرت در شورای 
شد و به مجلس برگشت داده شد بیان 
کرد:»دولت که این لایحه را به مجلس 

فرستاد باید پاسخگو باشد.«

لازم باشد 100 امضا برای تذکر 
به وزیر علوم جمع می کنیم

کاشانی  سالک  احمد  حجت الاسلام 
حواشی  به  اشاره  با  اصفهان  در  امروز 
برنامه شهرداری اصفهان با عنوان »من 
اصفهان  دانشگاه  در  هستم«  بهشتی 
اظهار داشت:»اگر لازم باشد ۱00 امضا 
جمع می کنیم در تذکر به وزیر علوم که 
مراقب باشید پای فتنه گران به دانشگاه 

باز نشود.«
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای 
اسلامی افزود:»آنچه برای ما مهم است 
این است که هنوز هم خط قرمز نظام 
در  انقلاب  رهبر  همه  این  است  فتنه 
برای کشور  و مشکلاتی  فتنه  خصوص 
و  دانشگاه  کردند،  صحبت  کرده  ایجاد 
ندارد عناصری که در  شهرداری دلیلی 
کشور  ایستادند،  نظام  مقابل   ۸۸ سال 
را به لبه پرتگاه برده و بعضاً زندان هم 

رفته اند را به دانشگاه دعوت کنند.«
وی با انتقاد از استفاده ابزاری از نام شهید 
بهشتی تاکید کرد:»اگر حرمت این خط 
قرمز رعایت نشود تمام آن تلاش هایی که 
برای جمع شدن فتنه انجام شد به هدر 

می رود.«

ورود سامانه جدید بارشی
 به اصفهان

کارشناس مسئول پیش بینی 
با  اصفهان  استان  هوای 
ناپایدار  موج  اینکه  بیان 
و  سه شنبه  روز  ضعیفی 
چهارشنبه از آسمان استان 
عبور خواهد کرد و با پدیده 
افزایش ابر مواجه می شویم، 
باعث  موج  کرد:»این  اضافه 
ناپایداری جو و کاهش میزان 

آلاینده ها در هوای استان می شود و برای مناطق جنوب به ویژه 
سمیرم، نایین و ورزنه بارش برف و باران پیش بینی می شود.«

وی با بیان اینکه وضعیت دمای استان اصفهان طی ۲4 ساعت 
آینده تغییر محسوسی نخواهد داشت، اظهار کرد:»در این بازه 
زمانی اصفهان در گرم ترین ساعت به دمای ۱۸ درجه و در 

خنک ترین نیز به دمای پنج درجه سانتی گراد می رسد.«

کتاب های مرجع در دسترس 
مردم قرار گیرد

سیاسی  معاونت  سرپرست 
فارس  استانداری  اجتماعی 
وسیله  هیچ  اینکه  اعلام  با 
را  کتابخوانی  جای  ارتباطی 
افزود:»در دولت  نمی گیرد،  
کنونی هرچند اتفاقاتی افتاده 
اما باید کتابخوانی به موضوعی 

اجتماعی تبدیل شود.«
کرد:»قشر  تاکید  زاده  احمدی 

نوجوان در فضای مجازی در معرض خطر هستند؛ در حوزه کتاب هم 
باید شیوه ای باشد که کتاب های مرجع در دسترس مردم قرار گیرد.«
نسبت  به  را  فارس  در  عمومی  کتابخانه  باب  وجود ۲33  وی 
پراکندگی جمعیتی که ۲۹ شهرستان، ۸4 بخش و ۱06 شهر 
و بیش از ۲ هزار دهستان دارد نیازمند کمک و پشتیبانی استانی 

و ملی عنوان کرد.

هوای تهران برای سومین روز متوالی 
آلوده است

مدیر شبکه سنجش شرکت 
تهران  هوای  کیفیت  کنترل 
از ناسالم بودن هوای پایتخت 
برای گروه های حساس خبر 

داد.
گذشته  روز  طاهری  احمد 
کیفی  کلی  گفت:»شاخص 
عدد  روی  بر  تهران  هوای 
۱07 و ناسالم برای گروه های 

حساس قرار دارد.«
طاهری افزود:»با توجه به وارونگی دما و فصل سرد سال فردا نیز 
غلظت ذرات معلق کمتر از دو و نیم میکرون افزایش خواهد یافت.«
طاهری گفت:»از ابتدای سال ۹7 تاکنون ۲۸ روز ناسالم برای 
گروه های حساس گزارش شده، ۲0۱ روز سالم و ۱4 روز هوای 

پاک ثبت شده است.«

اخبار

کاهش 18 درصدی تصادفات جاده ای 
در یزد

تلفات  کاهش ۱۸درصدي  از  یزد  استان  راه  پلیس  سرپرست 
تصادفات جاده ایي در 7 ماهه امسال  و کسب رتیه دوم استان در 

بین استان هاي کشور دراین زمینه خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ قانعي افزود:»این در حالیست 
که طي این مدت میزان تردد در جاده هاي استان ۱3 درصد 

افزایش یافته است .«
وی  پوشش کامل نقاط حادثه خیز  استان، برخورد با تخلفات 
حادثه ساز همچون سرعت و سبقت غیر مجاز و استفاده از تلفن 
همراه در حین رانندگي و تجاوز به چپ ، رفع نواقص هندسي 
محورها و استقرار 50 گشت محسوس و نامحسوس پلیس بطور 
روزانه در جاده ها را از عوامل مهم این موفقیت  در استان برشمرد . 
سرپرست پلیس راه استان گفت:»آمار نشان مي دهد که متوفیان 
را به خود  از فوتي هاي  از تصادفات واژگوني 6۸ درصد  ناشي 

اختصاص داده است.«
سرهنگ قانعي افزود:»محور یزد کرمان با ۱7 درصد فوتي هاي 
ناشي از تصادفات جاده ایي پرحادثه ترین محور استان یزد طي 

این مدت بوده است.«
مدیرکل راهداري و حمل و نقل جاده ایي استان هم  با اشاره 
ایي  جاده  تصادفات  کاهش  براي  گرفته  صورت  اقدامات  به 
گفت:»شناسایي  ۱53 نقطه حادثه خیز ، آشکار سازي برخي 
نقاط حادثه خیز و نصب علائم ایمني و خط کشي محورها، لکه 
گیري سطوح جاده هاي استان و احداث پارکینگ هاي موقت براي 
استراحت رانندگان از مهمترین اقدامات صورت گرفته براي کاهش 

سوانح جاده ایي در استان بوده است.«

دوره دانش افزایی برای دبیران مدارس 
آذربایجان شرقی برگزار شد

کارگاه های دانش افزایی برای تقویت دبیران مدارس آذربایجان 
شرقی روز گذشته در این استان برگزار شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، عاشور اکرمی روز گذشته در بازدید از 
کارگاه های دانش افزایی برای دبیران مدارس آذربایجان شرقی 
گفت:»نیاز روز معلمان دانش افزایی و هم افزایی خود دبیران است 
و در این کارگاه ها، محتوای کتب، مهارت های سنجش و ارزشیابی 
با محوریت دروس نهایی و تبیین برنامه های کیفیت بخشی سالانه 

گروه های آموزشی استان تدریس می شود.«
وی گفت:»دومین مرحله کارگاه های آموزشی دبیران متوسطه 
اول و دوم استان آذربایجان شرقی با حضور ۹50 نفر از سرگروه 
های مناطق استان در ۲4 کارگاه تخصصی در دبیرستان فردوسی 

تبریز برگزار شد.«
وی با اشاره به سند تحول بنیادین آموزش و پرورش به عنوان قانون 
اساسی آموزش و پرورش، رویکرد معاونت آموزش متوسطه استان 
را افزایش توانمند سازی همکاران با رویکرد درس پژوهی و نظارت 

بر کلاس های درس با رویکرد نظارت بالینی عنوان کرد.

اخبار

مشکلات خط اول مترو اصفهان
 رفع می شود

گفتنی است هفته گذشته، نایب رئیس شورای اسلامی شهر 
اصفهان نطق خود را به  رفع نواقص ایمنی خط اول مترو همانند 
پله های اضطراری، سیستم اطفای حریق و ... اختصاص داده 
بود.  به گفته نصر اصفهانی، طبق توضیحات ارائه شده در جلسه 
توسط مسئولان مربوطه، وضعیت مناسبی در خط یک حاکم 
است.گفتنی است خط اول مترو از شمال شهر اصفهان آغاز شده 
و پس از طی مسیری به طول ۲0/۲ کیلومتر به پایانه مسافربری 

صفه در جنوب اصفهان می رسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، نایب رئیس شورای اسلامی شهر 
اصفهان با اشاره به تذکر هفته گذشته خود درباره نواقص خط 
اول قطار شهری اصفهان گفت:»تذکر هفته گذشته من، طبق 
وظیفه نظارتی شورا  انجام شد که در خصوص ضرورت اتمام 
خط اول مترو و رفع نواقص این خط بود و مورد توجه شهردار 

قرار گرفت.«
نصر اصفهانی در تذکر خود از اختصاص یک جلسه هیئت مدیره 
قطار شهری به این موضوع خبر داد و افزود:»شهردار اصفهان 
با اختصاص یکی از جلسات هیئت مدیره به این امر و بررسی 
در  که  می کند  گیری  تصمیم  آن  رفع  درباره  آن،  اشکالات 
اسرع وقت اقدامات لازم انجام خواهد شد. وی برای این امر از 
نمایندگان شورا در هیئت مدیره قطار شهری، شهرداراصفهان و 

سایر مسئولان ذی ربط تقدیر  و تشکر کرد.«
نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان در بخش دیگری از 
تذکر خود از شهردار اصفهان درخواست کرد که آمار نیروهای  
بازنشسته و نیروهایی که در طول سال گذشته به کار گرفته شده 

اند با ذکر مسئولیت واگذار شده، به وی ارائه شود.

جمعه ها با جمعه گوروشي 
در رادیو تبریز

برنامه جمعه گوروشي عصر هر جمعه به تهیه کنندگي بهروز 
جعفري، اوقات خوشي براي مخاطبان صداي مرکز آذربایجان 

شرقي مهیا مي کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، در برنامه جمعه گوروشي، موضوعات 
مختلفي  هاي  آیتم  قالب  در  تقویمي  رویدادهاي  و  اجتماعي 
همچون نمایش طنز ، تلفن و پیامک مخاطبان ، گزارش هاي 

مردمي و صحبت هاي کارشناسي بررسي مي شود.
روش هاي مصرف بهینه آب و پیشگیري از تصادفات جاده اي 
و پخش موسیقي هاي شاد محلي و ملي از بخش هاي دیگر 

برنامه است.
در برنامه جمعه گورورشي بهروز جعفري تهیه کننده،مصطفي 

سلطاني نویسنده هستند.
این برنامه جمعه ها از ساعت ۱۸:00 به مدت ۱۲0 دقیقه از 

صداي مرکز آذربایجان شرقي به روي آنتن مي رود.

اخبار

رئیس اداره هواشناسی کاشمر گفت:»مدلهای 
پیش بینی فصلی هواشناسی نشان می دهد 
میانگین بارش این شهرستان در محدوده 

نرمال و بیش از نرمال است.«
وجود  افزود:»با  گذشته  اصغرزاده  علی 
بارشهای اخیر و آتی باید نسبت به مدیریت 
مصرف آب توجه ویژه داشت و راهکارهای 
مناسب و اجرایی را در این زمینه در نظر 

گرفت.«

وی ادامه داد:»میزان بارش طی سال زراعی 
درصد   ۲۲ میزان  به  کاشمر  در  گذشته 
این  و  یافت  ماقبل کاهش  به سال  نسبت 
شهرستان از همین حیث در بین ۲0 ایستگاه 
هواشناسی سینوپتیک خراسان رضوی رتبه 

یازدهم را به خود اختصاص داد.«
جنوب  کیلومتری  فاصله ۲۲۸  در  کاشمر 
رضوی  خراسان  استان  در  و  مشهد  غربی 

قرار دارد.

میزان بارش در کاشمر 100 درصد
 افزایش یافت

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان 
اصفهان از کشف ۱75 کیلو و ۲00 گرم 
تریاک در بازرسی از یک دستگاه خودروی 
سواری پژو ۲06 و دستگیری ۲ سوداگر 

مرگ در این رابطه خبر داد.
از  نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
پایگاه خبری پلیس سرهنگ »سید تقي 
حسیني« رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر 
استان اصفهان اظهار داشت:»ماموران اداره 

عملیات ویژه پلیس مبارزه با مواد مدرمخدر 
استان اصفهان در پی همکاری اطلاعاتی 
مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  ماموران 
موفق  قزوین  استان  انتظامی  فرماندهی 
پژو  شدند یک دستگاه خودروی سواری 
۲06 حامل مواد مخدر را پس از ورود به 

محدوده استان شناسایی و توقیف کنند.«
بازرسی  طی  عملیات  این  افزود:»در  وی 

۱75 کیلو تریاک کشف شد.«

توقیف پژو 206 با بیش از 175 کیلوگرم 
تریاک در اصفهان

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجات تهران:

سیاست های جدید دولت 
برای حمایت از تولید 

در راه است

در هیچ نقطه ایران به جز دو مورد اعلام شده )استان های گیلان 
و مازندران( حمایتی درخصوص کشت برنج انجام نخواهد گرفت.
سید محمد موسوی، روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 

استان اظهار کرد:»در اصفهان ممنوعیت کاشت برنج وجود 
دارد و تنها در استان های خزری امکان کشت این محصول 

وجود دارد.«

کشت برنج دراصفهان ممنوع است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان تهران گفت:»دولت برای حمایت 
از تولید، سیاست هایی را در نظر گرفته که با کمک همگانی می توان آنها را در 

صحنه عمل به اجرا در آورد.«
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شهری

زندگی در یکصدمتر بالاتر از سطح زمین؛
همسایه هایی که با هم غریبه اند

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شهرسازی آنلاین، در ارتفاع 
و  شمعدانی  گل های  با  که  هست  خانه ای  زمین  متری   ۱۲5
بنفشه های رنگ به رنگ به استقبال بهار رفته است. این بالا زیر 
آسمان تهران، خانه ها مثل قوطی کبریت های خاکستری به هم 
چسبیده اند و آدم ها گویی لکه های سیاه رنگ متحرکی هستند که 
لابه لای ماشین ها و قوطی کبریت های سیاه و خاکستری پیدا 
و پنهان می شوند و شاید هیچ نمی دانند که چند متری بالای 

سرشان خانه ای هست، باغچه ای و چشم اندازی رویایی.
جا  همه  بر  خوش منظره  و  قدبلند  ساختمان های  این  برج ها؛ 
بی هیچ  آنها چشم هایی هست که  پنجره های  مشرفند. پشت 
ازدحام  در  و  پایین  آن  را  آدم ها  دیده شوند،  این که  از  نگرانی 
هر روزه این شهر شلوغ می پایند. اتوبوس ها به جعبه های بزرگ 
خوش رنگی می مانند که آرام آرام در خط ویژه خیابان ولیعصر، 
میان چنارهای پیر بالا و پایین می روند و گاه توقفی می کنند 
و آن لکه های متحرک رنگین از پله های آنها پیاده می شوند، اما 
سری بالا نمی گیرند که ببینند شهر تا چه ارتفاعی رشد کرده 
است؛ آدم هایی که حالا دیگر سال هاست آسمان شهرشان را از یاد 
برده اند و زیر خروارها دود و غبار مسموم گاهی هم حتی به آسمان 

و چند متر بالای سرشان نگاه نمی کنند.
یکصد متر بالاتر از زمین در یکی از خیابان های شمالی پایتخت، 
خانه هایی هست که قیمت هر متر از آنها سر به فلک می زند و 
ساکنانش صبح شان را با چشم اندازی از کوه های شمیران آغاز 

می کنند.
مهرداد کامران نیا، شهرساز معتقد است اگرچه توسعه عمودی در 
تهران و ساخت بناهای بلندمرتبه با مشکلات متعددی همراه بوده 
و هست و مدیریت شهری در مقاطع مختلف و همچنین در حال 
حاضر نتوانسته بر کیفیت این ساخت و سازها و بویژه تاثیر آن بر 
سیمای شهری نظارت مطلوب داشته باشد؛ اما واقعیت این است 
که جامعه شهری بخصوص طبقه متوسط و نیز مرفه جامعه از 
برج نشینی استقبال کرده و این موضوع شیوه و سبک زندگی 
گروه هایی از جامعه را تغییر داده است و روزبه روز بر تعداد کسانی 

که علاقه مند به زندگی در برج ها هستند، افزوده می شود.

جذابیت های برج نشینی
جدا از چشم انداز جذاب بسیاری از برج های تهران که شهروندان را 
برای سکونت در این خانه ها ترغیب می کند، امکانات رفاهی چون 
سالن های ورزشی، مراکز خرید و کارواش اختصاصی، کتابخانه 
و سالن اجتماعات و نیز ایمنی بیشتر این ساختمان ها در برابر 
زلزله از دیگر فاکتورهایی است که موجب اقبال بیشتر مشتریان 
بازار مسکن به سکونت در این خانه ها شده است. با این همه، 
هریک از ساکنان برج های تهران دلیل خاصی برای این انتخاب 
دارند. برخی چون حامد، مهندس 4۸ ساله عمران معتقد اند 
چشم انداز آرامش بخش خانه اش در شب، خستگی روزانه آن ها 
را به در و احساس می کنند در این خانه بیش از هر جای دیگری 
آرامش دارند و برخی دیگر چون سارا، زن خانه دار 35 ساله، که 
در طبقه ۲5 یکی از برج های تهران ساکن است اعتقاد دارد در 
این ساختمان احساس استقلال بیشتری می کند و همسایه ها به 

زندگی اش سرک نمی کشند.
با این همه تعداد افرادی که می توانند سکونت در طبقه های 
فوقانی برجی در تهران را به عنوان یک گزینه جذاب دنبال کنند، 
بسیار محدودند. آنچه جامعه افراد متقاضی برای سکونت در این 
خانه های مدرن و اغلب لوکس را محدود می کند، هزینه های 
این خانه هاست. چنان که منصور  در  گاه سرسام آور سکونت 
مرادی، مدیر یکی از دفاتر مشاوره املاک در منطقه یک تهران 
می گوید بسیاری از افراد وقتی که با هزینه های سنگین زندگی 
در برج ها مواجه می شوند، در انتخابشان تجدیدنظر می کنند. جدا 
از پرداخت هزینه های سنگین برای خریداری یا اجاره مسکن 
در برج های تهران که از متری 4 میلیون در طبقات پایینی تا 
متری 7 میلیون تومان در طبقات فوقانی برج در نوسان است، 
ساکنان این خانه های رویایی ماهانه هزینه سنگینی بین ۱۲0 تا 
500 هزار تومان بسته به متراژ خانه و نیز ارتفاع آن )طبقه بالاتر 
هزینه بیشتری می پردازد( را به عنوان شارژ و هزینه های جاری 
می پردازند و تعداد محدودی از افراد جامعه توانایی پرداخت چنین 
هزینه هایی را دارند؛ هزینه هایی که به اعتقاد شهرسازانی چون 
کامران نیا، بیش از آن که ناشی از قیمت واقعی خدمات و امکانات 
این ساختمان ها باشد، برآمده از نوع نگاهی در جامعه است که 
به نوعی ساختمان ها را به پدیده ای لوکس تبدیل کرده است. 
او تاکید می کند برج نشینی در تهران فاصله طبقاتی را بیشتر و 
آدم ها را از حال هم بی خبر کرده است.او می گوید: نمی خواهم 
نمی خواهم یکسویه قضاوت  نگاه کنم.  به یک چشم  را  همه 
کنم، اما گاهی می بینم برخی آدم ها با زندگی کردن در ارتفاع 
عادت کرده اند همه چیز را از بالا ببینند، حتی آدم ها، دوستان و 
اطرافیانشان را و به نوعی زندگی در برج برای آنها به ابزاری برای 

تفاخر تبدیل شده است.
با این همه هزینه های سکونت در برج های نسبتا قدیمی تهران و 
در واقع باید گفت نخستین برج های پایتخت مانند ساختمان های 
آتی ساز، برج های آ.اس.پ یا ونک پارک معقول تر از برج هایی است 
که از دهه 70 به بعد در پایتخت ساخته شده اند. علاقه مندان به 
زندگی در ساختمان های بلندمرتبه ممکن است بتوانند با پرداخت 
متری ۲/5 میلیون تومان در طبقات یک تا ۱0 این ساختمان ها 
یک آپارتمان خوش منظره پیدا کنند، اما در این برج های قدیمی 
از امکانات جذاب، طراحی های منحصربه فرد و کارواش و کتابخانه 

اختصاصی خبری نیست.

قطع ارتباط با فرهنگ گذشته
اگرچه زندگی در ارتفاع ۱۲5 متری و بیشتر برای بسیاری از 
مردم جذاب و شاید رویایی است، اما برج نشینی ساختار زندگی 
اجتماعی را دچار تحولات عمده کرده و موجب قطع ارتباط مردم 
با فرهنگ گذشته و محیط  زیست شده است. این نکته ای است 
که حامد مظاهریان،  عضو هیات علمی گروه شهرسازی و معماری 
دانشگاه تهران به آن اشاره می کند و می گوید: فرهنگ جایگزین 
شده در ساختمان های بلندمرتبه فرهنگی تعریف نشده میان مردم 
است که روابط همسایگی قدیم و مفهوم محله و خودکنترلی در 
محله را از بین برده و ارتباطات فرهنگی گذشته را در قبال رفاه و 
امنیت بیشتر کمرنگ کرده است، فرهنگی که هنوز نمی توان به 

طور قاطع نسبت به تبعات آن اظهارنظر کرد.

تجربه

مشکل  شهروندان  گفت:  کرج  شهردار 
آسفالت معابر و خیابان های کرج را از طریق 

سامانه ۱37 اطلاع دهند. 
به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر کمالی 
زاده با اشاره به اینکه بسیاری از پیام های 
شهروندی حاوی درخواست برای رسیدگی به 
وضعیت آسفالت معابر  شهری است، اظهار 
شهرداری  آسفالت  کارخانه  تولیدات  کرد: 
کرج به عنوان یکی از ظرفیت های ارزشمند 
مجموعه مدیریت شهری کمک شایانی به 

صرفه جویی در منابع شهرداری می کند.
 وی افزود: در نظر داریم تا از طریق مشارکت 
و تهاتر با شرکت های نفتی علاوه بر جذب 
فصل  در  کرج،  کلانشهر  در  گذار  سرمایه 

سرما ماهانه هزار و 500 تن و در فصل گرما 
هر ماه 4 هزار و 500 تن قیر تهیه کنیم 

به  این کارخانه  تولیدات آسفالت  میزان  تا 
تدریج افزایش پیدا کند.

کمالی زاده با اعلام اینکه با توجه به شرایط 
جوی و اقتصائات فنی عملیات لکه گیری 
شود،  می  انجام  شهری  معابر  در  آسفالت 
تصریح کرد: به تدریج و با افزایش دمای هوا، 
عملیات تراش، ترمیم و روکش آسفالت معابر 

نیز اجرایی خواهد شد.
به ضرورت همکاری شهروندان  اشاره  با  او 
و  معابر  خصوص  در  رسانی  اطلاع  برای 
مواجه  آسفالت  مشکل  با  که  خیابان هایی 
هستند، خاطرنشان کرد: بدون شک پیام های 
از طریق سامانه ۱37،  دریافتی شهروندان 
نقش به سزایی در  احصا و اصلاح معابر و 
خیابان هایی که نیازمند لکه گیری و آسفالت 

هستند خواهد داشت.

ظرفیت تولید کارخانه آسفالت شهرداری کرج افزایش می یابد 

رسیدگی به آسفالت معابر؛ خواسته شهروندان کرجی

استخدام  لایحه   - پور  کیوان  نسترن 
نیروهای عملیاتی برای فعالیت در ایستگاه 
چندین  کرج  شهرداری  نشانی  آتش  های 
بار در صحن علنی شورای شهر مطرح شده 
است چرا که کمبود نیروهای عملیاتیِ این 
سازمان در زمان بروز حادثه، شهر کرج را با 
چالش های جدی مواجه خواهد کرد و این 
موضوع یکی از دغدغه های مهم مسئولان 

این سازمان است.
با این حال روز یکشنبه، ۲7 آبان ۹7 این 
اعضا  میان  بسیاری  های  بحث  که  لایحه 
ایجاد کرد، باز هم توسط شهرداری تقدیم 
شورای اسلامی شهر شد که پس از تبادلِ 
نظر در نهایت با ذکرِ این قیود  به تصویب 
صرفاً  شده  کارگیری  به  نیروهای  رسید؛ 
عملیاتی باشند و تا پایان عمر خدمتی در 
همان حوزه عملیاتی خدمت رسانی کنند، و 
چنانچه کارمندان و پرسنل شهرداری کرج 
در آزمون های استخدامی شرکت کنند و با 
سایران در شرایط مساوی قرار بگیرند، دارای 

اولویت استخدام خواهند بود.

یکی از نگرانی ها احتمال جابه جایی نیروهای 
به کار گیری شده و انتقالِ آن ها از حوزه 
عملیاتی به اداری بود که توسط سارا دشتگرد 
و  پژوهش  مرکز  رئیس  دلیلِ  شد.  بیان 
مطالعات راهبردی شورا بر این امر استوار بود 
که حرفه آتش نشانی حرفه ای دشوار است و 
نیروهای آتش نشانی بر مبنای عشق و علاقه 
این حرفه را برمی گزینند و انتقال از حوزه 
با  را  این سازمان  به حوزه عملیاتی،  اداری 
چالش مواجه خواهد کرد. حال آنکه می توان 
از نیروهای مازاد دیگر سازمان ها برای تامین 
نیروهای خدماتی و راننده برای سازمان آتش 

نشانی استفاده کرد.

نیروهای مازاد شهرداری
موضوع انتقاد اعضا

کرج  شهرداری  در  نیرو  مازاد  وجودِ  بحثِ 
هرچند  شد؛  مطرح  اعضا  اکثریتِ  توسط 
این موضوع بارها از سوی اعضا مورد انتقاد 
قرار گرفته است و حسین محمدی را می 
توان اولین نفر در مطرح کردنِ مستمرِ این 

این حال در جلسه روز  با  موضوع دانست. 
اول  دبیر  قاسمی؛  حاجی  مهدی  یکشنبه 
شورای شهر کرج بسیاری از سازمان ها را 
دارای تراکم نیرو دانست و گفت: متاسفانه با 
وجودِ جذب متعدد نیرو در گذشته همواره 
از کمبود نیرو سخن به میان می آید. بحثی 
در اینکه سازمان آتش نشانی به عنوان حوزه 
ای با اهمیت و حساس، نیازمند جذب نیروی 
عملیاتی است، وجود ندارد اما شهرداری باید 
برنامه و نقشه راه خود را برای تعدیل نیروهای 

غیرموثر و بدون خروجی ارائه کند!
رئیس  اردکانی  خلیلی  محمدحسین 
شورای  اداری  نظارت  و  تحول  کمیسیون 
اسلامی شهر کرج نیز با حاجی قاسمی هم 
برای  رود  می  انتظار  گفت:   و  بود  عقیده 
تامین نیروی انسانی مورد نیاز از نیروهای 
مازاد مناطق و سازمان ها استفاده شود تا 
مانع از سوق بودجه های شهری به سمت 
هزینه های جاری و پرداخت حقوق و مزایای 

کارکنان شویم.
کمیسیون  رئیس  رسولی؛  احد  ادامه  در   

فرسوده  های  بافت  و  معماری  شهرسازی، 
های  بحث  به  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
گفت:  و  کرد  اشاره  کلانشهر  این  درآمدی 
واقعیت آن است که با تراکم شدید نیروی 
انسانی در شهرداری مواجه هستیم و بخش 
اعظم منابع درآمدی صرف هزینه های جاری 
می شود، در حالی که روز به روز از قدرت 
و  عمرانی  های  بحث  در  شهرداری  مانور 
خدماتی کاسته می شود که به هیچ وجه به 

صلاح شهر نیست. 
بدیهی است موضوع کمبود نیرو در سازمان 
آتش نشانی شهرداری کرج موضوعی جدی و 
حساس است و اعضای شورا سرانجام با لایحه 
استخدام نیرو برای این سازمان نیز موافقت 
کردند اما بر دیگر سازمان ها و مناطق که 
چنان  هم  نیرو  مازاد  موضوع  شویم  دقیق 
پرُرنگ است و به گفته حسین محمدی تاثیر 
زیادی بر افزایش هزینه های جاری دارد. اما 
اینکه چرا شهرداری کرج ساز و کاری برای 
کاهش هزینه های مذکور و تعدیل نیروهای 

مازاد انجام نمی دهد جای سوال دارد.

کمبود نیروی عملیاتی در آتش نشانی و مازادِ نیرو در سایر سازمان ها

چرا نیروهای مازاد شهرداری کرج 
تعدیل  نمی شوند؟

»خودرو«ها  ابرشهر  از  تهران  تبدیل  ایده 
به محیط شهری مناسب »پیاده روی« اگر 
عایدی  توسط شهرداری عملیاتی شود، 5 
به همراه  پایتخت نشین ها  و  پایتخت  برای 

خواهد داشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دنیای 
اقتصاد، نتایج یک بررسی درباره شهرهایی از 
جهان که با عزم مدیران شهری »قابلیت رفت 
و آمد مستقل از انواع وسایل نقلیه« را پیدا 
تغییر هندسی در  کرده اند، نشان می دهد: 
معابر به نفع حرکت های پیاده، توانسته علاوه 
بر پاسخ مثبت شهرداران به خواسته پنهان 
شهروندان  - کندن از خودرو- چهره شهر را 
برای طیفی از ذی نفعان تصمیمات شهری، 
اصلاح و مناسب کند. در برخی از شهرهای 
آمریکا، بیش از نیمی از شهروندان جوان و 
بدون  شهر  سالخوردگان،  نصف  به  نزدیک 
خودرو را برای ادامه زندگی ترجیح می دهند.

یکی  تهران  شهر  شورای  منتخب  شهردار 
از سرفصل های اصلی برنامه های خود برای 
اداره پایتخت را »ایجاد پهنه های مخصوص 
و  شهر  مرکزی  محدوده  در  هم  پیاده روی 
شهر  در  رهاشده  طبیعی  فضاهای  در  هم 
است.  کرده  معرفی  روددره ها«  همچون 
این تغییر هندسی  ابرشهرهایی که  تجربه 
در آنها اتفاق افتاده است، مشخص می کند: 
خیابان های  از  بخشی  یا  همه  اختصاص 
برای  امن  عرصه  به  تهران  آمد  و  پررفت 
اقتصاد  »تقویت  باعث  پیاده  حرکت های 
این  در  خرید  مراکز  فروش  »رونق  شهر«،  
»افزایش  ترافیک«،  »کاهش  پهنه ها«، 
و  آلودگی«  کاهش  با  شهروندان  سلامت 

همچنین »نشاط اجتماعی« خواهد شد.
پایگاه خبری »وکس« در گزارشی مزایای 
هستند  پیاده روی  قابل  که  را  شهرهایی 
برشمرده است. در این گزارش آمده است: 
مناسب  »شهرهای  عبارت  است  ممکن 
پیاده روی« را شنیده باشید. شهرهای مناسب 
بررسی  مبنا مورد  این  اساس  بر  پیاده روی 

از  تعداد  چه  شهروندان  که  می گیرند  قرار 
کارهای  انجام  برای  خود  روزانه  مسیرهای 
مختلف را می توانند بدون استفاده از وسایل 
نقلیه بپیمایند. ویژگی مناسب بودن شهرها 
برای پیاده روی می تواند بسته به برنامه ریزی 
مدیران بهبود پیدا کند که این موضوع در 
ساختن  عادلانه  و  آن شهر  اقتصاد  توسعه 
جامعه موثر واقع خواهد شد. جف اسپک، 
مهندس عمران شهری که ۲5 سال است 
موضوع بهبود قابلیت پیاده روی در شهرها را 
دنبال می کند در کتابی که در همین موضوع 
روش های  است  درآورده  تحریر  رشته  به 
چگونگی نهادینه ساختن این امر و اجرایی 

کردن آن را مورد بررسی قرار داده است.

ارتقای اقتصاد شهری
 با پیاده رو کردنِ شهرها

بر اساس کتاب اسپک، یکی از منافع اصلی 
موضوع  شهرها،  پیاده روی  قابلیت  افزایش 
این  زعم  به  است.  آن شهر  اقتصاد  ارتقای 
قابلیت  دارای  که  شهرهایی  کارشناس 
پیاده روی بیشتری هستند، دارای ارزش ملک 
بالاتری نیز هستند. بر اساس تحقیقاتی که 
در سال ۲00۹ انجام شد، با توجه به افزایش 
املاک  ارزش  شهرها،  قابلیت  این  میزان 
واقع در آنها نیز از 500 تا 3000 دلار رشد 
می کند. سرمایه گذاری در شهرهای مناسب 
پیاده روی چه از طریق تخصیص بودجه برای 
نقاشی و نوسازی پیاده رو ها یا ساخت منازل 
مسکونی مقرون به صرفه نزدیک به مرکز شهر 
می تواند جمعیت های متفاوت را گرد هم  آورد 
و نیز موجب افزایش فرصت های شغلی  شود. 
شهری  برنامه ریزی  آژانس  اعلام  اساس  بر 
شیکاگو، 63 درصد از جمعیت زیر 40 سال 
و نیز 4۲ درصد از جمعیت سالخورده ساکن 
شهر ترجیح می دهند در مکانی زندگی کنند 
تا نیازی به استفاده از خودرو نداشته باشند. 
همچنین بر اساس اعلام سازمان ملی املاک 
آمریکا، 6۲ درصد از افراد زیر 40 سال ترجیح 

می دهند در شهرهای مناسب برای پیاده روی 
زندگی کنند که در آنها استفاده از خودرو 
دارای  شهرها،  اگر  بنابراین  باشد.  اختیاری 
وابستگی کمتری به استفاده از خودرو باشند، 
احتمال جذب افراد با سنین مختلف بالاتر 
است. پیاده روی همچنین بر خلاف استفاده 
از خودروهای شخصی و وسایل حمل و نقل 
عمومی هزینه بسیار اندکی برای شهرها در 
پی خواهد داشت. بر اساس اطلاعات موجود 
در کتاب اسپک، اگر یک شهروند از اتوبوس 
استفاده کند برای او حدود یک دلار و هزینه 
استهلاک آن برای شهر 5/ ۱ دلار خواهد 
بود. اگر فردی تصمیم به استفاده از خودروی 
خود بگیرد برای شهر با احتساب هزینه های 
پلیس و آمبولانس ۲/ ۹ دلار هزینه درپی 
در  زمانی که شهروندی  اما  خواهد داشت. 
خیابان راه می رود هزینه  آن برای شهر یک 
پنی خواهد بود. مردم همچنین در شهرهای 
مناسب پیاده روی تمایل بیشتری برای صرف 
هزینه دارند که این موضوع موجب به جریان 
می شود.  محلی  اقتصاد  چرخ های  افتادن 
بر اساس مطالعاتی که در سال ۲00۸ در 
از  که  افرادی  شد،  انجام  سان فرانسیسکو 
وسایل حمل  و نقل عمومی و پیاده روی برای 
رفتن به مرکز شهر استفاده می کنند در هر 
سفر میزان پول کمتری هزینه  می کنند، اما 
از سوی دیگر تعداد سفرهای بیشتری انجام 
می دهند که این مساله نشان از هزینه پول 
بیشتر توسط این افراد دارد. شهروندانی که 
از خودرو استفاده می کنند در هر سفر پول 
بیشتری هزینه می کنند اما سفرهای کمتری 
را انجام می دهند. خیابان هایی که با تکیه بر 
نیز می توانند  بنا می شوند  پیاده  روی مردم 
به ایمن تر شدن عبور و مرور کمک کنند 
و رونق مراکز خرید، بانک ها و رستوران ها را 
نیز افزایش دهند. امروز بسیاری از خیابان ها 
پیاده رو ها  فاقد  به خصوص در حومه شهر 
هستند که بدون استفاده از خودرو پیمودن 

آنها غیر ممکن است.

رشد عدالت در جامعه
اسپک در کتاب خود بر این باور است که 
می تواند  شهرها  پیاده روی  قابلیت  افزایش 
موجب رشد عدالت در جامعه شود. به گفته او 
وجود گزینه های بیشتر برای حمل و نقل در 
شهرها، موجب می شود که نابرابری درآمدی 
کمتر تجلی یابد و علاوه بر آن از هزینه های 
اجاره  مسکن جلوگیری  برای  از حد  بیش 
پیاده روی  مناسب  شهرهای  می کند. 
که  سالخوردگان  برای  می تواند  همچنین 
همواره در استفاده از خودرو یا وسایل نقلیه 
عمومی دچار مشکل هستند، بسیار مفید و 
امکان  افزایش  از سوی دیگر  باشد.  کارآمد 
راستای  در  می تواند  شهرها  در  پیاده روی 

منافع اقشار کم درآمد جامعه نیز باشد.
کاهش  به  می تواند  همچنین  موضوع  این 
ترافیک شهر با تبدیل همه یا بخشی از یک 
پیاده رو های  به  دوطرفه  پرترافیک  خیابان 
بر  علاوه  شهروندان  که  کند  کمک  جذاب 
نیز  دوچرخه  از  می توانند  آن  در  پیاده روی 
استفاده کنند. همچنین یکی از دلایلی که 
پیاده روی  امکان  دارای  شهرها  از  بسیاری 
از  برخی  شدن  ایجاد  هستند،  محدودی 
مناطقی است که نیاز های روزمره ساکنان آن را 
تامین نمی کند. از این رو فردی که می خواهد 
برای صرف ناهار به رستوران برود و پس از آن 
نیز هدیه ای بخرد مجبور به انجام سفرهای 
مختلفی است و این امر تنها با استفاده از 
خودرو میسر است. راه حل این مشکل آن است 
که نهاد های تصمیم گیرنده شهری مقرراتی را 
تصویب کنند تا مناطق تنها به یک نوع از 
خدمات اختصاص نیابد و بتوان از آن منطقه 
استفاده چند منظوره کرد. همچنین می توان با 
ساخت مراکز تجاری بزرگی که تا حد زیادی 
نیاز های اصلی روزمره مردم منطقه را تامین 
می کنند فرهنگ پیاده روی را نهادینه کرد. 
ساخت مدارس و پارک های محلی نیز می تواند 
به کاهش خروج شهروندان از محله های خود با 

استفاده از خودرو کمک شایانی کند.

به گفته پیمان بضاعتی پور؛ سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهری شهرداری کرج، پارک بهارستان با صرف اعتباری بالغ بر 
یک میلیارد تومان هفته آینده به بهره برداری می رسد. پارک بهارستان 

واقع در منطقه 7 )محدوده باغستان غربی( در مساحتی بالغ بر 6 هزار 
متر مربع از امکاناتی نظیر زمین ورزشی، آبشار، آب نما و زمین بازی 

برخوردار است. 

افتتاح یک پارک برای اهالی منطقه 7 کرج

مشارکت مردم در اداره شهر
با سامانه 137

مدیرکل بازرسی شهرداری کرج گفت: شهروندان از طریق سامانه 
۱37 واحدهای کم کار و پرکار شهرداری را معرفی کنند. 

به گزارش »دنیای هوادار«، رسول خسروزاده در جلسه شورای 
برنامه ریزی شهرداری کرج، اظهار کرد: بهره گیری از سامانه ۱37 
زمینه مشارکت بیش از پیش شهروندان در اداره شهر را د فراهم 

می کند.
وی ادامه داد: بدون شک از طریق سامانه ۱37 پاسخگویی سریع 
و صریح به درخواست شهروندان در خصوص مشکلات و مسائل 

شهری با کیفیت بیشتری صورت می گیرد.
این مسئول توضیح داد: بدیهی است با تکیه بر نظرات، انتقادات 
و پیشنهادات شهروندان اداره شهر بهتر از گذشته امکان پذیر 

خواهد شد.
خسروزاده گفت: با توجه به پیام های دریافتی شهروندان از طریق 
سامانه ۱37 می توان نسبت به شناسایی واحدهای پر کار و کم کار 

شهرداری نیز اقدام کرد.
 مدیر کل بازرسی شهرداری کرج در پایان بر لزوم استفاده از 
ظرفیت سامانه ۱37 توسط مدیران مناطق و روسای سازمان ها 
تاکید کرد و گفت: نوبت حضور مدیران در اداره امور اجرایی سامانه 
۱37 بر اساس برنامه زمان بندی تعیین شده و انتظار می رود 
مدیران و روسای سازمان ها در زمان معین نسبت به حضور در 

این مجموعه اقدام کنند.

تسریع فرآیند صدور اسناد مالکیت در 
سکونتگاه های غیررسمی

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد: از انجایی که سکونتگاه های 
غیررسمی اغلب فاقد سند مالکیت هستند قرار شد تا در جهت 
تولید مسکن و بازآفرینی نواحی مذکور پیرو آیین نامه اجرایی صادر 
شده در این حوزه و همچنین اراضی متعلق به دولت، ادارات کل 
راه و شهرسازی و سازمان ملی زمین و مسکن با همکاری شرکت 
بازآفرینی به جد پیگیر موضوع شده و فرآیند صدور سند مالکیت 

را سرعت بخشند.
به گزارش »دنیای هوادار«، هوشنگ عشایری معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران در گفتگو 
کرد:  اعلام  شهرسازی  و  راه  وزارت  خبری  پایگاه  خبرنگار  با 
خوشبختانه در جلسه شورای اجتماعی که هفته گذشته با حضور 
اعضا برگزار شد با سه پیشنهاد ارائه شده در حوزه بازآفرینی شهری 

موافقت شد.
عشایری ادامه داد: طبق گفتگوهای انجام گرفته از انجایی که 
سکونتگاه های غیررسمی اغلب فاقد سند مالکیت هستند قرار شد 
تا در جهت تولید مسکن و بازآفرینی نواحی مذکور پیرو آیین نامه 
به  اراضی متعلق  این حوزه و همچنین  اجرایی صادر شده در 
دولت، ادارات کل راه و شهرسازی و سازمان ملی زمین و مسکن 
با همکاری شرکت بازآفرینی به جد پیگیر موضوع شده و فرآیند 

صدور سند مالکیت را سرعت بخشند.
مسکن،  حوزه  بر  تأکید  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  گفته  به 
استحکام سازی و نوسازی آن به عنوان مهم ترین موضوع مربوط به 
بخش بازآفرینی در این جلسه بود که پایه اصلی آن واگذاری اراضی 

و صدور اسناد مالکیت خواهد بود.
مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران همچنین خبر داد: در 
این جلسه با اشاره به اینکه شهرهای کوچک فاقد سینما هستند 
از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی پیشنهاد شد تا به وسیله 
برنامه اقدام مشترک و تصویب در ستاد بازآفرینی استانی، این اقدام 

از محل اعتبارات فرهنگی ستاد ملی به انجام برسد.
و  تخفیف ها  تمام  کرد:  تصریح  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
مشوق های مشمول مناطق محروم کشور شامل مناطق هدف 
و  تخفیف ها  راستا  همین  در  می شوند.  نیز  شهری  بازآفرینی 
بافت های  بازآفرینی  برای سرمایه گذاران در  تسهیلات ویژه ای 

فرسوده و ناکارآمد تعلق می گیرد.
وی با اشاره به اینکه بازآفرینی شهری یک برنامه اجتماعی با 
پیوست کالبدی است، افزود: امیدوارم بتوانیم در راستای ساخت، 

بهسازی و نوسازی ۱00هزار واحد مسکونی گام برداریم.
وی افزود: طرح استفاده از اراضی دولتی برای پروژه های بازآفرینی 
شهری در دستور کار قرار گرفته است که این اراضی باید ۱5 روز 

پس از تحویل در اختیار توسعه گران قرار گیرند.
تمام  واگذاری  درخصوص  اولیه  توافقات  کرد:  تصریح  عشایری 
اختیارات دولت در بازآفرینی شهری به جز صدور صلاحیت موضوع 
ماده 4 به شهرداری ها انجام شده است. این موضوع با اعلام آمادگی 

شهرداری ها در آینده تصویب خواهد شد.
طرح  در  شهرداری  که  را  تخفیف هایی  تمام  گفت:  عشایری 
بازآفرینی شهری به سرمایه گذاران اعطا می کند باید توسط دولت 
به شهرداری ها پرداخت شود. همچنین شهرداری باید سالانه 35 

میلیارد تومان بابت انشعابات، تخفیف در نظر بگیرد.

افزایش 5 ساله عمر آسفالت با استفاده 
از روش های پیشگیرانه

معاون راهداری سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای بابیان اینکه 
متخصص  نیروهای  همچنین  و  پیشگیرانه  اقدامات  از  استفاده 
می تواند عمر آسفالت راه های کشور را 5 تا 6 سال افزایش دهد گفت: 
طبق برنامه ریزی هایی که در این سازمان صورت گرفته است قرار 
است که سالانه ۱0 ۱5 هزار کیلومتر از راه های کشور بهسازی شوند.

راه  وزارت  خبری  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
و  شهرسازی حیدر مطاعی در دهمین همایش قیر، آسفالت و 
ماشین آلات با اشاره  به اینکه لازم است تا اقدامات تخصصی و 
نویی برای کاهش هزینه های نگهداری رویه راه های کشور صورت 
گیرد تصریح کرد: افزایش بهره وری قیر و آسفالت در پروژه های 
مختلف به خصوص روسازی جاده های کشور یکی از مهم ترین 
اقداماتی است که به صورت جدی در سازمان راهداری و حمل ونقل 

جاده ای دنبال می شود.
وی با یادآوری اینکه درگذشته بررسی وضعیت موجود روکش 
راه های کشور به صورت سنتی و بدون کارهای مطالعاتی صورت 
کشور  راه های  موجود  وضعیت  برداشت  کرد:  اظهار  می گرفت 
درگذشته به صورت بصری انجام می شد که این روش ها نیازمند 
اصلاح و رجوع به مطالعات علمی بود که خوشبختانه در این سال ها 

این تغییر صورت گرفته است.
هزار   5۱ کشور  در  موجود  راه های  اینکه  بر  تأکید  با  مطاعی 
کیلومتر است که 36 هزار کیلومتر آن نیاز به بازسازی و نگهداری 
دارد افزود:با اقدامات پیشگیرانه می توان 5 الی 6 سال به عمر 
آسفالت های و رویه های جاده های کشور اضافه کرد زیرا هم اکنون 
عمر آسفالت  راه های کشور بسیار پایین بوده درصورتی که این عمر 

در کشورهای خارجی بیش از ۱0 سال است.

اخبار سراسری

مقایسه هزینه سه سبک حرکت شهروندان برای شهرداری

آیا تهران می تواند یک ابرشهر  پیاده روی باشد؟!
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

اجتماعی

سردبیر - از همان روزی که سخن از حذف 
مدیران بازنشسته به میان آمد، نگاه همه ورزش 
دوستان معطوف به روسای فدراسیون های 
مختلف ورزشی شد، چرا که در ورزش ایران 
رسم بر این است که از سیاسیون بازنشسته بر 
راس امور ورزش و حتی در جمع اعضای هیات 
مدیره شرکت های زیر مجموعه وزارت خانه 
ها و نهادهای پرنفوذ دولتی استفاده می کنند!  
اما »تجمع« بازنشستگان در ورزش به ویژه 
در راس فدراسیون ها و کمیته ملی المپیک 
بیشتر از سایر نهادها و شرکت های اقتصادی 

و تولیدی است. 
بر  مبنی  اسلامی  شورای  مجلس  مصوبه 
ممنوعیت به کارگیری نیروهای بازنشسته 
پس از تایید اعضای شورای نگهبان و لازم 
اجرایی،  دوایر  سوی  از  آن  شدن  الاجرا 
ولوله عجیبی را در مدیریت ورزشی ایران 
به راه انداخت. البته بسیاری از فدراسیون 
های ورزشی به دلیل شمایل آماتوری شان 
تغییر مدیران منتخب مجمع  مشکلی در 
عمومی شان ندارند، اما از زمانی که سخن از 
فدراسیون فوتبال و مهدی تاج به میان آمد، 
نگاه ها متوجه فدراسیون فوتبال شد که یک 
بار هم مزه »تعلیق« را به دلیل دخالت دولت 
نداشتن  امور مدیریتی آن و همچنین  در 
بود.  چشیده  فیفا  تایید  مورد  اساسنامه 
مهدی تاج در ابتدا تلاش کرد تا از امتیاز 
جانبازی خود استفاده کند که پس از پخش 
گسترده این خبر در شبکه های اجتماعی، 

منصرف شد و به نوعی هم چنین حرکتی 
را قویا تکذیب کرد اما پس از جلسه ای که 
با ریاست مجلس شورای اسلامی داشت و 
اطمینان از این موضوع که باید از ریاست 
فدراسیون فوتبال استعفاء دهد، متوسل به 
فیفا و قانون منع دولت ها از دخالت در امور 
فدراسیون های فوتبال ملی شد که در این 
بزرگ  خانواده  اعضای  از  تعدادی  رهگذر 
فوتبال هم که در دوره ریاست تاج از فوتبال 
منتفع شده بودند هم به کمک وی آمده و 
پیاز داغ عواقب دخالت وزارت ورزش در امور 
فوتبال را زیاد کردند تا با توسل به قوانین 
فیفا، مانع از جدایی مهدی تاج از فدراسیون 

فوتبال شوند.
جالب آنکه خود فدراسیونی ها نیز از قبل 
روز  در  تا  ساختند  مطلع  را  فیفا  مقامات 
مبادا که حالا همان روز است، از حمایت 
بر  فیفا در حافظ دوران مدیریتی خویش 
فوتبال ایران برخوردار شوند! اما واقعیت این 
است که منع به کارگیری افراد بازنشسته 
و  دوایر دولتی  و سایر  در مدیریت ورزش 
در  الاجرا  لازم  اداری  قانون  یک  عمومی 
تمامی سطوح است. حتی فیفا هم در قوانین 
خود نگفته که هرکسی می تواند بدون در 
بر  خود  کشور  داخلی  قوانین  گرفتن  نظر 
بلکه  بزند،  تکیه  فوتبال  فدارسیون  مسند 
فیفا صراحت دارد که اعضای هیات رئیسه 
مجمع  اعضای  نظر  با  باید  ها  فدراسیون 

عمومی نصب یا عزل گردند.

کمی قبل تر: کشمکش ها
از کجا شروع شد؟

مهدی  گفتیم،  هم  تر  پیش  که  همانطور 
تاج طبق قوانین دولتی بازنشسته محسوب 
او طبق  این جاست که  اما نکته  می شود؛ 
اساسنامه فدراسیون فوتبال شرایط ریاست 
بر فدراسیون فوتبال را دارد. ماده 3۹ بند 
3-۲ درباره شرایط سنی رئیس فدراسیون 
فوتبال این طور تعریف شده است:»حداقل 
سن  تمام  سال   6۸ حداکثر  و  سال   3۸
ساله  تاج 5۸  مهدی  انتخابات«.  زمان  در 
شرایط  سقف  با  سال   ۱0 هنوز  و  است 
فاصله  فوتبال  فدراسیون  ریاست  سنی 
به کارگیری  قانون منع  دارد. مدتی پیش 
همه  به  دولتی  مناصب  در  بازنشستگان 
که  کسانی  از  یکی  شد.  ابلاغ  سازمان ها 
بود.  تاج  مهدی  می شد  قانون  این  شامل 
در آن برهه عده ای که خواهان ماندن تاج 
در فدراسیون بودند به دنبال راه حلی برای 
معافیت او از این قانون بودند. طبق اشاره 
ای که کمی قبل تر داشتیم، یکی از این 
راه های فرار، درصد جانبازی مهدی تاج بود. 
طبق قوانین، جانبازان بالای 50 درصد از 
معاف  بازنشستگان«  کارگیری  به  »منع 
می شدند. آن روزها روی این قضیه خیلی 
مانور داده شد. در ابتدا گفته شد تاج جانباز 
45 درصد است و بنابراین نمی تواند از این 
معافیت استفاده کند. اما خبر رسید که این 
درصد مربوط به سال های پیشین است و با 

گذشت زمان این درصد قطعا افزایش یافته 
است. رئیس فدراسیون فوتبال یک بار هم 
درصد  ضیا  علی  یک«  »فرمول  برنامه  در 
جانبازی خودش را 50 درصد اعلام کرد. اما 
این مساله هم در نهایت نتوانست کمکی به 
تاج بکند. بعد از ناکامی در این مورد تاج 
و فدراسیون نشین ها تصمیم گرفتند از یک 
موضوع دیگر استفاده کنند. آن موضوع این 
بود که ثابت کنند فدراسیون فوتبال یک 
سازمان های  قوانین  و  نیست  دولتی  نهاد 
البته  این نهاد نمی شود؛ که  دولتی شامل 

حقیقت هم همین است. 

اکنون: سنگینی »تاجِ« فدارسیون
بر سر فوتبال

هرچند که کار دیگر از این حرف ها گذشته 
حالا  همکارانش  و  فدارسیون  تاجِ  سایه  و 
حالاها بر سر فوتبال ایران سنگینی خواهد 
با »چه«  اینکه، تاج »چطور« و  اما  کرد؛ و 
ترفندی ماندنی شد تنها موضوع گفته های 
ما نیست. نکته دیگرا ماجرا چیز دیگری است. 
شب گذشته، مصاحبه ای کوتاه –کمتر از 4 
دقیقه- از رئیس فیفا، »جیانی اینفانتینو« با 
»عادل فردوسی پور« در شبکه های مجازی 
منتشر شد. مصاحبه ای که پخش آن در 
برنامه نود هفته گذشته که پس از وقفه چند 
هفته ای و کشمکش های عادل با مدیران 
شبکه  این  کنداکتور  به  دوباره   3 شبکه 
بازگشته بود اجازه پخش نیافت! اینکه چگونه 
این مصاحبه با تمام فیلترهای خاص و موجود 
در سازمان صدا و سیما به بیرون درز پیدا 
کرده که اتفاقا تنها بخشی از آن که مربوط به 
صحبت های اینفانتینو در مورد فشار مجلس 
بر مهدی تاج و دیگر فدراسیون نشین ها به 
علت قانون »منع به کارگیری بازنشستگان« 
و مواضع شفاف فیفاست در دسترس عموم 

قرار گرفته است!
دنبال  به  هم  شما  دانیم...  نمی  که  ما 
بنده خدایی  نگردید! لابد یک  اش  چرایی 
»پاپاراتزی  صورت  به  و  بوده  ها  طرف  آن 
طور« به فیلمبرداری »تنها این بخش« از 
مصاحبه مشغول شده است! در نهایت، باز هم 
جای شکرش باقی است که فدراسیون پنج 
ستاره مان با تمام کم و کاستی ها و انتقاداتی 
که به آن وارد است، در یک چیز بسیار موفق 
است و آن »همدلی«، »همکاری« و »تعهد« 
اعضای اصلی شان نسبت به یکدیگر است. 
معروف؛  فیلم  همین  پوستر  مثل  درست 
روزی  که  امیدواریم  البته  خوب«!  »رفقای 
روزگاری پایان این همکاری مانند پایان قصه 

شاهکار »مارتین اسکورسیزی« رقم نخورد...

مشاور معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
گفت: طی سه سال اخیر، آمار بانوان کارآفرین 

رشد 45 درصدی داشته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، پریچهر سلطانی 
عصر دوشنبه در نشست بانوان کارآفرین 
ابتکار  معصومه  با حضور  که  البرز  استان 
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده 

برگزار شد، بابیان اینکه 3۱ شورای توسعه 
تعاون بانوان کارآفرین در کشور تشکیل شده 
است، اظهار کرد:»این شورا باهدف توسعه 
زنان  مشکلات  رفع  و  زنان  کارآفرینی 

کارآفرین ایجادشده است.«
وی در ادامه بابیان اینکه امید داریم که این 
شورای توسعه فضای خوبی برای بانوان ایجاد 

کند، گفت:»زنان کارآفرین در سراسر کشور 
الکترونیک،  و  برق  مختلف  حوزه های  در 
شیمیایی و غذایی و غیره فعالیت می کنند.«

مشاور معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
با تأکید بر اینکه بیشترین سطح تحصیلی 
دکترا  و  ارشد  کارشناسی  کارآفرین  بانوان 
است، خاطرنشان کرد:»در استان البرز ۱6 زن 

کارآفرین برای فعالیت های تولیدی و صنعتی 
زمین دریافت کرده اند.«

زنان  بانوان  آمار  اینکه  بابیان  سلطانی 
کارآفرین طی سه سال گذشته بیش از 45 
درصد رشد کرده است، گفت:»بانوان کشور 
بانوانی مقاوم هستند و برای اشتغال خود 

تلاش می کنند.«

سیدمهدی صدرالساداتی روحانی جوانی که با روش های خاص اقدام به 
افشاگری می کرد، بازداشت شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سیدمهدی صدرالساداتی روحانی جوانی که به 

روشهای خاص اقدام به افشاگری در همه حوزه ها می کرد بازداشت شد.
گفتنی است که وی به دلیل نوع عملکردش در ماجرای ده ونک و شیوه های 

تبلیغاتی اش با دستور دادگاه ویژه روحانیت بازداشت شده است.

سیدمهدی صدرالساداتی دستگیر شد

آگهی  ابلاغ
)مربوط به دادسرا در فرض وجود کیفرخواست(

در پرونده کلاسه ۹5۱073 شعبه ۱0 بازپرسی آقای علی رشید یوسف زاده به اتهام 
نگهداری و فروش مشروبات الکلی تحت تعقیب قرار گرفته است. با عنایت به مجهول 
المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده ۱74 قانون آیین دادرسی دادگاه های 
عمومی و انقلاب در امور کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت 30 روز 
از انتشار این آگهی جهت دفاع از اتهام انتسابی در این شعبه حاضر گردد. بدیهی 
است در صورت عدم حضور مطابق مقررات رسیدگی غیابی بعمل خواهد آمد. 

97/28872/ف
بازپرس شعبه 10 دادسرای عمومی و انقلاب فردیس

دادنامه
شاکی: آقای باقر باقری فرزند جلال به نشانی البرز - فردیس - مرکزی - فردیس

متهم: آقای نایب یونس فیوج فرزند حسین خان به نشانی مهرشهر - بلوار ارم - 
کوچه ۲۱۸ - اواسط کوچه

اتهام: توهین
پرونده کلاسه ۹60۹۹۸3034۲00۹44 شعبه ۱0۱ دادگاه کیفری دو شهرستان 

فردیس )۱0۱ جزایی سابق( تصمیم نهایی شماره ۹70۹۹7303۲۱00۹7۱
گردشکار: دادگاه با عنایت به محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام و با استعانت از 

خداوند متعال به شرح ذیل مبادرت به صدور رای می نماید.
رای دادگاه

در خصوص اتهام نایب یونس فیوج فرزند حسین خان مبنی بر توهین نسبت به باقر باقری 
فرزند جلال، با توجه به کیفرخواست صادره از ناحیه دادسرای عمومی و انقلاب فردیس، 
شکایت شاکی، گزارش مامورین، عدم حضور و دفاع در دادگاه و سایر محتویات پرونده، 
بزهکاری نامبرده محرز و مسلم است. لذا دادگاه مستنداً به مواد 60۸ از قانون مجازات 
اسلامی )تعزیرات( نامبرده را به پرداخت یک میلیون ریال جزای نقدی محکوم می نماید. 
رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و ظرف بیست 
روز پس از آن قابل تجدیدنظر در دادگاه تجدیدنظر استان می باشد. / س  97/28869/ف

رئیس شعبه 101 کیفری 2 فردیس - لطفی

دادنامه
متهم: آقای سعید فرهادیان فرزند علی به نشانی نظرآباد خ رسالت بهارستان ۲6 

پلاک ۹0
اتهام: ایراد صدمه بدنی غیر عمدی بر اثر تصادف رانندگی

پرونده کلاسه ۹60۹۹۸۲6۲5۲0040۲ شعبه ۱04 دادگاه کیفری دو شهرستان 
ساوجبلاغ تصمیم نهایی شماره ۹70۹۹7۲6۲۱40۱035

رای دادگاه
در خصوص اتهام آقای سعید فرهادیان فرزند علی دایر بر رانندگی وسیله نقلیه 
بدون گواهی نامه رانندگی، دادگاه با توجه به محتویات پرونده، رونوشت صورتجلسه 
مورخ ۹6/05/04 تنظیمی از سوی مرجع انتظامی به شرح منضم پرونده و سایر 
قرائن و امارات موجود در پرونده و نظر به اینکه متهم موصوف علیرغم ابلاغ از 
طریق نشر آگهی در روزنامه در جلسه دادگاه حضور نیافته و در قبال اتهام انتسابی 
از خود دفاعی به عمل نیاورده است. تحقق و انتساب بزه معنونه به متهم را محرز 
دانسته لذا با استناد به ماده 7۲3 قانون مجازات اسلامی مصوب 75 و ماده 3 قانون 
وصول برخی از درآمدهای دولت و مصرف آن در موارد معین متهم موصوف را به 
پرداخت سه میلیون و سیصد هزار ریال جزای نقدی در حق صندوق دولت محکوم 
می نماید. رای صادره غیابی ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ واقعی قابل واخواهی 
در این دادگاه می باشد و پس از آن با توجه به این که بزه معنونه از جرایم تعزیری 
درجه هشت می باشد با استناد به ماده 4۲7 قانون آیین دادرسی کیفری مصوب 

۹۲ قطعی است.  97/28875/ف
علیرضا آزادی  - رئیس شعبه 104 دادگاه کیفری دو هشتگرد

آگهی احضار متهم
)مربوط به دادگاه با فرض وجود کیفرخواست(

کیفرخواست  موجب  به  فردیس  شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادگاه 
کلاسه  پرونده  در   ۱3۹7/06/۱0 مورخ   ۹7۱0433030۲0۱۸۹۹ شماره 
۹60۹۹۸303400۱355 برای بهنام گوهریان فر به اتهام توهین و ضرب و جرح عمدی 
و مزاحمت برای کسب و کار تقاضای کیفر نموده که رسیدگی به موضوع به این شعبه 
ارجاع و وقت رسیدگی برای مورخه ۱3۹7/۱۱/۱7 ساعت ۹ صبح تعیین گردیده است. 
با عنایت به مجهول المکان بودن متهم و عدم دسترسی به وی و در اجرای مقررات ماده 
344 قانون آئین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امور کیفری مراتب یک نوبت 
منتشر تا متهم جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر حاضر گردد. بدیهی است در 
صورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی به عمل خواهد آمد.  97/28874/ف
منشی دفتر دادگاه کیفری شعبه 102 دادگاه کیفری دو شهرستان فردیس )102 

جزایی سابق( - سجاد عابدینی
فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری شهرستان فردیس

آگهی احضار متهم
)مربوط به دادگاه با فرض وجود کیفرخواست(

دادگاه عمومی و انقلاب شهرستان فردیس به موجب کیفرخواست در پرونده کلاسه 
۹70۸00 برای ماهان فرش سیرت به اتهام توهین و ایراد ضرب عمدی و مزاحمت برای 
بانوان در ملا عام تقاضای کیفر نموده که رسیدگی به موضوع به این شعبه ارجاع و وقت 
رسیدگی برای مورخه ۱3۹7/۱۱/7 ساعت ۹:30 صبح تعیین گردیده است. با عنایت به 
مجهول المکان بودن و عدم دسترسی به متهم و در اجرای مقررات مواد 344 قانون آئین 
دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امور کیفری مراتب یک نوبت منتشر تا متهم 
جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در دادگاه حاضر گردد. بدیهی است در صورت 

عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی به عمل خواهد آمد. 97/28868/ف
 101( فردیس  دو شهرستان  کیفری  دادگاه  کیفری شعبه 101  دادگاه  منشی 

جزیی سابق( - اسماعیل میرزاخانی
فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری شهرستان فردیس

آگهی احضار متهم
)مربوط به دادگاه با فرض وجود کیفرخواست(

دادگاه عمومی و انقلاب شهرستان فردیس به موجب کیفرخواست در پرونده کلاسه 
۹7033۱ برای قربانعلی صفری فرزند محمدعلی به اتهام مزاحمت تلفنی تقاضای 
کیفر نموده که رسیدگی به موضوع به این شعبه ارجاع و وقت رسیدگی برای مورخ 
۱3۹7/۱۱/۲3 ساعت ۹:30 صبح تعیین گردیده است. با عنایت به مجهول المکان 
بودن و عدم دسترسی به متهم و در اجرای مقررات مواد 344 قانون آئین دادرسی 
دادگاه های عمومی و انقلاب در امور کیفری مراتب یک نوبت منتشر تا متهم جهت 
دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در دادگاه حاضر گردد. بدیهی است در صورت عدم 

حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی به عمل خواهد آمد.
97/28870/ف

مدیر دفتر دادگاه کیفری شعبه 101 دادگاه کیفری دو شهرستان فردیس )101 
جزایی سابق( - آذر علیمحمدی

استان البرز - شهرستان فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری 
شهرستان فردیس

آگهی احضار متهم
نظر به اینکه آقای فرشید شیدائی فرزند عزیزاله مجهول المکان پرونده به کلاسه 
۹6۱۲0۱ به اتهام انتقال مال غیر تحت تعقیب این شعبه میباشد لذا در راستای اجرای 
ماده ۱74 آئین دادرسی کیفری به مشارالیه ابلاغ می گردد یک ماه پس از نشر آگهی 
جهت دفاع از بزه انتسابی به شعبه ۱۲ بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 3 
باغستان کرج مراجعه نمائید بدیهی است عدم حضور در وقت مقرر، بازپرس شعبه وفق 

مقررات غیابا اقدام به اتخاذ تصمیم مینماید. 97/28865/ف
بازپرس شعبه 12 بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 3 شهید بهشتی 

کرج- اکبر شفیع زاده

آگهی احضار متهم
بدینوسیله به متهم رحیم حاجی زاده به استناد ماده ۱74 قانون آیین دادرسی کیفری 
ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت یکماه جهت دفاع از اتهام انتسابی موضوع پرونده کلاسه 
۹7035۲ در این شعبه دادیاری حاضر شود در غیر اینصورت وفق مقررات تصمیم 

مقتضی اتخاذ می گردد. 97/28866/ف
دادیار شعبه ششم دادیاری دادسرای عمومی و انقلاب مجتمع شهید بهشتی 

باغستان کرج- سیده سحر ابوالحبیب 
استان البرز- شهرستان کرج- باغستان غربی- بلوار ولیعصر- مجتمع داسرای 

شهید بهشتی

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی به آقایان حسین جوزی پور فرزند جعفرعلی ۲. حسین 

زمانی فرزند سیدعلی
شکات آقایان مصطفی و فرهاد وثوقی نژاد شکایتی به طرفیت متهمان فوق الذکر به 
اتهام ایراد ضرب و جرح عمدی با چاقو مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده 
کلاسه ۹۲0۹۹۸۲6۲۲40۲04۹ شعبه ۱0۲ دادگاه کیفری دو شهرستان ساوجبلاغ 
)۱0۲ جزایی سابق( ثبت و وقت رسیدگی مورخ ۱3۹7/۱0/0۲ ساعت ۱0:00 تعیین 
که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 344 قانون آئین دادرسی کیفری به علت 
مجهول المکان بودن متهمان و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید 
کثیر الانتشار آگهی می گردد تا متهمان ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به 
دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه کیفر خواست را دریافت و 

در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردند  97/28867/ف
مدیر دفتر دادگاه کیفری شعبه 102 دادگاه کیفری دو شهرستان ساوجبلاغ 

)102 جزایی سابق(-مصطفی مزاجی
استان البرز-هشتگرد-سایت اداری-بلوار آیت الله خامنه ای

آگهی احضار متهم
)مربوط به دادسرا و نیز دادگاه در فرض عدم وجود کیفر خواست (

در پرونده کلاسه ۹604۱4 این شعبه رضا ملک زاده جوادی فرزند عزت اله به اتهام 
انتقال مال غیر حسب شکایت علی رحیمی تحت تعقیب قرار گرفته است. با عنایت 
به مجهول المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده ۱74 قانون آیین دادرسی امور 
کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت 30 روز از انتشار این آگهی جهت دفاع 
از اتهام انتسابی در این شعبه حاضر گردد. بدیهی است در صورت عدم حضور، مطابق 

مقررات رسیدگی خواهد آمد.  97/28871/ف
بازپرس شعبه پنجم بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب شهرستان فردیس 

دادنامه
شکات: ۱. آقای امیر عباس زاده فرزند احمد به نشانی فردیس خ ۲5 جدید پ5۲

۲. آقای بهرنگ خدادادی دوپیه آبادی فرزند پرویز به نشانی فردیس خ قریشی خ 3۱ 
غربی جدید کوی بهار ساختمان آرامیس

متهمین: ۱. آقای حسین خانی مقدم فرزند مرتضی به نشانی ملارد سرآسیاب خ ۲0 
متری مارلیک ساختمان کسری واحد ۱5 ط 5  -  ۲. آقای مهرداد علیپور مجهول المکان

اتهام ها: ۱. مشارکت در سرقت انباری منزل در طول روز ۲. رانندگی بدون پروانه 
رسمی )گواهینامه( 3.مشارکت در شروع به سرقت از پارکینگ ساختمان در طول روز

پرونده کلاسه ۹60۹۹۸3034000076 شعبه ۱0۱ دادگاه کیفری دو شهرستان 
فردیس )۱0۱ جزایی سابق( تصمیم نهایی شماره ۹70۹۹7303۲۱00۸30

گردشکار: دادگاه با عنایت به محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام و با استعانت از 
خداوند متعال به شرح ذیل مبادرت به صدور رای می نماید.

رای دادگاه
در خصوص اتهام ۱- حسین خانی مقدم فرزند مرتضی ۲- مهرداد علیپور، ردیف اول 
مبنی بر مشارکت در سرقت از منزل و مشارکت در شروع به سرقت از پارکینگ ساختمان 
و رانندگی بدون گواهینامه با خودرو،  و ردیف دوم دائر بر مشارکت در سرقت از منزل 
و مشارکت در شروع به سرقت از پارکینگ ساختمان، با توجه به کیفرخواست صادره از 
ناحیه دادسرای عمومی و انقلاب فردیس، شکایت شکات امیر عباس زاده دربان فرزند 
احمد و بهرنگ خدادادی فرزند پرویز، گزارش مامورین، اقرار متهم ردیف اول در مرحله 
تحقیقات مقدماتی و عدم حضور و دفاع متهمین در دادگاه بزهکاری نامبردگان محرز 
و مسلم است لذا دادگاه مستنداً به مواد 656، 667، 7۲3 از قانون مجازات اسلامی 
)تعزیرات( ۱۹، ۱۲۲، ۱34 از قانون مجازات اسلامی مصوب ۱3۹۲ و قانون بودجه کشور 
در خصوص تعرفه خدمات قضائی هریک از نامبردگان را از بابت مشارکت در سرقت از 
منزل به تحمل سه سال حبس با احتساب ایام بازداشت قبلی و هفتاد و چهار ضربه 
شلاق که محل اجرای شلاق اتاق اجرای احکام تعیین می گردد و از بابت مشارکت در 
شروع به سرقت به تحمل دو سال حبس و مشترکاً به رد اموال مسروقه و در صورت 
فقدان عین به رد قیمت آنها )سه دستگاه آبمیوه گیری مولینکس به ارزش ۱7۱00000 
ریال، پلوپز تفال سه دستگاه به ارزش ۱۸000000 ریال، دو دستگاه غذاساز سی کاره 
مولینکس به ارزش ۱5000000، سرخ کن تفال سه دستگاه به ارزش 30000000 
ریال، همزن با کاسه مولینکس به ارزش 4000000 ریال، خردکن تفال یک دستگاه به 
ارزش 4600000 ریال، ظروف دسینی سه عدد به ارزش 4500000 ریال، آب پرتقال 
گیری یک کارتن ۱3 تائی به ارزش ۲5000000 ریال، سرویس قاشق چنگال لاوسونگ 
به ارزش ۱0000000 ریال به شاکی امیر عباس زاده دربان و از بابت رانندگی بدون 
گواهینامه حسین خانی مقدم را به پرداخت چهار میلیون ریال جزای نقدی محکوم 
می نماید. رای صادره در خصوص حسین خانی مقدم و مهرداد علیپور غیابی و ظرف 
بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و ظرف بیست روز پس از آن قابل 

تجدید نظر در دادگاه تجدید نظر استان می باشد./س   97/28867/1/ف
رئیس شعبه 101 کیفری 2 فردیس- لطفی

آگهی  ابلاغ
)مربوط به دادسرا در فرض وجود کیفرخواست(

در پرونده کلاسه شعبه ۱0 بازپرسی آقای فاضل اربابی و فردین اربابی و وحید سالاری 
و فردین سالاری به اتهام بازداشتن مردم از کسب و کار تحت تعقیب قرار گرفته است. با 
عنایت به مجهول المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده ۱74 قانون آئین دادرسی 
دادگاه های عمومی و انقلاب در امور کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت 30 
روز از انتشار این آگهی جهت دفاع از اتهام انتسابی در این شعبه حاضر گردد. بدیهی است 
در صورت عدم حضور مطابق مقررات رسیدگی غیابی بعمل خواهد آمد. 97/28873/ف

بازپرس شعبه 10 دادسرای عمومی و انقلاب فردیس

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد؛

کولیوند: اجازه ندهیم تکنولوژی ما را از 
کتاب جدا کند

نماینده مردم کرج در مجلس 
به  اشاره  با  اسلامی  شورای 
البرز  استان  علمی  جایگاه 
نهاد  از هشت  ابراز کرد: بیش 
البرز  در  جهانی  و  کشوری 
نشان  این  که  دارند  فعالیت 
در  استان  این  جایگاه  دهنده 

بحث علم و فناوری است.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
محمد جواد کولیوند در مراسم گرامیداشت روز کتاب و کتابخوانی 
که روز گذشته برگزار شد، اظهار کرد:»باید کتاب به سبد فرهنگی 
خانوارها اضافه شود تا از این طریق زمینه آشتی مردم با یار مهربان 

مهیا شود.«
وی با تاکید بر نقش صدا و سیما در ترویج فرهنگ کتابخوانی ادامه 
داد:»با توجه به اینکه تبلیغ کتاب در صدا و سیما منع قانونی ندارد 

امید است شاهد معرفی کتاب های ارزشمند در تلویزیون باشیم.«
کولیوند افزود:»البته تبلیغات کتاب در فضاهای شهری مثل بیلبوردها 
هم نقش بسزایی در مانوس شدن مردم با کتاب و کتابخوانی دارد.«

وی با بیان اینکه نباید اجازه دهیم تکنولوژی جدید ما را از کتاب جدا 
کند خاطر نشان کرد:»متاسفانه تکنولوژی باعث دور افتادن مردم به 
ویژه نسل جوان از کتاب شده و باعث شده مردم وقت کمتری برای 

کتابخوانی بگذارند.«
وی گفت:»باید با روش های مختلف و با بکارگیری خلاقیت انگیزه 
و علاقه کودکان را به کتابخوانی افزایش دهیم تا در آینده جامعه ای 

کتابخوان داشته باشیم.«
کولیوند خاطر نشان کرد:»بدون شک در فضایی که رسانه ها حاکم 
هستند و اطلاعات مختلفی را به ذهن مخاطب سرازیر می کنند، 
رجوع به کتاب ها برای دسترسی به اطلاعات موثق اهمیت زیادی 

دارد.«
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی افزود:»واقعیت این 
است اطلاعات موجود در فضای مجازی پایه اصلی ندارد و قابل اتکا 

نیست.«
این مسئول در بخش دیگری از صحبت های خود با تاکید بر اهمیت 
ایجاد مراکز علمی در استان گفت:»یکی از معیارهای کشورهای 
توسعه یافته وجود مراکزی مانند دانشگاه، پژوهشگاه ها و مراکز 

تحقیقاتی است.«
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی با اشاره به جایگاه 
علمی استان البرز ابراز کرد:»بیش از هشت نهاد کشوری و جهانی در 
البرز فعالیت دارند که این نشان دهنده جایگاه این استان در بحث 

علم و فناوری است.«
وی در بخش پایانی صحبت های خود به وضعیت کتابخانه مرکزی 
اداره کل  اختیار  در  مرکزی  کتابخانه  و گفت:»زمین  کرد  اشاره 
کتابخانه های عمومی استان قرار گرفته و امید است به زودی با تعامل 

مسئولان کلنگ آن زده شود.«

خبر

معاون رئیس جمهور:
سفر رئیس جمهور عراق به ایران موجب 

تحکیم  مناسبات می شود
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده گفت: سفر رئیس جمهور 

عراق به ایران موجب تحکیم مناسبات می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، معصومه ابتکار بعدازظهر روز گذشته 
در حاشیه نمایشگاه توانمندی های تولیدی، صادراتی و فرصت های 
سرمایه گذاری استان البرز در گفتگو با شبکه تلوزیونی کردستان 
عراق، اظهار کرد:»با کردستان عراق روابط بسیار خوبی در حوزه های 

تجاری داریم.«
وی با تأکید بر اینکه دو کشور ایران و عراق درزمینه فعالیت های 
دوره  این  »در  گفت:  دارند،  باهم  زیادی  همکاری های  اقتصادی 

فعالیت های اقتصادی رو به افزایش بوده است.«
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده اضافه کرد: »در زمینه های 
مختلف سرمایه گذاری صورت گرفته است و امیدواریم شاهد گسترش 

روابط میان ایران و عراق و به طور خاص با کردستان عراق باشیم.«
ابتکار با اشاره به اشتراکات دو کشور ایران و عراق به ویژه کردستان 
عراق، گفت: »این روابط باید در حوزه گردشگری و صنایع دستی 

توسعه پیدا کند.«
کشاورزی،  حوزه های،  در  باید  همکاری ها  این  اینکه  بابیان  وی 
صنعتی، فناوری های نوین و پزشکی باید توسعه پیدا کند، گفت: 
»ایران در حوزه صنایع  های تک و فرآوردهای دارویی و نانو ایران 
به دستاوردهای خوبی دست پیداکرده و در کشور دانشگاه و مراکز 

آموزشی به خوبی فعالیت می کنند.«
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در بخش دیگری به سفر 
رئیس جمهور عراق به ایران اشاره کرد و گفت:»این سفر اتفاق خوبی 
بود و ما بسیار خوشحالیم که یکی از اولین سفرهای رئیس جمهور 

عراق به ایران بوده است.«
در  قطعاً  ایران  به  عراق  رئیس جمهوری  کرد:»سفر  تأکید  ابتکار 
تحکیم روابط و تقویت مناسبات اقتصادی و سیاسی بسیار مهم 
است. امیدواریم آینده روابط ایران و عراق توأم با همکاری و تقویت 

مناسبات میان این دو کشور باشد.«
وی با اشاره به اینکه اهمیت تقویت مناسبات میان دو کشور ایران 
و عراق، گفت:»تقویت همکاری ها موجب ارائه بهترین خدمات به 

زوار می شود.«
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در پاسخ به خبرنگار 
شبکه تلویزیونی کردستان عراق که پرسید، آیا شهروندان سنندج 
و سلیمانیه می توانند بدون ویزا سفر کنند؟ گفت: »امیدواریم با 
همکاری های موجود میان وزارت امور خارجه ایران با وزارت خارجه 
عراق این مهم عملیاتی شود، باید برای این مهم تدابیر لازم اتخاذ و 

تنظیم شود.«
ابتکار ضمن تأکید بر اینکه سفر بدون ویزا میان دو شهر سنندج و 
سلیمانیه فکر بسیار خوبی است، گفت:»پیش ازاین مقرر بود در حوزه 

محیط زیست در مرز ایران و عراق پارک ملی احداث شود.«
وی با اشاره به اینکه ما به دنبال مراودات در حوزه زنان هستیم، 
گفت:»به نظر می رسد که زنان ایران و کردستان عراق می توانند 
در حوزه صنایع دستی، فعالیت های هنری و فرهنگی فعالیت های 

مشترکی داشته باشند.«

خبر

طی سه سال اخیر؛
آمار بانوان کارآفرین رشد 45 درصدی داشته است

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

www.rastakhiznews.ir

»رفقای خوب« فدراسیون سودای جاودانگی دارند؛

سنگینی » تاجِ «  فدراسیون
بر سر فوتبال ایران !
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

معرفی 3 جاذبه گردشگری و
 دیدنی »اصفهان« )2(

ایران  فلات  میانه  در 
با  که  دارد  قرار  شهری 
دیدنی ها و زیبایی هایش 
بسیاری را از اقصی نقاط 
خود  سوی  به  جهان 
گردشگران  کشاند.  می 
بسیاری راهی این دیار می 
گوشه  گوشه  به  تا  شوند 
بزنند و غرق در  اش سر 
تماشای سازه های چشم نوازش شوند. شاید به راستی لقب نصف 
جهان شایسته این خطه کهن سرزمین مان است که تاریخ را این 

چنین با شکوه روایت می کند.
1- پل  خواجو اصفهان

پل  خواجو که  از اواخر دوره  تیموری  شالوده  هایی  داشت ، به  امر شاه  
عباس  دوم ، درسال  ۱060 هجری  قمری  به  صورت  امروزی  ساخته  
شد. تزئینات  کاشی  کاری  و نقاشی  غرفه های  این  پل ، از قسمت های  
ساختمان   پل   این   وسط   در  است .  آن   دیدنی   و  توجه   جالب  
بیگلربیگی ، بمنظور اقامت  موقتی  شاه  صفوی  و خانواده اش ، بنا شده  
است . نام  پل خواجو، تحریف  کلمه  »خواجه « است  که  به  مناسبت  

لقب  بزرگان  و خواجه  های  عصر صفوی  نام  گذاری  شده  است .
2- باغ پرندگان معروف اصفهان

جنگل ناژوان از مناطق خوش آب و هوای حاشیه زایند ه رود به 
شمار می رود که تا پیش از بسته شدن آب زاینده رود، آب و هوای 
خوب آن نوید یک روز فوق العاده را به اصفهانی ها می داد. هرچند 
که هنوز هم از مناطق خوش آب و هوای اصفهان به شمار می رود و 
بدون شک اگر به دنبال یک ظهر آرام همراه با جوجه کباب و غذای 
کبابی در طبیعتی زیبا هستید، سر زدن به ناژوان به شما توصیه 
می شود. باغ پرندگان در امتداد مسیر ناژوان به خصوص برای بچه 
هایی که از دیدن پرنده های رنگ و وارنگ ذوق می کنند، یک روز 

خوب را رقم خواهد زد.
3- چادگان اصفهان

جاذبه های گردشگری اصفهان که می شود نام برد. یکی از دیدنی 
های اطراف اصفهان که جزو قشنگ ترین جاهای آن محسوب 
می شود، چادگان است. این منطقه، دهکده ای توریستی است که 
در کنار سد چادگان و دریاچه پشت سد زاینده رود واقع شده و از 
آنجا که منطقه ای خوش آب و هوا، پر از باغ و دشت های سرسبز 
است طرفداران زیادی هم دارد. وجود مجموعه تفریحی چادگان 
نیز که دارای سکوهای نشیمن خانوادگی، باشگاه سوارکاری، اسکله 
قایقرانی،زمین های ورزشی فوتبال، والیبال، بسکتبال، تنیس و 
پینگ پنگ، تله کابین و پیست های دوچرخه سواری، باند فرود 
هلکوپتر و پروازهای نمایشی، استخر، رستوران، چایخانه سنتی و 
مجموعه تجاری، چادگان را به جایی برای تفریح و خوشگذرانی 
تبدیل کرده است. روستای انالوجه و خانه معظم الملک میرپنج و 
خود دریاچه سد زاینده رود از دیگر دیدنی های چادگان است که 

باید دقایقی را کنارش نشست و خستگی ها را به در کرد.

خواب های ما معمولا بازتابی از مشکلات ما 
در بیداری، افکار و آرزوهایمان است. هم چنین 
ممکن است نشان از چیزی باشد که در آن 
روز یا در گذشته برایمان اتفاق افتاده است. در 
این قسمت، درباره تعبیر خواب بارداری و ۱۲ 
تعبیر تمام خواب های مربوط به حاملگی 
نکات بسیار درست و تا اندازه زیادی نزدیک 

به واقعیت را بیان می کنیم.
نشانه  به حاملگی  الف( خواب های مربوط 

چیست؟
۱. رشد و توسعه

خواب های مربوط به حاملگی معمولا نشانه ی 
رشد و توسعه ی خودتان است. معنی اش این 
است که جنبه ی خاصی از شخصیت شما در 

حال وارد شدن به فاز جدیدی است.
۲. ایده های جدید

ایده ای  معنی  به  می تواند  حاملگی  خواب 
باشد که هنوز در حال رشد است اما شما 
برای ارائه ی آن به جهان هنوز آماده نیستید. 
خواب های  ببینید  می توانید  که  همان طور 
مربوط به حاملگی معمولا به ایده ها، پروژه ها، 

و تغییرات جدید در زندگی اشاره دارد.
3. شکست

هرچند خواب حاملگی اغلب معانی مثبت 
دارد اما ممکن است گاهی هم تعبیر منفی 
داشته باشد. گاهی معنی اش این است چیزی 
که برایتان خیلی مهم است با وجود این که 
موفقیت  به  کرده اید  تلاش  خیلی  برایش 

نمی رسد.
ب( تعبیر خواب بارداری: رایج ترین خواب 

های مربوط به حاملگی

1. دیدن حاملگی خودتان
همان طور که قبلا گفتیم در اکثر موارد خواب 
مربوط به حاملگی بازتاب جنبه ی خاصی از 
خودتان است که در آن لحظه در حال رشد 
نشانه ی  خواب ها  این  است  ممکن  است. 
باشد که در حال  برخی جوانب زندگی تان 
عبور از فرایند تغییرات بزرگ است. اگر در 
خواب دیدید که حامله هستید، می تواند به 

این معنی باشد که ایده ای جدید یا پروژه ای 
جدید خلق شده است.

خواب  اغلب  باردار  خانم های  هم چنین 
حاملگی شان را می بینند. در این صورت این 
خواب ها نشانه ی اضطراب و ترس های مربوط 

به حاملگی شان است.
پژوهش ها نشان داده است که اگر یک خانم در 
سه ماهه ی اول بارداری باشد احتمالا خواب 
گل، حیوانات کوچک یا میوه ها را می بیند. 
پژوهشگران پی برده اند که زنان باردار در سه 
ماهه ی دوم بارداری معمولا خواب می بینند 
نیست.  انسان  که  آورده اند  دنیا  به  نوزادی 
نگران  زنان  بارداری معمولا  از  این دوره  در 
سلامت نوزادشان هستند. هم چنین به این 
فکر می کنند که آیا مادر خوبی خواهندبود 

یا نه.
معمولا  زنان  بارداری  سوم  ماهه ی  سه  در 
یا  فیل  مانند  را،  بزرگ تر  حیوانات  خواب 

دایناسور، می بینند.

2. دیدن حاملگی فردی دیگر
اگر در خواب تان دیدید که فرد دیگری حامله 
است، معنی اش این است که می خواهید به 

این فرد نزدیک تر شوید.
اگر مردی خواب ببیند که نامزدش حامله 
است، معنی اش این است که رابطه شان در 
اهداف  دیگر  آن ها  است.  بحرانی  وضعیت 
مشترکی ندارند و ممکن است در آینده ی 

نزدیک جدا شوند.

3. دیدن سقط جنین ناخواسته
اگر خواب ببینید فرزندی که در راه داشتید 
است.  بدی  نشانه ی  است،  مردن  حال  در 
تلاش  که  پروژه ای  در  است  این  معنی اش 
نمی شوید.  موفق  کرده اید  برایش  زیادی 
برنامه هایتان تحقق نمی یابد اما باید قوی و 

مثبت بمانید.
نوازدتان  درباره ی  دیدن  خواب  شاید 
اکثر  در  خواب ها  این  اما  باشد.  استرس آور 
موارد تعبیر منفی ندارد. این خواب ها معمولا 

به این معنی است که شما سردرگم هستید و 
از تغییرات جدیدی که در زندگی تان در حال 

روی دادن است می ترسید.

4. دیدن آزمایش حاملگی
اگر خواب آزمایش حاملگی دیدید، معنی اش 
این است که فاز جدیدی در زندگی تان شروع 
شده است. ممکن است یک رابطه ی جدید 
نشان  امتحان  یک  باشد.  جدید  شغل  یا 
خواهدداد برای تغییراتی که در زندگی تان رخ 

می دهد آماده هستید یا نه.

5. دیدن سونوگرافی بارداری
سونوگرافی  حال  در  که  دیدید  خواب  اگر 
بارداری هستید، این خواب به یک فاز جدید 
در زندگی تان اشاره دارد. شاید به زودی در 
زندگی واقعی باردار شوید یا شغل جدیدی 
پروژه ی  است  ممکن  کنید. هم چنین  پیدا 
جدیدی را شروع کنید که در دوره ی پیش رو 

موفقیت زیادی به همراه داشته باشد.

6. دیدن سقط جنین عامدانه
اگر خواب دیدید که جنین خود را از بین 
بردید، معنی اش این است که رشد خودتان 
به بن بست رسیده است. شما بسیار می ترسید 
و گیج شده اید و نمی توانید فاز جدیدی را در 

زندگی تان شروع کنید.
هم چنین زنانی که قبلا در زندگی واقعی شان 
سقط جنین عمدی داشته اند ممکن است 
اغلب خواب آن را ببینند. این زنان به این 
شیوه در حال بهبودی از آسیبی هستند که 

در بیداری از آن جان سالم به در برده اند.

بیمارستان  راه  در  این که  دیدن   .7
هستید

اگر خواب ببینید که در راه بیمارستان هستید 
و به زودی زایمان می کنید، نشانه ی آن است 
بار  زیر  نمی خواهید  واقعی  زندگی  در  که 
مسئولیت بروید. شما از رویارویی با مشکلات 

و حل کردن آن ها اجتناب می کنید. ولی اگر 
بازتاب  این خواب فقط  باردار هستید  واقعا 

اضطراب شما برای زایمان است.

8. دیدن نوزاد داشتن
ممکن  دیدید،  نوزاد  یک  خواب تان  در  اگر 
است نشانه ی بی گناهی و شروع های جدید 
باشد. همان طور که احتمالا می دانید، نوزاد 
همیشه نشانه ی چیزی خاص و محتاج به 

حمایت است که در ذات شما وجود دارد.
لبخند  نوزاد  یک  که  دیدید  خواب  در  اگر 
این  معنی اش  است.  نشانه ی خوبی  می زند 
در  شادی  و  خوشی  دوره ی  یک  که  است 
پیدا  نوزاد  یک  خواب  در  اگر  دارید.  پیش 
کردید نشانه ی ظرفیت و دانش پنهان شما 
است. شما باید دانش و استعدادتان را بیش تر 

بروز بدهید.
اگر در خواب دیدید که نوزادتان را فراموش 
کرده اید، معنی اش این است که می خواهید 
کنید.  پنهان  را  ترس هایتان  و  ضعف ها 
که  بدانند  دیگر  آدم های  نمی خواهید  شما 
آسیب پذیر هستید. هم چنین ممکن است 
دیدن فراموش کردن نوزادتان در خواب به 
این معنی باشد که اکنون وقت برگشتن به 

سرگرمی ها و علایق قدیمی است.

9. دیدن زایمان زودرس
این خواب نیز در میان زنان باردار بسیار رایج 
است و بازتاب ترس آن ها از زایمان است. اگر 
خواب زایمان زودرس دیدید و باردار نیستید، 
معنی اش این است که احساس می کنید برای 

تغییرات جدید در زندگی تان آماده نیستید.

10. دیدن عمل سزارین
را در خواب  زنان عمل سزارین  از  بسیاری 
می بینند. اگر شما هم چنین خوابی دیده اید، 
معنی اش این است که به کمک فردی دیگر 
نیاز دارید. شما نمی توانید به تنهایی پروژه ها و 

ایده هایتان را عملی کنید.

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )3(

»بارداری« و معانی متفاوت
و واقعی آن در رویا

قوانین مدیریتدیدنی ها

»مدیریت« کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. 
من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از 
قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار 
نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد 

و بازخوانی چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 5:  
کاری کنید جلسات شاد برگزار نمایید

اطمینان دارم در طول مسیری کاری و در رسیدن به موقعیت فعلی 
تان، ملاقات ها و جلسات نامفهوم و خسته کننده زیادی را پشت 
سر گذاشته اید. به نظر من باید این الگو از بین برود و برای تغییر 
این الگو امید من به شماست. برای برقراری ملاقات ها باید اعمال 
روش های قدیمی متوقف شود و شما بهترین شخص برای توقف 

این روش ها هستید.
پس این جلسات را به جلسات شاد و مفرح تبدیل کنید. پیش از 
ادامه بحث، نکته ای را که در این باره در جایی خوانده ام برایتان می 
نویسم. قرار است شما به هر عضو جلسه پنج سکه بدهید و هرگاه 
یکی از آن ها بخواهد صحبت کند، باید یکی پنی بدهد. وقتی سکه 
های یک نفر تمام شد، دیگر اجازه صحبت کردن ندارد. این کار 
سبب می شود افراد حاضر مراقب آن چه می گویند باشند و سکه 

های خود را صرف گفتن حرف های بیهوده و بی اهمیت نکنند. 
این کار می تواند روش خوبی باد، اما از طرفی، باعث می شود شما 
به عنوان یک رئیس جلسه خوب و کارآمد قلمداد نشوید. بنابراین 

پیشنهادهای دیگری هم وجود دارد: 
۱-پوشیدن لباس های شاد

۲-غذا یا نوشیدنی ) اگر وقت ناهار نباید، چون در این صورت 
اجباری است نه تفریحی؛ یا تیم خود را به یک رستوران ببرید  - که 
البته دیگر ملاقات و جلسه نیست، بلکه یک جلسه اجباری است- یا 

یک تشکر (
3-بازی، پازل یا هر پرسشنامه دیگری

4-گذاشتن شکلات هایی در زیر صندلی ها
اما در نهایت بعضا این کارها منجر به خرابی خواهد شد، پس 
راه تبدیل کردن جلسات به یک جلسه خوب یعنی سخت 
گیری نکردن، یعنی اینکه کرای کنید که همه افراد »خودشان« 
باشند و کمک ها و پیشنهادهای خود راه ارائه دهند؛ یعنی 
اینکه بتوانند به آن چه می خواهند بخندد بدون اینکه اخمی 

جلویشان را بگیرد.

چند روز پیش، خانم یولیا واسیلی یونا، معلم 
سر خانه بچه ها را به اتاق کارم دعوت کردم. 
قرار بود با او تسویه حساب کنم. گفتم بفرمایید 
بنشینید یولیا واسیلی یونا! بیایید حساب و 
هم  پول  به  لابد  کنیم...  روشن  را  کتابمان 
تعارف  اهل  آنقدر  ماشاالله  اما  دارید  احتیاج 
هستید که به روی مبارکتان نمی آورید. خوب 
نخیر 40   ! روبل  ماهی 30  شما  با  قرارمان 
روبل  نه، قرارمان 30 روبل بود... من یادداشت 
کرده ام. به مربی های بچه ها همیشه 30 روبل 
می دادم. خوب دو ماه کار کرده اید. دو ماه و 
پنج, روز درست دو ماه, من یادداشت کرده ام 
… بنابراین جمع طلب شما می شود 60 روبل. 
کسر می شود ۹ روز بابت تعطیلات یکشنبه که 
شما روزهای یکشنبه با کولیا کار نمی کردید... 
جز استراحت و گردش که کاری نداشتید و سه 

روز تعطیلات عید !
چهره یولیا واسیلی یونا ناگهان سرخ شد، به 
بار  و چندین  برد  پیراهن خود دست  والان 
تکانش داد اما لام تا کام نگفت.  بله، 3 روز هم 
تعطیلات عید... به عبارتی کسر می شود ۱۲ 
روز.... 4 روز هم که کولیا ناخوش و بستری بود 
که در این چهار روز فقط با واریا کار کردید... 
3 روز هم گرفتار درد دندان بودید که با کسب 

اجازه از زنم، نصف روز یعنی بعد از ظهرها با 
بچه ها کار کردید. ۱۲ و 7 می شود ۱۹ روز. 
60 منهای ۱۹، باقی می ماند 4۱ روبل. هوم... 

درست است؟
چشم چپ یولیا واسیلی یونا سرخ و مرطوب شد. 
چانه اش لرزید، با حالت عصبی سرفه ای کرد و 

آب بینی اش را بالا کشید اما لام تا کام نگفت.
در ضمن، شب سال نو، یک فنجان چایخوری 
با نعلبکی اش از دستتان افتاد و خرد شد ... 
پس کسر می شود ۲ روبل دیگر بابت فنجان... 
البته فنجانمان بیش از این ها می ارزید یادگار 
خانوادگی بود اما بگذریم! بقول معروف: آب که 
از سر گذشت چه یک نی، چه صد نی. گذشته 
از اینها، روزی به علت عدم مراقبت شما، کولیا 
از درخت بالا رفت و کتش پاره شد... اینهم 
۱0 روبل دیگر و باز به علت بی توجهی شما، 
کلفت سابقمان کفشهای واریا را دزدید شما 
همین  بابت  باشید،  چیز  همه  مراقب  باید 
چیزهاست که حقوق می گیرید. بگذریم, کسر 
می شود 5 روبل دیگر. دهم ژانویه مبلغ ۱0 

روبل به شما داده بودم. به نجوا گفت: من که 
از شما پولی نگرفته ام! گفتم: من که بیخودی 
اینجا یادداشت نمی کنم . بسیار خوب... 4۱ 

منهای ۲7.
این بار هر دو چشم یولیا واسیلی یونا از اشک 
پر شد. قطره های درشت عرق، بینی درازش را 
پوشاند. دخترک بینوا با صدایی که می لرزید 
گفت: من فقط یک دفعه آن هم از خانمتان 
پول گرفتم  فقط همین, پول دیگری نگرفته ام.
را  یکی  این  می بینید؟  گویید؟  می  راست 
 3 منهای   ۱4 پس  بودم.  نکرده  یادداشت 
می شود ۱۱. بفرمایید اینهم ۱۱ روبل طلبتان! 
این 3 روبل، اینهم دو اسکناس 3 روبلی دیگر  
و اینهم دو اسکناس ۱ روبلی  جمعاً ۱۱ روبل. 
انگشتهای  با  را  آن ها  گرفت،  را  اسکناس ها 
لرزانش در جیب پیراهن گذاشت و زیر لب 

گفت: مرسی.
از جایم جهیدم و همانجا، در اتاق، مشغول قدم 
زدن شدم. سراسر وجودم از خشم و غضب، 
پر شده بود. پرسیدم بابت چه مرسی؟؟!! چرا  

مرسی؟!!  آخر من که سرتان کلاه گذاشتم! 
لعنت بر شیطان، غارتتان کرده ام! علناً دزدی 
کرده ام . گفت: پیش از این، هر جا کار کردم، 

همین را هم از من مضایقه می کردند.
مضایقه می کردند؟ هیچ جای تعجب نیست! 
ببینید، تا حالا با شما شوخی می کردم، قصد 
داشتم درس تلخی به شما بدهم.. هشتاد روبل 
طلبتان را می دهم... همه اش توی آن پاکتی 
است که ملاحظه اش می کنید! اما حیف آدم 
باشد؟ چرا  پا  و  بی دست  اینقدر  نیست که 
اعتراض نمی کنید؟ چرا سکوت می کنید؟ در 
دنیای ما چطور ممکن است انسان، تلخ زبانی 
بلد نباشد؟ چطور ممکن است اینقدر بی عرضه 

باشد؟
به تلخی لبخند زد. در چهره اش خواندم که 
آری ممکن است. به خاطر درس تلخی که 
به او داده بودم از او پوزش خواستم و به رغم 
حیرت فراوانش، ۸0 روبل طلبش را پرداختم. با 

حجب و کمرویی، تشکر کرد و رفت.
به پشت سر او نگریستم و با خود فکر کردم در 
دنیای ما، قوی بودن و زور گفتن، چه سهل و 

ساده است.
مقابل هر اصیل زاده ای که می رسید، اسبش 

را متوقف می کرد تا سراپای او را برانداز کند...

بی دست و پا  
»آنتوان چخوف«

داستان کوتاه
5 برترین کشور تولید کننده نفت جهان

اوپک با هدف پایان بخشیدن به تورم موجود در عرضه جهانی 
نفت برخی از پیشگامان تولید نفت دنیا را به تشکیل معاهده ای 
برای حمایت از عرضه ی محدود نفت تا پایان ۲0۱۸ فراخوانده 
است. از این رو سی ان بی سی 5 برترین کشور تولید کننده نفت 
جهان که قرار است برای این معاهده تلاش کنند را معرفی 

می کند.
5. کانادا

طبق اطلاعات منتشر شده در JODI در ماه تیر در کشور کانادا 
روزانه 3.۱۲ میلیون بشکه نفت تولید شد که این رقم در مقایسه 
با ماه گذشته کاهش جزیی داشته است و همچنان این کشور در 

فهرست برترین کشور تولید کننده نفت جهان قرار گرفته است.
4. عراق

در ماه تیر در کشور عراق- دومین تولیدکننده نفت بزرگ عضو 
اوپک- روزانه 4.3۸ میلیون بشکه نفت به تولید رسید که این 
رقم در مقایسه با آمار 4.4 میلیون بشکه ای ماه خرداد کاهش 

داشته است.
بغداد همچنان مجبور است که تولید نفت خود را تا اندازه ای که 

زمستان گذشته توافق کرده است، کاهش دهد.
3. ایالات متحده امریکا

براساس اطلاعات به دست آمده از JODI، در ماه تیر در ایالات 
متحده امریکا روزانه تعداد ۹.34 بشکه نفت تولید شد و باین 
ترتیب تولید نفت برای سومین ماه متوالی در این کشور افزایش 

پیدا کرد.
محمد برکیندو- دبیر کل اوپک- تولیدکنندگان نفت شیل ایالات 
متحده را برای کمک به حمایت از تصمیم های این سازمان با 
هدف محدود کردن ذخیره نفت جهانی در آغاز ماه مهر دعوت 
کرد و به آنها هشدار داد که در آینده ای نزدیک برای برقراری 
تعادل مجدد در بازار نفت، اقدامات بی سابقه ای مورد نیاز خواهد 

بود.
امسال  در  رویترز،  از  آمده  به دست  گزارش های  طبق  بر 
تولیدکنندگان نفت شیل در امریکای شمالی منجر به افزایش 
تقریبا ۱0 درصدی در تولید این محصول شده اند. این درحالیست 
که در همین سال، کشورهای عضو اوپک و برخی تولیدکنندگان 
دیگر- از جمله روسیه- برای بالا نگه داشتن قیمت های نفت اقدام 

به کاهش ذخایر نفتی کرده اند.
2. عربستان سعودی

عربستان سعودی- مهمترین عضو اوپک- در ماه تیر امسال به 
تولید روزانه ۹.۹5 میلیون بشکه نفت پرداخت که این رقم ار ماه 

اردیبهشت تا کنون برای نخستین بار کاهش یافته است.
اجرای  و  پیاده سازی  از  پس  کاتل  تولیدکننده  بزرگترین 
ظرفیت های اعلام شده از سوی اوپک در ماه ژانویه، بیشترین 

سهم را در کاهش تولید نفت داشته است.
1.روسیه

تولید کننده  بزرگترین  عنوان  به  سعودی  عربستان  از  روسیه 
نفت خام در دسامبر ۲0۱6 پیشی گرفت و در صدر فهرست 
برترین کشور تولید کننده نفت جهان قرار گرفته است. این کشور 
غیرعضو اوپک در ماه تیر روزانه ۱0.34 میلیون بشکه نفت تولید 
کرد که میزان تولید آن در مقایسه با ماه گذشته کاهش متوسطی 

داشته است.
اوپک از قدیم با دیگر صادرکنندگان اصلی نفت- و مهمترین 
آنها هم روسیه- در همکاری بوده است تا باین ترتیب بتواند تا 
ماه اسفند روزانه حدود ۱.۸ میلیون بشکه نفت از ذخایر این بازار 
را کاهش دهد. هدف از این اقدام عبارت است از محدود کردن 
ذخایر نفت خام جهانی و تخلیه نفت مازادی که در سه سال 

گذشته موجب بالارفتن قیمت نفت شده است.

اقتصاد

جدی ترین عوارض »تمر هندی« برای سلامتی 
از »ساییدگی دندان« تا 

»تشدید اختلالات خونریزی«
میوه ترش درخت تمر هندی یکی از پر استفاده ترین چاشنی ها 
در غذاهای غرب آسیاست. این میوه غلاف دار، منبعی سرشار از 
ویتامین ها، مواد معدنی، فیبر و ترکیبات شیمیایی فرار است. به 
هر حال، مصرف مقادیر زیادی از این میوه ترش می تواند مشکلات 
متعددی را نیز به وجود بیاورد. گلودرد، اسهال و التهاب بینی 
برخی از مشکلات خفیف ناشی از مصرف زیاد تمر هندی هستند.

 افت ناگهانی قند خون
افراد مبتلا به دیابت باید در مصرف این میوه احتیاط کنند. تمر 
هندی به داشتن خواص کاهنده قند خون شهرت دارد. اگر این 
میوه همراه با داروی دیابت مصرف شود می تواند باعث کاهش قابل 

توجه قند خون - وضعیتی به نام هیپوگلیسمی - شود.

 ساییدگی دندان
این میوه ماهیتی اسیدی دارد. تمرهندی سطح بالایی از اسید 
تارتاریک دارد. مواجهه طولانی با تارتاریک اسید می تواند باعث 
ساییدگی مینای دندان شود. ساییدگی غیر قابل بازگشت مینای 
دندان می تواند به پوسیدگی دندان و از بین رفتن آن  منجر شود.

 گلودرد
افرادی که به گلودرد مزمن دچارند باید از خوردن غذاهای اسیدی 
مانند تمرهندی خودداری کنند. خواص اسیدی طبیعی این میوه 
می تواند لایه مخاطی ظریف گلو را تحریک کند. مصرف مقادیر 
زیاد میوه ترش باعث ریفلاکس اسید می شود. زمانی که اسید 
معده به طور مرتب وارد مری شود می تواند مشکلات زیادی مانند 

گلودرد مزمن ایجاد کند.

 تشدید اختلالات خونریزی
باید مصرف  مانند هموفیلی  به اختلالات خونریزی  افراد مبتلا 
تعویق  به  را  انعقاد خون  میوه  این  کنند.  محدود  را  تمرهندی 
انداخته و خونریزی را تشدید می کند. افرادی که داروهای خونی 
مانند فراگمین، هپارین یا لوونوکس مصرف می کنند باید از خوردن 

مقادیر زیاد این میوه پرهیز کنند.

 واکنش حساسیتی شدید
مصرف منظم این میوه ترش می تواند باعث واکنش حساسیتی 
شدید به ویژه در افرادی که دچار ضعف سیستم ایمنی هستند   
شود. این میوه ترش و شیرین منبع خوبی از پروتئین )۲.۸ گرم 
در هر ۱00 گرم( است. سیستم ایمنی ممکن است به پروتئین های 

موجود در تمرهندی واکنش عکس نشان دهد. 

 افزایش سنگ صفرا
مصرف منظم این میوه به تشکیل سنگ صفرای دردناک در ارتباط 
را  است. ماهیت اسیدی تمرهندی می تواند علائم سنگ صفرا 
تشدید کند. افرادی که به سنگ صفرا دچار هستند باید مصرف 

تمر هندی را محدود کنند.

 اختلالات گوارشی
اختلالات  باعث  می تواند  غلاف مانند  میوه  این  اسیدی  ماهیت 
گوارشی شود. مصرف مقادیر زیاد تمر هندی می تواند باعث بروز 

اسهال شود.

رژیم غذایی

می خواهید بدانید شروع یک کسب و کار 
فعلی تان  شغل  از  استعفا  از  پس  پرسود 
چگونه است؟ اگر از کارتان خسته شده اید، 
به نظر می رسد تنها چند گام تا کارآفرین 
شدن فاصله دارید. نخستین کاری که باید 
پیش از استعفا دادن انجام دهید این است 
که پول پس انداز کنید و بعد این چند گام 
را در دو قسمت بخوانید تا بتوانید از یک 

کارمند به یک کارآفرین تبدیل شوید

1. مشخص کنید چه کاری مي خواهید 
انجام دهید

مشخص کردن این که می خواهید چه کاری 
انجام دهید برای برخی افراد به معنای یافتن 
و  توانایی ها  مهارت ها،  به  است.  علاقه شان 
و  باشید  واقع گرا  کنید،  فکر  تجربیات تان 
تصمیمات تان را تجزیه و تحلیل کنید. تصور 
کنید هر روز به مدت چند ساعت هدایت 
کسب و کارتان را برعهده دارید. اگر با چنین 
روال کاری کنار می آیید، می توانید طرح تان 

را اجرایی کنید و به کارتان ادامه دهید.

به  حاضر  مردم  آیا  کنید  بررسی   .2

پرداخت هزینه بابت کار شما هستند
کاری  و  کسب  پایا  کار  و  کسب  یک 
شما  که  چیزی  تلاقی  نقطه ی  که  است 
می خواهید و آن چه دیگران برایش هزینه 
پرداخت می کند، است. من به دنبال کسب 
و کارهایی هستم که مورد تقاضای بازار و 
به  کنید  سعی  همیشه  باشند.  خریداران 
دنبال ایده های کسب و کار پرسود باشید و 
از کارآفرینان موفق الگوبرداری کنید. چیزی 
به مراجعه کنندگان تان پیشنهاد کنید که 
بودید مشتاق  نیز جای آن ها  اگر خودتان 

داشتن آن محصول یا سرویس بودید.

3. با مشتریان بالقوه صحبت کنید
با افرادی صحبت کنید که احتمالا جزء 
درباره ی  هستند.  بالقوه تان  مشتریان 
نیازها و ترس های شان بپرسید و الهاماتی 
را که به ایده ی کسب و کاری تان مرتبط 
محصول  مزایای  آیا  کنید.  پیدا  هستند 
یا سرویسی که ارائه می کنید در ارتباط 
است؟  مشتریان تان  نیازهای  با  مستقیم 
یادداشت برداری  آن ها  صحبت های  از 
کنید، چرا که می تواند طرح بازاریابی تان 

را موثق تر کند.

کار  و  و کسب  بازاریابی  طرح  یک   .4
طراحی کنید

هدایت یک کسب و کار دستخوش تغییر 
شده است. بازاریابی امروز با تولید محتوا، 
مدیریت شبکه های اجتماعی و ارسال ایمیل 
مرتبط است. باید مشخص کنید رویکردتان 
درباره ی مسائل برای ارائه ی ایده های تان به 
مشتریان، چگونه خواهد بود. طرح کسب و 
کاری بریزید که در آن جزئیات به خوبی 
عنوان شده باشد. مواردی مانند ساختارهای 
عملیاتی، محصول، سامانه های توزیع و طرح 
توسعه را در طرح کسب و کار و بازاریابی تان 

پوشش دهید.

5. کسب و کارتان را در مقیاس کوچک 
راه اندازی کنید

اگر برای تان امکان پذیر است، ایده ی کسب 
و کارتان را در مقیاس کوچک ایجاد کنید 
بپردازید.  خودتان  شغل  به  آن  کنار  در  و 
شما می توانید نخستین مشتریان تان را به 
دست بیاورید، و چنان چه از موفقیت کسب 
و کارتان مطمئن شدید، شغل فعلی تان را 

ترک کنید.

6. بازخورد دیگران را دریافت کنید و 
اصلاحات لازم را انجام دهید.

نوپا  کارهای  و  کسب  مالکان  از  بسیاری 
تلاش می کنند به سرعت پیشرفت کنند، و 
در بازار شناخته شوند. کسب و کارتان را 
در مقیاس کوچک شروع کنید و مشخص 
است  بهتر  ایده تان  از  بخش  کدام  کنید 
نظرات  دارد.  نیاز  اصلاح  به  بخش  کدام  و 
مشتریان تان را بپذیرید، و تغییرات لازم را 

انجام دهید تا رشد کنید.

چند گام برای شروع 
یک کسب و کار پرسود )1(

چوپانی پدر خردمندی داشت. روزی به پدر گفت: 
ای پدر دانا و خردمند! به من آن گونه که از پیروان 
آزموده انتظار می رود یک پند بیاموز! پدر خردمند 

چوپان گفت:»به مردم نیکی کن، ولی به اندازه، نه 
به حدی که طرف را لوس کند و مغرور و خیره 

سر نماید.«

حکایت پند آموز کوتاه پدر
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  عزیزی  داوود 
محرومیت  با  فردیس  گفت:  فردیس  شهرستان 
سرانه های ورزشی دست و پنجه نرم می کند که 

نیاز است مسئولان استانی توجه ویژه ای به ایم 
موضوع داشته باشند تا ورزشکاران فردیسی بدون 

دغدغه به فعالیت بپردازند.

عزیزی: فردیس با محرومیت سرانه ورزشی مواجه است

نخستین المپیاد استعدادهای برتر ورزشی 
کشور در حالی از ابتدای آذرماه آغاز می 
نیز تدارک ویژه ای  البرز  شود که استان 

برای حضور در این مسابقات داشته است.
نخستین  هوادار«،   »دنیای  گزارش  به 
برتر ورزشی  المپیاد ورزشی استعدادهای 
کشور در قالب ۲۹ رشته بانوان و 3۹ رشته 
آقایان برگزار خواهد شد و قرار است چهره 
های برتر جهت حضور در المپیک نوجوانان 

معرفی شوند.
ماهها  از  نیز  البرز  استان  راستا  این  در 
قبل برای حضور موفق تیم های منتخب 
خود برنامه ریزی ویژه ای داشته و طبق 
زمانبندی مسابقات انتخابی استان برگزار 
اعزامی مشخص  های  تیم  نفرات  و  شده 

شده است.
براساس اعلام کمیته اجرایی این مسابقات 
روی  تنیس  ورزشی  رشته   4 در  البرز 
میز، ووشو، دوچرخه سواری و بدمینتون 

دختران میزبان برترین های کشور است.
در این ارتباط امیر غفرانی مدیرکل ورزش 
المپیاد  برگزاری  البرز  استان  وجوانان 
بزرگ  اقدامی  را  کشور  برتر  استعدادهای 
و ارزشمند در جهت تضمین آینده ورزش 
کشور دانست و گفت: یقینا استعدادهای 
نونهالان  و  نوجوانان  شناسایی  و  ورزشی 
مستعد در رشته های مختلف از مهمترین 
و اثرگذار ترین کارهایی است که می توان 

در جهت توسعه ورزش کشور انجام داد.
غفرانی به اثرات این المپیاد در ایجاد انگیزه 

بین نوجوانان ورزشکار اشاره کرد و گفت: 
این که ورزشکاران نوجوان کشور در فضایی 
کاملا رقابتی در تمامی رشته های ورزشی 
با یکدیگر مسابقه بدهند، بدون تردید در 
این  برای  تجربه  کسب  و  فنی  پیشرفت 
خواهد  جای  بر  مثبتی  اثرات  نوجوانان 

گذاشت.

 آمادگی البرز برای میزبانی برترین 
های کشور

منابع  توسعه  معاون  شمیرانی  ا..  قدرت 
اداره کل ورزش وجوانان استان البرز نیز با 
اشاره به آمادگی استان البرز برای میزبانی 
از المپیاد استعدادهای برتر ورزش کشور 
در 4 رشته اظهار کرد: استان البرز امسال 
در بخش دختران رشته های ووشو، تنیس 
سواری  دوچرخه  و  بدمینتون  میز،  روی 
میزبان این المپیاد است که از هر لحاظ 

برای این مسابقات آماده هستیم.
امکانات  تمامی  کرد:  تاکید  شمیرانی 
المپیاد  از  البرز  شایسته  میزبانی  جهت 
فراهم  کشور  ورزش  برتر  استعدادهای 
گردیده و تمهیدات لازم در این خصوص 

تدارک دیده شده است.
و  کرد  اشاره  المپیاد  این  اهمیت  به  وی 
گفت: از درون چنین المپیاد و مسابقاتی 
ورزش  سازان  آینده  و  نخبگان  که  است 
کشور شناسایی شده و در آینده ای نزدیک 
المپیک  و  جهان  قهرمانی  سکوهای  بر 

خواهند ایستاد.

این مقام مسئول با تقدیر از عوامل اجرایی 
استعدادهای  المپیاد  کرد:  عنوان  المپیاد 
اثرگذارترین  تواند  می  کشور  ورزش  برتر 
ورزش  توسعه  و  رشد  جهت  در  اقدام 

قهرمانی کشور باشد.
معاون توسعه منابع و پشتیبانی اداره کل 
تمام  کرد:  تصریح  البرز  جوانان  و  ورزش 
سعی خود را انجام داده و امیدواریم خاطره 
شرکت  اذهان  در  البرز  استان  از  خوشی 

کنندگان و میهمانانمان باقی بماند.
ورزش  امور  توسعه  کولیوندمعاون  سعید 
برنامه  نیز  البرز  اداره کل ورزش وجوانان 
ریزی استان البرز جهت حضوری پر رنگ 
برتر  استعدادهای  المپیاد  در  درخشان  و 

ورزش کشور را مناسب ارزیابی کرد.
سعید کولیوند  المپیاد استعدادهای برتر 
و  دانست  مهم  بسیار  را  کشور  ورزش 
اظهار کرد: ورزش البرز به عنوان یکی از 
های  استان  توانمندترین  و  مستعدترین 
کشور در زمینه استعدادهای ورزشی، در 

این المپیاد با تمام توان حاضر خواهد بود.

 نگاه ویژه البرز به بخش پایه
وی ادامه داد: برنامه ریزی مناسبی جهت 
المپیاد  در  درخشان  و  رنگ  پر  حضوری 
صورت  کشور  ورزش  برتر  استعدادهای 
داده ایم و از تمامی هیئتهای ورزشی برای 
شرکت در این مسابقات حمایت خواهیم 

کرد.
کولیوند افزود: هیئتهای ورزشی دوچرخه 

سواری، ووشو، بدمینتون و تنیس روی میز 
استان البرز که در بخش دختران میزبانی 
کشور  ورزش  برتر  استعدادهای  المپیاد 
خواهند بود نیز در این زمینه آمادگی کامل 

دارند.
وی المپیاد استعدادهای برتر ورزش کشور 
را کاری ضروری برای توسعه ورزش دانست 
و گفت: هر چه بیشتر به رده های سنی پایه 
و استعدادیابی توجه کنیم به همان میزان 
بیشتری  آفرینی  افتخار  شاهد  آینده  در 
های  عرصه  در  کشورمان  ورزشکاران  از 

مختلف جهانی و المپیک خواهیم بود.
معاون توسعه امور ورزش اداره کل ورزش و 
جوانان البرز تصریح کرد: اداره کل ورزش و 
جوانان استان البرز نگاه ویژه ای به ورزش 
پایه داشته و همواره در جلسات مختلف با 
هیئتهای ورزشی این مهم را مورد تاکید 

قرار داده ایم.
متولیان ورزش استان در حالی از آمادگی 
کامل تیم های منتخب استان جهت حضور 
در اولین دوره المپیاد استعدادهای کشور 
صحبت کرده اند که بنا بر آمارها البرز یکی 
از 5 استان مدال آور کشور محسوب می 
شود و سهمی ویژه در افتخارات ملی در 

رویدادهای مختلف داشته است.
 به اعتقاد بسیاری از فعالان ورزشی استان 
مناسبی  فرصت  رو  پیش  المپیاد  البرز 
برای اثبات دوباره عیار ورزش البرز است 
برای  چندان  دو  ای  انگیزه  میتواند  و 

ورزشکاران نونهال ونوجوان باشد.

تیم های  کادرفنی  رأس  در  که  انتخاب هایی  با 
ملی آزاد و فرنگی بزرگسالان رخ داده به نظر 
ریاست  صندلی  به  بنی تمیم  حمید  می رسد 

فدراسیون کشتی نزدیک تر می شود.
بعد  خادم  هوادار«،رسول  »دنیای  گزارش  به 
از  بوداپست   ۲0۱۸ جهانی  مسابقات  پایان  از 
ریاست فدراسیون کشتی استعفا کرد. استعفایی 
که گفته می شود در همان نامه ای که خادم در 
خطاب به رئیس جمهوری در خصوص مشکلات 
مالی ورزش و خصوصا کشتی نوشت، گنجانده 

شده بود.
با توجه به اینکه او در این سال ها علاوه بر ریاست 
فدراسیون، مسئولیت فنی تیم ملی کشتی آزاد 
را نیز برعهده داشت، برخی اعتقاد داشتند که 
کرده  استعفا  فدراسیون  ریاست  از  تنها  خادم 
و دوباره برای هدایت تیم ملی آزاد تا المپیک 

۲0۲0 کارش را ادامه خواهد داد.
این فرضیه زمانی نزدیک به واقعیت تر شد که 
مجمع فدراسیون کشتی، پیش از آنکه وزارت 
سرپرستی  حکم  فردی  برای  بخواهد  ورزش 
معرفی  وزارتخانه  به  را  بنی تمیم  حمید  بزند، 
کرد تا مسئولیت کشتی را تا برپایی انتخابات 
برعهده داشته باشد. او نزدیک ترین فرد به رئیس 
فدراسیون محسوب می شد که وقتی منتقدان 

نسبت به کار همزمان خادم در بخش ریاست 
و فنی، خرده می گرفتند، رسول خادم مسئولیت 

ریاست را به نایب رئیسش تفویض کرد.
طبق بندی از اساسنامه فدراسیون، در صورت 
غیبت رئیس به هر دلیلی، نایب رئیس مسئولیت 
و  داشت  خواهد  برعهده  مجمع  برگزاری  تا  را 
استناد اهالی مجمع کشتی نیز به همین بند 
بود که بنی تمیم را به عنوان سرپرست انتخاب 

کردند.
به  خادم  دوباره  بازگشت  از  صحبت  همچنان 
کشتی بود، این بار تحت عنوان سرمربی تیم ملی 
آزاد، که در هفته گذشته نام غلامرضا محمدی 

به عنوان سرمربی تیم ملی معرفی شد.
مربیگری  و  کشتی  در  خوبی  سابقه  محمدی 
دارد، ضمن اینکه در زمانی که رسول خادم سال 
گذشته از سمت خود استعفا کرد، او پاسخی به 
انتقاد مجید ترکان مدیر تیم های ملی آزاد که 
گفته بود باید کادرفنی تیم ملی نوجوانان تغییر 
نظر  به  که  با وجودی  و حتی  بود  نداده  کند، 
او و رسول  نمی رسید رابطه خیلی خوبی بین 
خادم وجود داشته باشد، اعلام کرد که این روزها 
نمی خواهد  و  دارد  نیاز  آرامش  به  تنها  کشتی 

پاسخی به ترکان بدهد.
سپس در بازگشت دوباره خادم، او کارش را در 

رأس کادرفنی تیم ملی نوجوانان ادامه داد و ابتدا 
قهرمان آسیا و سپس قهرمان جهان شد.

او امسال کارنامه خوبی از خود در تیم های ملی 
به جا گذاشت و تیم دونفره آزاد ایران در المپیک 
نقره  مدال  دو  نیز صاحب  آرژانتین  در  جوانان 

شدند.
با فکر  چنین مربی  بعید به نظر می رسید که 
موقت بودن حکمش بیاید و هدایت تیم ملی 

بزرگسالان را برعهده بگیرد.
نیز  گذشته  روز  و  نشد  ختم  همین جا  به  کار 
بنی تمیم ابلاغ دیگری را برای محمد بنا صادر 
کرد. برای مربی  که خیلی ها او را ناجی کشتی 

فرنگی می دانند.
همان هایی که معتقدند او در این مقطع بهترین 
هم  بود  فرنگی  ملی  تیم  هدایت  برای  گزینه 
را  بنا  محمد  فرد  به  منحصر  اخلاق های  البته 
می شناسند. مربی  که جدا از کار فنی و نتایجی 
که کسب کرده، به قهر و آشتی هایش معروف 

است.
نمی آید  هرگز  حساسی  مربی  چنین  طبیعتا 
از کسی حکم موقت بگیرد و وقتی محمد بنا 
دوباره به کشتی برمی گردد یعنی او تا المپیک 
خودش  ریو  المپیک  مثل  اینکه  مگر  هست، 

بخواهد برود.

المپیک  در  تاریخی  سه طلای  از  بعد  او  تیم 
۲0۱۲ لندن، در ریو دو برنز گرفت، نتیجه ای که 
برای محمد بنا ناکامی محسوب می شد اما حالا 
تیم ۱0 نفره کشتی فرنگی در مسابقات جهانی 

بوداپست تنها یک برنز جهان گرفته است.
مسیر  در  کشتی  که  می دهد  نشان  شواهد 
ریاست حمید بنی تمیم پیش می رود. بعید به 
نظر می رسد که وزارت ورزش مخالفتی با این 

روال داشته باشد.
از همان روزی که بنی تمیم حکم سرپرستی از 

از سوی  وزارتخانه گرفت رسمی و غیررسمی 
فدراسیون نشین ها بارها تاکید شد که هیچ منع 
انتخابات  در  سرپرست  حضور  برای  قانونی ای 

فدراسیون وجود ندارد.
هرچند که اساسنامه جدید این موضوع را نفی 
این  بنی تمیم  هست،  که  چه  هر  اما  می کند، 
ثبت نام  تا در صورت  را خواهد داشت  فرصت 
در انتخابات، از سرپرستی انصراف دهد تا حتی 
این  در  اساسنامه جدید هم مشکلی  براساس 

خصوص وجود نداشته باشد.

بازگشت بنا و محمدی به کشتی؛

عبور از خادم و نزدیک تر شدن بنی تمیم به صندلی ریاست

خضرایی: جوانان البرزی توانایی های 
استان را به رخ کشور کشیدند  

سرمربی تیم منتخب تکواندو البرز گفت:عنوان قهرمانی چهلمین 
دوره رقابتهای قهرمانی کشور جوانان و بزرگسالان کشور افتخار 

بزرگی برای البرز است.
به گزارش »دنیای هوادار«،محمد خضرایی سرمربی تیم منتخب 
استان البرز درچهلمین دوره رقابتهای قهرمانی کشور جوانان و 
بزرگسالان گفت :تیم استان در عین شایستگی با کسب دو مدال 
طلا، یک نقره و یک برنز و احراز 4۹ امتیاز توانست بالاتر از 
استان های مازندران و آذربایجان بر سکوی قهرمانی این دوره 

از رقابتها قرار گیرد.
سرمربی نمونه این دوره از رقابتها در ادامه افزود: خوشبختانه 
جوانان جویای نام البرز با حضور موفق بر روی شیهاپ جانگ 
تواناییهای استان البرز را به رخ کشور کشیدند و با عملکردی 
خیره کننده راه خود را برای ورود به اردوهای ملی هموار کردند

وی ادامه داد مسابقات انتخابی استان طی سه مرحله برگزار شد 
و پس از مشخص شدن اعضاء،تیم با  یک ماهه و تیم تمرینات 
بی وقفه  و منظم و همدلی مثال زدنی توانست بهترین نتیجه 

ممکن را در آوردگاه رقابتهای کشوری رقم بزنند.
خضرایی خاطر نشان کرد: این موفقیت حاصل تلاش شبانه روزی 
بازیکنان، مربیان و کادر مجرب فنی میباشد و در سایه حمایت 
های مسئولین هیات حاصل شد که جای تقدیر و قدردانی دارد.

مربی البرزی تیم ملی تکواندو:
امیدوارم در فینال گرندپری کمترین 

اشتباه را داشته باشیم
سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: امیدوارم در فینال گرند پری 
کمترین اشتباه را داشته باشیم، چون بازیکنان ما شایسته کسب 

بهترین نتایج هستند.
 به گزارش »دنیای هوادار«،فریبرز عسکری در خصوص شرایط 
تیم ملی تکواندو پیش از اعزام به رقابت های فینال گرندپری 
اظهار داشت: تمرینات تیم ملی را به طور پیوسته ادامه دادیم و 
در آخرین اردوی خود هم تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم. 
البته سجاد مردانی به علت آسیب دیدگی و میرهاشم حسینی را 
به خاطر حضور در گرنداسلم چند روزی در اختیار نداشتیم اما 
پس از آن در حضور هر 4 بازیکن خود کار را پیگیری کردیم و 

شرایط طبق برنامه ریزی ما پیش می رود.
وی در خصوص اینکه غیبت یعقوبی و مردانی درلیگ تکواندو 
چه تاثیری در شرایط آمادگی این دو نفر دارد، تصریح کرد: ما 
یک برنامه تمرینی در اردو های تیم ملی پیاده می کنیم و باید 
یک بازخوردی از این تمرینات بگیریم. وقتی بازیکنان در لیگ 
بازی می کنند ما می توانیم ایردات فنی را ببینیم و آنها را برطرف 
کنیم، اما اگر هوگوپوشان در لیگ نباشند باید در مسابقه اصلی 

بدون اشتباه کار کنند که این موضوع کار را سخت می کند.

اخبار استان

اهدای جام به روش سازمان لیگ

پرسپولیس؛  به  سوپرجام  کاپِ  اهدای  برای  روش  عجیب ترین 
و  مدیر  می شود،  اهدا  ورزشگاه  در  جام  که  دنیا  تمام  برخلاف 
کاپیتان پرسپولیس به ساختمان سازمان لیگ رفته اند و اینطور جام 
گرفته اند؛ نوبر است! امکان نداشت که این جام را در اولین بازی تیم 

در ورزشگاه آزادی در حضور هواداران بدهند؟

نگاه هوادار

جادوگر و رویایی که می تواند
 محقق کند

سپیدرود این روزها با علی کریمی اوج گرفته و امیدوار است به 
زودی رتبه های میانی جدول رده بندی را لمس کند.

به گزارش »دنیای هوادار«،سپیدرودی که لیگ برتر هجدهم را 
با بدترین شرایط ممکن شروع کرد و روزهای تیره و تار را پشت 
سر گذاشت حالا سر و شکل گرفته و با هدایت علی کریمی در 

مسیر صعود در جدول حرکت می کند.
از زمانی که علی کریمی هدایت نماینده گیلان در لیگ برتر را 
برعهده گرفت، این تیم بازی های بهتری را به نمایش گذاشت 
و رفته رفته شرایط مناسبی را پیدا کرد. در نهایت کار به جایی 
رسید که سپیدرود در دو هفته گذشته دو پیروزی ارزشمند 
مقابل پارس جنوبی جم و فولاد خوزستان به دست آورده و با 

همین 6 امتیاز از قعر جدول جدا شده است.
نفت  با  ساز  سرنوشت  و  خانگی  جدالی  هفته  این  سپیدرود 
مسجدسلیمان دارد. مسابقه دو تیم پایین جدولی برای هردوی 
آنها اهمیت زیادی دارد چراکه به نوعی بازنده باید در قعرجدول 
برای نیفتادن دست و پا بزند. از این رو کریمی و شاگردانش 
هرگز دوست ندارند در خانه بعد از دو برد متوالی مغلوب شوند 
و تلاش خواهند کرد تا سومین پیروزی متوالی را جشن بگیرند. 
بردی که اگر حاصل شود می تواند سپیدرود را از رتبه پانزدهم 
جدول نیز به بالاتر سوق دهد و این اتفاق خوبی برای تیم علی 

کریمی محسوب می شود.
سپیدرود با توجه به پشتوانه مردمی که دارد با وجود مشکلات 
موجود با علی کریمی در مسیر پیشرفت قرار گرفته و همین 
انرژی خوب می تواند رویای این تیم را برای بقا و حتی قرار 

گرفتن در میانه های جدول را در پایان فصل محقق کند.

خبر

بازیکن آکادمی پرســپولیس البرز گفت:الگوی 
مــن در ایران مهدی رحمتی و علیرضا بیرانوند 
و در بین گلرهای خارجی بوفون، ناواس و تیبو 

کورتوا
به گزارش »دنیای هوادار«،آکادمی و تیم های 
پایه پرســپولیس البرز این روزهــا تمرینات و 
روند آموزشی و آماده ســازی با هدف شرکت 
در مســابقات رده های پایه استانی را زیر نظر 
مربیــان بیــن المللی و با تجربه در شــرایطی 
ســپری می کند که در کنار کسب نتایج قابل 
توجه، شاهد ظهور و شــکوفایی استعدادهایی 
در هر دوره هســتیم. استعدادهایی که در کنار 
فراگرفتن اصول و فنون فوتبال و افزایش توان 
بدنی درس اخلاق ورزشی را هم فرا می گیرند.

یکی از چهره های شاخص این روزهای آکادمی 
باشــگاه پرســپولیس البرز که علاوه بر مقبول 
بــودن در میان هم تیمی های خود مورد تایید 
کادرفنی آکادمی و تیم های پایه است "محمد 
مهدی ترکاشوند" نام دارد. گلر جوان و خوش 
قد و بالای پرسپولیسی ها که متولد بهار ۱3۸3 

است. 

ورزش را از 6 سالگی آغاز کرده و از همان ابتدا 
عاشق فوتبال بوده. چند سالی است که دوران 
آموزش و پرورش خود را با هدف بهترین شدن 
در آکادمی پرسپولیس البرز می گذراند. اعتقاد 
دارد راه زیادی برای رســیدن به هدفش مانده، 
چون هدفــی بزرگ در ســر دارد و آن چیزی 
نیست جزء لباس مقدس تیم ملی و بدل شدن 

به نفر اول ایران!
کم صحبت است و مربیانش می گویند حرفش 
را بیشــتر در زمین می زنــد! دقایقی را با این 
پرورش یافته مکتب پرسپولیس در استان البرز 
به گپ و گفت نشستیم که در ادامه ماحصل آن 

را می خوانید.

در حال حاضر در چه رده ای فعالیت داری؟ 
با نظر مربیان در هر دو رده سنی تیم های زیر 
۱5 ساله ها و جوانان به مجموعه باشگاه کمک 

می کنم.

برایمان از روند رشــد فنی خودت بگو، از 
نقاط قوت و نقاط ضعفی که احساس می 

کنی باید بیشتر به آنها توجه کنی؟
طی این چند ســال در مجموعه پرســپولیس 
خوشبختانه با زحمت هایی که مربیانم کشیده 
اند و با حمایت هایی که خانواده ام داشــته اند 
در کنار تلاش های خودم توانسته ام در سطح 
فنی بالاتری قرار بگیرم. در خصوص نقاط ضعف 
و قوتم شــاید بهتر است مربیانم نظر بدهند اما 
خودم احساس می کنم در بحث خروج از دروازه 
در گذشته بیشتر ضعف داشتم که خوشبختانه 
طی این مدت با قرارگیری در شرایط مسابقات 
تجربه بیشــتری کسب کرده ام و تا حدودی به 
یک نقطه قوت تبدیل شده است که البته جای 

تلاش بیشتر نیز دارد.

مربیانت اعتقاد دارند با توجه به شــرایط 
تیمی و ســاختار دفاعی تیم بار زیادی از 
فشــار تیمی بر دوش تو قرار دارد، چطور 
در این ســن کم این حد از فشار را تحمل 

می کنی؟ 
راستش شاید بتوان گفت عشق و علاقه به این 
ورزش به ویژه دروازبانی مرا به این مسیر آورده 

و تاکنون ذره ای از آن دور نشــده ام. امیدوارم 
بتوانم این ســختی ها را تا زمانی که به عنوان 
نماینده کشــورم لژیونر شــوم و در سطح اول 

فوتبال دنیا بازی کنم تحمل کنم.

تا الان شــده از تمرین و تلاش خســته 
شوی؟ 

هیــچ وقت! چون بــرای خودم برنامــه دارم و 
همواره تلاش می کنم بهتر از روز قبل باشم. 

دروازبان های ایرانی و خارجی مورد علاقه 
ات کدام است؟ 

در ایران مهدی رحمتــی و علیرضا بیرانوند و 
در بین گلرهــای خارجی بوفون، ناواس و تیبو 

کورتوا را دوست دارم.

رمز موفقیت خود را در چه می بینی؟
تمرین و تلاش بیشتر به همراه استفاده از تجربه 

های ارزشمند بزرگترها و راهنمایی های آنها.

ستاره جدید پرسپولیس البرز را بهتر بشناسیم 

ترکاشوند: می خواهم روزی نفر اول ایران باشم

مصطفی کارخانه:
والیبال نیاز به آرامش دارد و باید از 

بلاتکلیفی خارج شود

کارشناس والیبال بر این باور است که والیبال نیاز به آرامش دارد 
و باید هرچه زودتر از بلاتکلیفی خارج شود.

به گزارش »دنیای هوادار«،پس از ابلاغ قانون منع به کارگیری 
بازنشستگان، احمد ضیائی رئیس فدراسیون والیبال نیز باید 
از سمت خود کناره گیری کند. اما طبق اساسنامه فدراسیون 
جهانی والیبال، هرگونه عزل و برکناری ریاست فدراسیون خطر 

تعلیق را در پی خواهد داشت.
مصطفی کارخانه درباره خطر تعلیق موجود برای والیبال ایران 
گفت: خانواده بزرگ والیبال تا به امروز نشان داده است از هر 
فردی که سکان هدایت والیبال را در دست گرفته تمکین کرده 
مشکل  حال  است.  نداشته  وجود  نیز  مشکلی  کوچکترین  و 
موجود به خانواده والیبال ارتباطی ندارد و این سیاستی است 

که اعمال شده است.
وی افزود: مهمترین نکته در زمان حال این است که والیبال نیاز 
به آرامش دارد تا تفکرات، برنامه ریزی ها، اهداف و استراتژی 
خود را جلو ببرد و هرچه زودتر باید تکلیف این موضوع مشخص 

شود.
کارخانه تاکید کرد: اعتقاد من این است تمام اعضای خانواده 
والیبال از جمله مربیان، بازیکنان، سرپرستان، باشگاه ها، هیئت 
ها و غیره نشان داده اند که همیشه از رئیس فدراسیون تمکین 
کرده اند و مشکلی از این بابت وجود نداشته است. امیدوارم که 
در ادامه راه نیز مشکلات برطرف شود. در حقیقت این سیاست 

و تصمیم مجلس بوده است.
خطر تعلیق در فدراسیون فوتبال نیز وجود داشت و مهدی تاج 
با استفاده از همین تبصره به ریاست خود ادامه خواهد داد. آیا 
این تبعیضی است بین دو رشته والیبال و فوتبال؟« کارخانه در 
پاسخ به این سئوال گفت: درست است. فوتبال توانسته از این 
امتیاز خود استفاده کند. نمی دانم باید در والیبال نیز پیگیر این 
موضوع باشند و تلاش کنند. من اهل سیاست نیستم و کاری 
نیز به مسائل سیاسی ندارم. اما مجدد تکرار می کنم که والیبال 
نیاز به آرامش دارد و باید هرچه زودتر از بلاتکلیفی بیرون بیاید. 
این بلاتکلیفی باعث می شود تا رئیس حال حاضر )ضیائی( نیز 
نتواند با انگیزه  به فعالیتهایش ادامه دهد. در هر صورت والیبال 
در سال آینده مسابقات مهمی از جمله انتخابی المپیک پیش رو 

دارد و باید هرچه زودتر تکلیف آن مشخص شود.
رقابت های  تیم ملی در  بندی  والیبال درباره گروه  کارشناس 
انتخابی المپیک ۲0۲0 نیز گفت: دو تیم کوبا و مکزیک در 
چند سال اخیر مقابل ایران شکست خورده اند. هرچند که نباید 
این دو تیم را دست کم بگیریم اما روسیه تیم قدرتمندی است. 
انرژی بیشتری برای این تیم کنار بگذاریم و بازی های  باید 
تدارکاتی خوبی در نظر گرفته شود تا با یک برنامه ریزی و آماده 
سازی خوب در مهمترین و با اهمیت ترین رویداد پیش رو یعنی 
انتخابی المپیک نتیجه خوبی کسب کنیم. باید همه جوانب را در 
نظر بگیریم. محدودیت ها را کم کنیم، موانع را برداریم و آرامش 

را بر والیبال حاکم کنیم تا به نتیجه برسیم.

خبر

در گفتگو با متولیان ورزش البرز عنوان شد

تدارک ویژه البرز برای حضور موفق
 در المپیاد  استعدادهای برتر ورزشی کشور
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

کاپیتان سابق استقلال در آستانه سرمربیگری قشقایی شیراز قرار ورزشی
گرفته است.بعد از جدایی ابراهیم طالبی از سرمربیگری قشقایی 

مدیران این باشگاه مذاکرات خود را با چند گزینه شروع کردند.

در این بین شنیده ها حاکی از آن است که مدیران باشگاه قشقایی 
با رضا عنایتی به توافق نهایی دست پیدا کرده اند و او به زودی 

هدایت این تیم را برعهده خواهد گرفت.

عنایتی در آستانه سرمربیگری قشقایی

تمرینات مس کرمان تعطیل شد
تیم فوتبال مس کرمان پس از برگزاری بازی خود برابر ملوان 
تمرینات خود را تا روز چهارشنبه تعطیل کرد تا بازیکنان این تیم 

به استرا حت و ریکاوری بپردازند.
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم مس پیش از این قرار بود در 
بازی های هفته ی پیش رو رقابت های لیگ دسته اول کشور، این 
هفته در کرمان از تیم نفت تهران میزبانی کند که به دلیل کنار 
گذاشتن این تیم از جدول رقابت ها، تیم مس این هفته استراحت 

خواهد کرد.
روز چهارشنبه  از  روزه،  استراحت چند  از  بازیکنان مس پس 
تمرینات خود را برای بازی بعد خود برابر شهرداری در تبریز که 

روز دهم آذر ماه برگزار خواهد شد از سر خواهند گرفت.

آقای گل لیگ یک باز هم گل زد
پیمان رنجبری مهاجم گل گهر سیرجان در دیدار این تیم برابر 
شهرداری تبریز گلزنی کرد و شمار گل های خود را به عدد ۱۱ 

رساند.
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم گل گهر سیرجان در دیداری دور از 
خانه در تبریز میهمان تیم شهرداری تبریز بود و در شرایطی که با 
یک گل از این تیم عقب افتاده بود، در نیمه دوم باز هم توسط پیمان 
رنجبری به گل رسید تا حداقل یک امتیاز از این بازی دور از خانه 
بگیرد و رنجبری هم موفق شد، فاصله خود را در صدر جدول گلزنان 

با رقبا که اختلاف زیادی با او دارند، افزایش دهد.

حواشی اخیر در میزبانی بادران
هفته سیزدهم لیگ آزادگان پیگیری شد و بادران تهران با نتیجه 
یک - صفر مقابل فجر شکست خورد تا پایان این دیدار با حواشی 

زیادی همراه باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، با نواخته شدن سوت پایان بازی بادران 
و فجر، چند لیدر منتسب به باشگاه تهرانی با حمله و فحاشی به 
بازیکنان و کادرفنی بادرانی ها موجب شدند تا نیروی انتظامی برای 
متفرق کردن آنها از گاز اشک آور استفاده کند ولی آنچه در این 
میان مهم به نظر می رسد بی مسولیتی مدیران باشگاهی است که از 
بدو تاسیس بدون در نظر گرفتن اصول حرفه ای و همچنین کنترل 
لیدرهای خود ) آنطور از شواهد مشخص است با حالتی غیر عادی 
در میادین ورزشی حاضر می شوند(، اقدام به اعزام هواداران خود به 
شهرهای مختلف می کند و حالا حتی نمی تواند در ورزشگاه خانگی 

خود تماشاگرانش را کنترل کند.
تمام اینها در حالی است که معمولا لیدرهای منتسب به باشگاه با 
مدیران تیم تعامل دارند و بهتر است کمیته اخلاق و انضباطی با 
ورود به حواشی این دیدار پیش از اینکه اتفاق ناگواری رخ دهد، با 
عوامل اصلی چنین اغتشاشاتی که با روح پاک فوتبال منافات دارد، 

برخورد کنند.

اخبار لیگ 1

آبستن حوادث  لیگ یک،  هفته سیزدهم 
آلومینیوم  سنگین  و شکست  بود  جذابی 
رقابت  از  هفته  این  اتفاق  مهمترین  اراک 

ها بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، لیگ دسته یک 
هفته  به  آزادگان  باشگاه های کشور جام 
های پایانی نیم فصل نخست خود نزدیک 
می شود و با پایان رسیدن هفته سیزدهم 
چهره تیم های مدعی این رقابت ها نمایان 

می شود.
صدرنشینی  با  ها  رقابت  سیزدهم  هفته 
شاهین بوشهر به پایان رسید این تیم در 
این فصل با هدایت محمود فکری روند رو 
به رشدی دارد و این تیم موفق شد در هفته 
ای که گذشت موفق شد در ورزشگاه پارس 
شیراز قشقایی را با تک گل رضا دهقان در 
دقیقه 6۸ شکست دهد و حالا این شاهینی 
اختیار  در  را  جدول  صدر  که  هستند  ها 

دارند.
در مقابل قشقایی شیرازدرابتدای فصل با 
هدایت ابراهیم طالبی جز شگفتی سازان 
هم  زمان  از  مقطعی  در  بود  یک  لیگ 
صدرنشینی جدول مسابقات را در اختیار 
گرفت. اما پس از مشکلات پیش آمده برای 

این فرد، دیگر نماینده استان شیراز هم در 
سراشیبی سقوط قرار گرفت. قشقایی در 
مسابقه برابر شاهین بوشهر هیچ علاقه ای 
حضور  رغم  علی  و  نداشت  پیروزی  به 
ارائه  جذابی  چندان  نمایش  تماشاگرانش 

نکرد.
سه امتیاز برای ما حیاتی بود

محمود فکری سرمربی تیم شاهین بوشهر 
در ارتباط با این پیروزی گفت: بازی جان دار 
بازی  قشقایی  تیم فوتبال  سنگینی  بود.  و 
خوبی اجرا کرد و  پا به پای ما دوید، ولی 
تیم ما باهوش بازی کرد و فرصتی به حریف 

نداد.
بدست  موقعیتی   اول  نیمه  داد:  ادامه  وی 
در  اما  نکردیم،  استفاده  آن  از  که  آوردیم 
تبدیل  گل  به  را  موقعیتمان  دوم  نیمه 
گل  رساندن  ثمر  به  از  پس  البته  کردیم. 
بیشتر  را  گل هایمان  می توانستیم  تعداد 

کنیم که این اتفاق رخ نداد.
ما  برای  امتیاز  پایان گفت: سه  فکری در 
حیاتی بود و آن را بدست آوردیم. جا دارد 
به مجموعه باشگاه و بازیکنان خوبم  که با 
تمام انرژی بازی می کنند، تبریک بگویم. با 
توجه به اینکه به این تیم کم لطفی می شود 

اما آنها کارشان را انجام می دهند.

در دیدار مقابل مس غافلگیر شدیم
مس  تیم های  هفته  این  دیدار  دیگر  در 
رفسنجان و آلومینیوم اراک در مقابل هم 
بازی  این  پایان  ر  که  کردند  آرایی  صف 

شاگردان محمد ربیعی با نتیجه سنگین 4 
بر یک مقابل حریف کرمانی خود شکست 
فاصله  صدرنشین  های  ازتیم  تا  خوردند 

بگیرند.
شاگردان میشو کرستیچوویچ با این برتری 
 ۱0 بود  آنها  فصل  پیروزی  دومین  که 
امتیازی شدند و با یک پله صعود در رده 

سیزدهم جدول لیگ یک قرار گرفتند
شکست  این  خصوص  در  ربیعی  محمد 
گفت: از لحاظ فنی بهتر از حریف بودیم 
و می توان گفت روی اشتباهات فردی گل 
خوردیم، تمام گل های حریف در حالی به 
ثمر رسید که ما تیم سوار بر بازی بودیم و 

آنها با ضدحمله به گل می رسیدند.
وی تصریح کرد:می توان گفت نتیجه بازی 
در  نداشت،  آن  محتوای  با  ای  همخوانی 
به گل رسیدیم  حالیکه دقیقه 3 مسابقه 
روی عدم تمرکز گل تساوی را خوردیم و 
در حالی که شاید حریف در فاصله گلهای 
اول و دوم شوتی به سمت دروازه ما نزد، 
گل دوم را روی ضدحمله ناشی از کرنری 
که زده بودیم دریافت کردیم و در ادامه هم 
تهاجمی  تعویض های  با  تا  تلاش کردیم 
نتیجه را برگردانیم که چندین موقعیت از 
دست رفت و ضدحملات حریف منجر به 

گلهای بعدی شد.
گهر  گل  فوتبال  تیم  دیدار  سومین  در 
از خانه مقابل  سیرجان در دیداری خارج 
شهرداری تبریز متوقف شد تا از رسیدن به 
صدر جدول در هفته ای که مس مساوی 

کرده بود، باز بماند.
در آخرین دیدارهم تیم فوتبال فجر سپاسی 
موفق شد با نتیجه یک بر صفر بادران تهران 
را شکست دهد تا بعد از جدایی مجید صالح 
از این تیم، یک برد با ارزش برای فجری ها 

در خانه حریف رقم بخورد.
امتیازی شد  برد ۱۲  این  با  فجر سپاسی 
تغییر  تا  انتهای جدول فاصله گرفت  از  و 
سرمربی و شوک به این تیم فعلا در روند 
شیرازی ها تاثیر گذار باشد. بادران که با 
انگیزه زیادی مسابقات را آغاز کرده بود، در 
این دیدار اما شکست خورد تا همچنان ۱5 

امتیازی باقی بماند

جنوبی ها و شمالی ها در صدر و انتهای 
جدول

در جدول رده بندی شاهین بوشهر با کسب 
۲3 امتیاز در صدر جدول قراردارد و تیم 
های مس کرمان و پرسپولیس ماهدشت در 
رده دوم سوم جاگرفته اند ولی در انتهای 
جدول ملوان و خونه به خونه شرایط خوبی 
تیم چه  این دو  نیست  ندارند و مشخص 

زمانی از بحران خارج خواهند شد.
اکبر میثاقیان  با  تازگی  به  به خونه  خونه 
و  است  کرده  امضا  را  جدیدی  قرارداد 
بابلی  باز هم این تیم  شاید اکبرآقا بتواند 
هم  بازگرداند.ملوانان  مدعیان  جمع  به  را 
با احمدزاده حال و احوال خوشی ندارد و 
تماشاگران خشمگین انزلی امیدوار به هفته 

های آینده هستند.

سرمربی تیم کشتی آزاد امید گفت: تیم ما حداقل شایستگی کسب عنوان نایب 
قهرمانی رقابت های کشتی زیر ۲3 سال جهان در رومانی را داشت.

به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا رضایی با بیان این مطلب افزود: رقابت های 
امسال زیر ۲3 سال جهان در رومانی سطح بالایی داشت و کشتی گیران مطرحی 
همچون نایب قهرمان المپیک، نایب قهرمان جهان و قهرمان اروپا در این مسابقات 

حضور داشتند.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه بعضی از چهره های ما واقعا بی تجربه و کم تجربه 
بودند نتایج خوبی کسب شد. ضمن اینکه نفراتی همچون نوید زنگنه و علی 
شعبانی برای اولین بار بود که از ایران خارج می شدند و هیچ تجربه بین المللی 

نداشتند اما صاحب مدال برنز شدند.
دارنده مدال نقره المپیک تصریح کرد: یکی از مواردی که برای ما مشکل ساز شد، 
بحث داوری بود، اشتباهات داوری در کشتی های ایمان صادقی، مرتضی قیاسی 
و حسین شهبازی کاملا نمود داشت و طوری شد که سه نفر از داوران را محروم 

کردند. این داوران پس از مسابقات پیش من آمدند و عذرخواهی رسمی کردند.
رضایی در مورد نتایج کسب شده نیز تأیید کرد: در کل بچه ها در حد و اندازه 
خودشان کشتی گرفتند. طلای کامران قاسم پور هم گوشه ای از شایستگی های 
این جوان دلاور، نترس و جنگنده کشتی کشورمان را نشان داد. به تمامی مربیان 
سازنده که در باشگاه ها برای این بچه ها زحمت کشیدند و خانواده های آنها هم 

تبریک می گویم و از آن ها تشکر می کنم.
دارنده مدال برنز سنگین وزن جهان گفت: در این مدت کوتاه هر آنچه  توانستیم 
با بچه ها کار کنیم و امسال نسبت به سال گذشته 5 پله بالاتر آمدیم. ما امسال 
مقام هشتم سال گذشته را با مقام سوم عوض کردیم و تنها 3 امتیاز اختلاف با 

تیم دوم داشتیم. حداقل شایستگی تیم ما کسب مقام نایب قهرمانی بود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: از تمامی کسانی که از ما حمایت کردند قدردانی 
می کنم، به ویژه از رسول خادم به دلیل اینکه سالها متولی کشتی بود و برای آن 
زحمت کشید و بستر حضور جوانان را فراهم کرد. زحمات خادم بر جامعه کشتی 
پوشیده نیست. از حمید بنی تمیم و وزارت ورزش که حمایت کردند تا شرایط 
اعزام تیم ما مهیا شود تشکر می کنم. امیدوارم این جوانان شایسته در آینده بیش 

از این که هستند بدرخشند و از آنها بیشتر بشنویم.

برخی آزادکاران تاکنون از ایران خارج نشده بودند؛ 

علیرضا رضایی: حداقل شایستگی 
ما کسب عنوان نایب قهرمانی بود

بیرانوند بازهم به کورس
 مرد سال می آید؟

سایت کنفدراسیون آسیا همیشه انتخاب هایی پرسرو صدا و 
گاها غیرمنطقی داشته است. سه نامزدی که هیچکدام در جام 
جهانی بازی نکرده اند و جالب است از تیم ملی ژاپن بازیکنانی 
انتخاب نشده اند که در تیم ملی این کشور بازی کرده و همراه 

این تیم به مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی رسیدند.
با این وجود اما انتظار می رفت در میان سه نامزد نهایی نام 
علیرضا بیرانوند دروازه بان ملی پوش تیم ملی ایران هم باشد 
چرا که او در سال ۲0۱۸ عملکرد خوبی داشته و افتخاراتی 
لیگ  در  قهرمانی  نایب  بر  علاوه  است.  آورده  دست  به  هم 
قهرمانان آسیا او با پرسپولیس قهرمان ایران شد و همچنین 
همراه تیم ملی علاوه بر صعود مستقیم به عنوان دومین تیم 
به جام جهانی، رکورد جالب بسته نگه داشتن دروازه و خوردن 
تنها ۲ گل در دور مقدماتی را به دست آورد. بیرانوند در جام 
جهانی ۲0۱۸ نیز همراه ایران در سه بازی تنها دو گل خورد 
آن هم در حالی که یکی از گل هایش را مدافعان تیم ایران 
وارد دروازه خودی کردند. او اما پنالتی کریس رونالدو ماشین 
گلزنی و بهترین بازیکن فوتبال جهان را گرفت. همه این ها 
نهایی  نامزد  میان سه  در  بیرانوند  تا خبر حضور  باعث شد 
دریافت توپ طلا خیلی زود شکل رسمی پیدا کند در حالی 
که خبر امروز کنفدراسیون فوتبال آسیا صحت خبر قبلی را 

کاملا از بین برد.
شایسته  که  آنقدر  ایرانی  بازیکنان  که  است  این  واقعیت 
هستند هیچگاه از طرف ای اف سی و یا همان کنفدراسیون 
بیرانوند در سال  اند. مساله  نبوده  توجه  فوتبال آسیا مورد 
بازیکنان  ۲0۱۸ یک نمونه بسیار خوب است در حالی که 
بزرگی مثل خداداد عزیزی، علی دایی، مهدی مهدوی کیا، 
علی کریمی تنها یک بار توانسته اند به این عنوان برسند 
ولی مثلا در سال های ۹7 و ۹۸ که اوج ستاره های فوتبال 
ایران بود ناکاتا دو سال پشت سرهم به عنوان بهترین بازیکن 
آسیا انتخاب شد آن هم در حالی که کریم باقری هم یکی 

از کاندیداها بود.
آنچه انتخاب بهترین بازیکن سال آسیا در این سال ها نشان 
نظر  زیر  ملی  های  بازی  در  حضور  که  است  این  دهد  می 
فیفا مثل جام جهانی در این انتخابات نقش چندانی ندارد و 
کنفدراسیون فوتبال آسیا بیشتر توجهش به مسابقاتی است 
که زیر نظر این کنفدراسیون برگزار می شود و قهرمانی در 
یا موفقیت در جام ملت  رقابت های لیگ قهرمانان آسیا و 
های آسیا می تواند شانس بیشتری را برای گرفتن توپ طلا 
شانس  دو  وصف  این  با  بیرانوند  علیرضا  بدهد.  بازیکنان  به 
تیم  با  درخشش  اول  دارد:  عنوان  این  تصاحب  برای  بزرگ 
ملی و قهرمانی در جام ملت های ۲0۱۹ و دیگری قهرمانی 
با پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا است. به نظر می رسد 
او اگر بتواند به هرکدام از این عناوین یا حتی یکی از آن ها 
دست یابد آن وقت شانس حضور در میان نامزدهای دریافت 

توپ طلا را خواهد داشت.

یادداشت

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای آقاعلی پیغامی دارای شناسنامه شماره 5۸7۱ به شرح دادخواست به کلاسه 
چنین  و  نموده  وراثت  حصر  گواهی  درخواست  شورا  این  از   ۹70436/۱4/۹7
توضیح داده که شادروان حانیه پیغامی بشناسنامه شماره 03۱۱۲۱0۲۸7 در تاریخ 
۱3۹7/3/۱۱ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به: 
۱- آقاعلی پیغامی ت ت  46/4/30  ش ش 5۸7۱ فرزند عزیز نسبت پدر متوفی
۲- زهرا زرین  ت ت 4۹/۲/۲۸  ش ش ۱3۲ فرزند رحمت اله نسبت مادر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 
ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م   97/25466/ف

رئیس شعبه 14 شورای حل اختلاف

آگهی مزایده اموال منقول 
به موجب پرونده کلاسه ۹7۲370 اجرائی و رای صادره از شعبه 6 دادگاه خانواده 
کرج له خانم عشرت آقا محمدی با وکالت خانم نوشین فردی علیه آقای سید 
رحیم باقری محکوم علیه محکوم است به پرداخت ۹۸ عدد سکه تمام بهار آزادی 
به عنوان اصل خواسته در حق محکوم له و 5 درصد ارزش محکوم به نیم عشر 
دولتی در حق صندوق دولت چون نامبرده در وعده مقرر قانونی مفاد حکم را 
اجرا نکرده است حسب تقاضای محکوم له یک دستگاه خودرو پراید به شماره 
۸۸4 و ۲۱ ایران ۲۱ از اموال محکوم علیه به شرح زیر به وسیله این اجرا توقیف 
و توسط کارشناس ارزیابی گردیده است و مقرر گردیده از طریق مزایده در تاریخ 
۹7/۹/۱7 از ساعت ۹ الی ۱0 صبح در محل اجرای احکام مدنی دادگستری کرج 
بفروش برسد مزایده از قیمت هشتاد میلیون ریال شروع می شود و مال متعلق 
به کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید ده درصد از قیمت مزایده به 
صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی )بانک ملی( فی المجلس از برنده مزایده 
دریافت می شود و الباقی وجه مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجراء تعیین 
می گردد و حداکثر یک ماه از تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و 
اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه برنده مزایده در موعد مقرر بقیه 
بهای اموال را نپردازد سپرده وی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط 
و مزایده تجدید خواهد شد شکایت راجع به تخلف از مقررات مزایده ظرف یک 
هفته از تاریخ فروش در دادگاه بررسی می شود و قبل از انقضای مهلت مذکور 
یا قبل از اتخاذ تصمیم دادگاه )در صورت وصول شکایت( مال به خریدار تسلیم 
نخواهد شد. ضمنا طالبین می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده به دفتر اجراء 

مراجعه و با هماهنگی اجراء از اموال بازدید نمایند. 
اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: 

مورخه   ۹7۲370 کلاسه  پرونده  موضوع  صادره  کارشناسی  قرار  اجرای  در 
انتظامی  شماره  به  پراید  سواری  خودرو  از  بازدید  پیرامون   ۹7/7/۱6
۸۸4 و ۲۱ ایران ۲۱ و برآورد ارزش ریالی آن با هدایت و راهنمایی خواهان 
به  به شرح ذیل  نتیجه  و  بازدید  یگانه  پارکینگ  از خودرو مذکور در محل 

استحضار میرسد: 
الف( مشخصات خودرو

انتظامی:  پلاک   - آی  ایکس  تی  جی  تیپ:   - پراید  سیستم:   - سواری   : نوع 
موتور: ۹۲۱4۹3  رنگ: مشکی - شماره   - ایران ۲۱ - مدل: ۱3۸3  و ۲۱   ۸۸4

s ۱4۱۲۲۸330۹04۹ :شماره شاسی -
ب( شرح بازدید:

در بازدید از وضعیت خودرو و مدت زمان توقف خودرو در پارکینگ باطری قابل 
استفاده نمی باشد. درب موتور و گل گیر عقب سمت راست خوردگی دارد. فاقد 

بیمه شخص ثالث می باشد.
ج( نظریه کارشناسی: 

با نظر به وضعیت -  شرایط - نوع و مدل خودرو ارزش ریالی آن در بازار فعلی بدون 
در نظر گرفتن هزینه نگهداری در پارکنیگ در حدود هشتاد میلیون ریال معادل 

هشت میلیون تومان برآورد و به نظر می رسد.    97/25469/ف
دادورز اجرای احکام دادگاه خانواده کرج - حسین فروزش

آگهی مزایده اموال غیر منقول مرحله دوم 
به موجب پرونده کلاسه ۹7۱043 اجرایی و رای صادره از شعبه 5 دادگاه خانواده 
کرج له خانم مهین دخت صالحی علیه آقای محمود کاوه محکوم علیه محکوم 
به پرداخت مبلغ 4/۱۱۲/66۱/000 ریال به عنوان اصل خواسته در حق  است 
نیم عشر دولتی در حق صندوق دولت  له و مبلغ ۲0/500/000 ریال  محکوم 
چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را اجرا نکرده است حسب تقاضای 
محکوم له دونیم دانگ از شش دانگ ملک قلنامه ای یک واحد مسکونی اموال 
محکوم علیه به شرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی 
گردیده است و مقرر گردیده از طریق مزایده در تاریخ ۹7/۹/۲۸ از ساعت ۹ الی 
۱0صبح در محل اجرای احکام خانواده دادگستری کرج به فروش برسد مزایده از 
قیمت 4۸0/000/000ریال شروع میشود و مال متعلق به کسی هست که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد نماید ۱0% از قیمت مزایده به صورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمینی)بانک ملی( في المجلس از برنده مزایده دریافت میشود و الباقی وجه 
مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجرا تعیین میگردد و حداکثر یک ماه از 
تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد 
در صورتی که برنده مزایده در موعد مقرر بقیه بهای اموال را نپردازد سپرده وی پس 
از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد شکایت راجب 
تخلف از مقررات مزایده ظرف یک هفته از تاریخ فروش به دادگاه ارائه شود و قبل 
از انقضا مهلت مذکور یا قبل از اتخاذ تصمیم دادگاه در صورت وصول شکایت مال 
به خریدار تسلیم نخواهد شد ضمنا طالبین میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده 

به دفتر اجرا مراجع و با هماهنگی اجرا از اموال بازدید نمایند.

اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
احتراما بازگشت به قرار کارشناسی در خصوص پرونده باشماره بایگانی ۹7۱043 

با هدایت و نمایندگی نماینده خواهان به محل ملک مراجعه گردید.

توصیف ملک:
ملک مورد نظر یک ساختمان ویلایی است که در آدرس کرج کلاک بالا خیابان 
حسینیه خیابان شهید کاظمی کوچه 3 کوچه شهید شمشیری پلاک ۲-4واقع 
میباشد. این ملک بر اساس تصویر مدارک ابرازی و تصویر نقشه برداری انجام 
شده توسط جناب محمود کاوه جهت درخواست صدور سند مالکیت به متراژ 
۱7۹/56 متر مربع بوده و بنای احداثی در آن )اعیانی( تقریبا ۱00 متر مربع 
)بر اساس نقشه برداری مذکور ۱00/۱۲ متر( مربع میباشد بنای مذکور دارای ۱ 
اطاق خواب حال و پذیرایی با کف سرامیک آشپزخانه اپن با کابینت فلزی بوده 
و سرویس و حمام در بیرون از ساختمان احداث شده است گرمایش به وسیله 

بخاری و سرمایش به وسیله کولر آبی است انشعابات آن دایر میباشد.
نظریه کارشناسی:

با توجه به توضیحات فوق و با توجه به موقعیت مکانی و مساحت عرصه و اعیان 
کیفیت و کمیت مصالح مصرفی و کیفیت بنای احداثی و موقعیت زمانی و مکانی 
و قدمت ساخت بنا و شبکه دست رسی و امکانات محل و امتیازات ملکی و رونق 
بازار ملکی و لحاظ انشعابات منصوبه و با توجه به جمعی عوامل موثر در ارزیابی 
بدون احتساب و هرگونه بدهی به اشخاص حقوقی و حقیقی و با فرض اصالت 
مدارک ابرازیی ارزش سه دانگ عرصه و اعیان پلاک مذکور با توجه به بناهای 

احداث شده و مشاعی بودن آنها:
برآورد  تومان  میلیون  بیست  و  یکصد  معادل  ریال  میلیون   ۱/۲00/000/000

قرینه میگردد.  97/25486/ف
دادورز شعبه اول دادگاه خانواده کرج - حسین فروزش

هومن ناظمی

تحلیل دنیای هوادارازهفته سیزدهم لیگ آزادگان

صدرنشینی بوشهری ها ، در هفته ای که 
شاگردان وینگو متوقف شدند

آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت دوم 
به موجب پرونده کلاسه ۹6045۸ صادره از شعبه ۲ دادگاه عمومی خانواده کرج لها: فاطمه 
سائلی سهزابی فرزند شیرزاد وعلیه: یوسف غلامي جانبهان فرزند حیدر محکوم علیه محکوم 
است به پرداخت تعداد ۱۱4 عدد سکه تمام بهار آزادی معادل مبلغ 4/560/000/000 ریال 
با استعلام از اتحادیه صنف طلا و جواهر کرج درحق محکوم لها و مبلغ ۲۲۸/000/000 ریال 
بابت نیم عشر دولتي )لازم به توضیح است علاوه بر محکوم به مذکور در حق محکم لها مبلغ 
4/۲46/۸۲۹/3۲0 ریال در حق شعب حقوقی و اجرای ثبت حسب استعلام بعمل آمده 
می باشد( با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده ودر مهلت مقرر نسبت 
به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له به منظوراستیفای محکوم به 
وهزینه اجرایی، میزان 5۸ سهم از ۲40 سهم از 5/۲۲5 مالکیت محکوم علیه از پلاک ثبتی 
55۱۱ فرعی از ۱5۱ اصلی واقع در کرج رجائی شهر بلوار انقلاب جنوبی نبش گلستان ۱۲ 
نمایشگاه اتومبیل عرشیا متعلق به نامبرده از سوی این اجرا توقیف وتوسط کارشناس رسمی 
دادگستري به شرح زیر توصیف وارزیابي شده ومقرر است در مورخ ۱3۹7/0۹/۱5 از ساعت 
۹ الي ۱0 صبح در محل اجراي احکام مجتمع خانواده از طریق مزایده بفروش مي رسد، 
مزایده از قیمت ۹/034/۸۲۹/3۲0 ریال شروع می شود وبه هر شخص حقیقی و حقوقي 
که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس 
بصورت وجه نقد یا چک بانکي تضمیني ازخریدار اخذ والباقي ظرف یک ماه از وي وصول 
خواهد شد وپس ازانجام مراحل قانونی وصدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل 
خواهد شد درصورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس 
از کسر هزینه هاي مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید مي گردد کلیه هزینه هاي نقل 
و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین مي توانند 
ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت 
تا رسیدگي به اعتراض از سوي دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا 
طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال 
مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان 
ساعت ومکان برگزار خواهد شد. مال مورد مزایده و بهاي آن طبق نظر کارشناس بدین 
شرح است: ملک به آدرس کرج رجایی شهر بلوار انقلاب جنوبی نبش گلستان ۱۲ نمایشگاه 

اتومبیل عرشیا بازدید و نظریه کارشناسی به شرح ذیل میباشد. 
مشخصات بنا باتوجه به بازدید به عمل آمده ، ملک مورد نظر بصورت دو بر )بر خیابان 
۲0 متری انقلاب و ۱0 متری گلستان ۱۲( در امتداد بلوار انقلاب دارای ۸ بابت مغازه و در 
نبش جنوب شرقی دفتر و نمایشگاه اتومبیل با عنوان اتومبیل عرشیا دایر و مشغول کسب 
می باشد. و در جبهه غرب )پشت جبهه( با ورودی از سمت خیابان گلستان ۱۲ به حیاط، 
سالن نمایشگاه اتومبیل موجود می باشد. ملک دارای انشعابات آب و برق و گاز منصوبه می 
باشد. با عنایت به اسناد و مدارک ابرازی موجود )صرف نظر از صحت و درستی مدارک ابرازی( 
بررسی های محلی و میدانی، موقعیت قرار گیری ملک و ارتباط آن با دیگر فضاها، ابعاد، 
هندسه، مساحت ، کیفیت مصالح مصرفی، منصوبات و متعلقات، نوع دسترسی ها، وضعیت 
بازار معاملات املاک ، تحقیقات میدانی انجام شده و در نظر گرفتن سایر جهات و پارامترهای 
موثر در ارزیابی به شرط عدم وجود هرگونه بدهی به اشخاص حقیقی و حقوقی )مستحق غیر 
نبودن و امکان انتقال رسمی و بلامعارض ملک مذکور از هر حیث( ارزش شش دانگ پلاک 
موصوف به مساحت ۹6۱ متر مربع )پس از کسر حق سرقفلی ۸ باب مغازه( جمعا به میزان 
43/000/000/000 ریال معادل چهار میلیارد و سیصد میلیون تومان ارزیابی می گردد. 

شعب حقوقی و اجرای ثبت
۱- شعبه و دادگاه خانواده کرج به مبلغ 700/000/000 ریال   ۲- شعبه ۱۸ دادگاه حقوقی 
به مبلغ 5۲۸/0۸3/000 ریال 3- شعبه 7 دادگاه حقوقی به مبلغ ۱3/6۹0/000ریال 4- ثبت 

اجرایی به مبلغ ۲/۸6۱/۹5۸/400 ریال    97/25492/ف
دادورز شعبه 2 اجرای احکام کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقاي ابراهیم شـکری داراي شناسـنامه شـماره 77۹40 به شرح دادخواست به 
کلاسـه ۹7057۲ از این شـورا درخواسـت گواهي حصر وراثت نموده و چنین 
توضیـح داده کـه شـادروان کلیـم الـه شـکری بشناسـنامه شـماره 4 در تاریخ 
۱3۹6/5/۲4 اقامتـگاه دائمـي خـود بـدرود زندگي گفته، ورثه حیـن الفوت آن 

مرحـوم منحصر اسـت به: 
۱- اسمعیل شکری متولد ۱335 ش ش ۱54 صادره از قزوین پسر متوفی

۲- ابراهیم شکری متولد ۱366 ش ش 77۹40 صادره از تهران پسر متوفی
3- الهام شکری متولد ۱367 ش ش ۱07337 صادره از تهران دختر متوفی

4- عالیه شکری متولد ۱337 ش ش ۱55 صادره از قزوین دختر متوفی
5- مرضیه شکری متولد ۱350 ش ش 5۲3 صادره از تهران دختر متوفی

6- طلعت مهرپورلایقی متولد ۱34۲ ش ش 6۲۸ صادره از قزوین همسر متوفی
آگهي  نوبت  یک  در  را  مزبور  درخواست  مقدماتي  تشریفات  انجام  با  اینک 
از  او باشد  از متوفي نزد  مي نماید تا هرکسي اعتراضي دارد و یا وصیتنامه 
تاریخ نشر نخستین آگهي ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهي صادر 

خواهد شد%م
97/25487/ف

رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج - کمالشهر

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانم فاطمه ناصری تمرین داراي شناسنامه شماره ۲5۸ به شرح دادخواست به کلاسه 
۹705۸5 از این شورا درخواست گواهي حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان کوچک خانم عباسی بشناسنامه شماره 53۹00۲057۱ در تاریخ ۱3۹7/7/۱۸ 
اقامتگاه دائمي خود بدرود زندگي گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
۱- عیوض ناصری تمرین متولد ۱35۲ ش ش ۱5۲ صادره از خلخال پسر متوفی
۲- رویه ناصری تمرین متولد ۱353 ش ش ۲00 صادره از خلخال دختر متوفی
3- مینا ناصری تمرین متولد ۱356 ش ش ۲0۱ صادره از خلخال دختر متوفی

4- فاطمه ناصری تمرین متولد ۱36۲ ش ش ۲5۸ صادره از خلخال نسبت دختر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتي درخواست مزبور را در یک نوبت آگهي مي نماید تا 
هرکسي اعتراضي دارد و یا وصیتنامه از متوفي نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهي 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهي صادر خواهد شد%م    97/25488/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کمالشهر- کرج
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مدیریت ورزشگاه آزادی تغییر می کند؟
شنیده ها حاکی است بنا به درخواست کریمی مدیر شرکت توسعه و نگهداری 

اماکن ورزشی، فرهاد نیکوخصال روز گذشته آزادی را ترک کرده و قرار است او تنها 
مدیر مجموعه های سوارکاری کل کشور باشد. ظاهرا قرار است بزودی مدیریت جدید 

ورزشگاه آزادی را منصوب کند.

بازیکنان تیم ملی امید نخستین تمرین خود را برگزار کردند
اعضای تیم ملی فوتبال امید که صبح یکشنبه وارد عمان شدند نخستین تمرین خود 

را از ساعت ۲0 در زمین شماره ۲ ورزشگاه سلطان قابوس آغاز کردند. این تمرین در 
شرایط ایده آل جوی و با شادابی و نشاط اعضای تیم برگزار شد. گفتنی است تیم ملی 

فوتبال امید ایران روز سه شنبه در مسقط برابر تیم امید عمان قرار می گیرد.

هنوز نمی توان پرونده انتقال لوکا مودریچ به اینتر را بست
رئال مادرید در تابستان اجازه خروج را به مودریچ نداد با این حال، هافبک کروات 

مشتاق به پیوستن به نراتزوری بود. در بازی برگشت اینتر مقابل بارسلونا ولادو لمیچ 
در سن سیرو حاضر بود و این نشان می دهد مودریچ می خواهد مطمئن شود که در 

تابستان پیش رو، به اینتر منتقل می شود.

صبر هافبک بارسا تمام شد؛ جدایی در زمستان
در فصل جاری والورده بازیکنانی چون ویدال، آلنیا و مونیر را به او ترجیح داده 

و همین باعث شده تا صبر دنیس تمام شود. عدم حضور در ترکیب ۱۸ نفره بازی 
با بتیس نیز برای این بازیکن، حکم تیر خلاص را داشت و او پس از آن به مدیر 

برنامه هایش گفته است که پیشنهادات رسیده را بررسی کند.

ونگر: بیست سال دیگر ربات ها مربیگری خواهند کرد
آرسن ونگر: »شما می توانید تصور کنید که در آینده، رئیسی بر سر کار بیاید که بگوید 

در نیمه دوم، هواداران از طریق شبکه های اجتماعی می توانند یک تعویض انجام دهند. 
این اتفاق خواهد افتاد. می توانید تصور کنید که ۲0 سال دیگر، یک ربات روی نیمکت 

مربیگری بنشیند«

زلاتان: بعد از 20 دقیقه بازیکن بارسلونا شدم
زلاتان در مورد انتقال خود از اینتر به بارسلونا گفت: »زمانی که ماکسول برای بردن 

وسایل خود به میلان سفر کرد به او گفتم یک جفت کفش من را نیز با خودت به 
بارسلون ببر. همه خندیدند اما فقط ۲ روز بعد، بارسلونا از من برای انتقال به این تیم 

دعوت کرد و پس از ۲0 دقیقه من دیگر بازیکن بارسلونا بودم.«

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

پرتغال در یک قدمی میزبانی نیمه نهایی لیگ ملت های اروپا
احتمالاً پرتغال میزبان نیمه نهایی لیگ ملت های اروپا خواهد بود. تیم ملی پرتغال با 

کسب تساوی مقابل ایتالیا، موفق شد به عنوان اولین تیم صعودش را به نیمه نهایی لیگ 
ملت های اروپا قطعی کند و حالا بخت اول میزبانی بازی های پلی آف این جام برای 

تعیین عنوان قهرمان است که به صورت متمرکز در یک کشور برگزار می شود.

نحوه بلیت فروشی دیدار پرسپولیس و تراکتورسازی اعلام شد
برتر فوتبال کشور روز یکشنبه  از سری رقابت های لیگ  تراکتورسازی  تیم 

4 آذر، در ورزشگاه آزادی تهران به مصاف تیم پرسپولیس تهران می رود.  این 
دیدار در حالی برگزار خواهد شد که براساس اعلام مسئولین برگزار کننده بازی، 

بلیت فروشی این دیدار صرفا به صورت الکترونیکی خواهد بود.

دپارتمان امور بین الملل فدراسیون از اعلام سهمیه ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا ۲0۱۹ خبر داد. به نقل از سایت 
رسمی فدراسیون فوتبال، کمیته مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا سهمیه باشگاه های مختلف را برای حضور در فصل 
۲0۱۹ این رقابت ها مشخص کرد که با اعلام دپارتمان 
امور بین الملل فدراسیون، فوتبال باشگاهی ایران صاحب 

دو سهمیه مستقیم و دو سهمیه در مرحله پلی آف شد.
برهمین اساس تیم های پرسپولیس و استقلال تهران 
به ترتیب به عنوان قهرمان لیگ برتر و جام حذفی بطور 
مستقیم به این مسابقات راه پیدا کردند. همچنین سایپا 

و ذوب آهن نیز به مرحله پلی آف راه یافتند.
آهن  ذوب   AFC اعلام  طبق  است،  توضیح  به  لازم 

اصفهان ابتدا ۱۲ فوریه )۲3 بهمن ماه( به مصاف تیم 
برنده دیدار الکویت کویت و الوحدت اردن می رود و 
سپس در صورت پیروزی ۱۹ فوریه )30 بهمن( مقابل 
الغرافه قطر حاضر می شود. همچنین تیم سایپا نیز ابتدا 
باید با پنجاب هند در تهران بازی کند و در صورت 

پیروزی میهمان الریان قطر خواهد بود.

اعلام رسمی سهمیه ایران در لیگ قهرمانان آسیا ۲01۹

جدی  پیشنهادهای  ونگر  است  شده  مدعی  ویلنوو 
چارلز  است.  کرده  رد  را  مادرید  رئال  و  مونیخ  بایرن 
ویلنوو مدیر سابق پی اس جی در مصاحبه اخیرش با 
Paris United مدعی شده است مذاکرات رسمی 
میان رئال مادرید و ونگر را مشاهده کرده ولی سرمربی 
فرانسوی پیشنهاد تیم اسپانیایی را رد کرده است. ویلنوو 
که بین سال های ۲00۸ تا ۲00۹ مدیر پاریسن ژرمن 

بود، در این باره مدعی شده است:
»دو باشگاه همیشه به دنبال جذب ونگر بودند. روزی در 
ایتالیا در یک سالن ورزشی بودم که رئال مادرید با ونگر 
مذاکره کرد. او در آن زمان تصمیم گرفت در آرسنال 
بماند. همچنین بعد از آن که ونگر موناکو را ترک کرد. 
بایرن مونیخ به شدت در پی جذب او بود، خصوصاً که 

ونگر به چهار زبان مسلط است.«

ویلنوو در مورد زمان مذاکره رئال مادرید با ونگر چیزی 
را فاش نکرده است اما ظاهرا رئال مادرید مذاکرات جدی 
با پیر مرد فرانسوی برای نیمکت خود داشته است که 
به نتیجه نرسیده و باعث شده است که مادریدی ها به 
دنبال گزینه های دیگری بروند. این در حالی است که 
ونگر بعد از جدایی لوپتگی نیز به نیمکت رئال مادرید 
لینک شد ولی سولاری سرمربی جدید کهکشانی ها شد.

رئال مادرید در ایتالیا با ونگر مذاکره کرده بود

رقابت های لیگ ملت های اروپا یکشنبه شب با برگزاری 
6 بازی ادامه پیدا کرد. از سطح اول، در گروه دوم تیم 
های سوئیس و بلژیک به مصاف هم رفتند که این بازی 
جذاب با نتیجه عجیب 5-۲ به سود سوئیس به پایان 
رسید. سوئیس با این نتیجه ۹ امتیازی شد و به دلیل 
عنوان  به  توانست  بلژیک  به  نسبت  بهتر  تفاضل گل 
صدرنشین به دور نهایی صعود کند. تیم ایسلند هم بدون 

کسب امتیاز به دسته پایین تر سقوط کرد.

در این بازی ابتدا بلژیک با گل های تورگان هازارد در 
دقایق ۲ و ۱7 از حریف پیش افتاد اما سوئیس با گل 
های رودریگز )دقیقه ۲6(، سفروویچ )دقیقه 3۱و 44( 
توانست پیروز نیمه اول شود. سوئیس میزبان در دقایق 
6۲ و ۸4 توسط الودی و سفروویچ باز هم به گل رسید تا 

یک پیروزی دور از انتظار را جشن بگیرد. 
از سطح دوم در گروه سوم، تیم اتریش با نتیجه ۲-۱ 
مقابل ایرلند شمالی به پیروزی رسید. در این گروه صعود 

تیم بوسنی قطعی شده و تیمم ایرلند شمالی هم به 
دسته پایین سقوط کرد. از سطح سوم در گروه دوم، تیم 
استونی با یک گل از سد یونان گذشت و مجارستان با 
دو گل مقابل فنلاند پیروز شد. در این گروه تیم فنلاند 
صعود کرد و تیم استونی هم سقوط کرد. از سطح چهارم 
در گروه دوم، تیم های مولداوی و لوکزامبورگ به تساوی 
۲-۲ دست یافتند و بلاروس با دو گل مقابل سن مارینو 
پیروز شد. در این گروه تیم بلاروس موفق به صعود شد. 

لیگ ملت های اروپا؛ صعود باورنکردنی سوئیس با تحقیر بلژیک

زلاتکو کرانچار سرمربی تیم ملی امید در حاشیه اردوی 
تیم امید در عمان درباره شرایط تیم اظهار داشت: ما پس 
از طی کردن یک سفر به عمان رسیدیم و با یک میزبانی 
خوب به سراغ ما آمدند و زمین خوبی در اختیار داریم و 
شرایط مطلوبی برای ما فراهم شده است. ما پس فردا که 
با عمان داریم بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم و گام خوبی 

در راه آماده سازی تیم برداریم.
وی درباره همکاری تیم های باشگاهی با تیم امید عنوان 

کرد: تیم ها با بهترین وجه ممکن با ما همکاری کردند، اما 
مهدی قائدی و اللهیار صیادمنش دو بازیکن استقلال دو 
روز دیر کردند که کاملا جرو توافق ما با باشگاه استقلال 
بود. بقیه نفرات به تیم ملحق شدند و با وجود بارندگی های 
فراوان توانستیم روند تمرینات خودمان را ادامه دهیم و 
امیدواریم در عمان با شرایط مطلوبی که میزبان فراهم 
کرده یک همبستگی بیشتر میان بازیکنان ایجاد کند و با 

جا انداختن بازی، بتوانیم گام بزرگتری برداریم.

کرانچار عنوان کرد: یکی از دلایلی که ما عمان را انتخاب 
کردیم این بود که این کشور زبانزد همه کشورها است 
و همواره در رده های سنی پایه عملکرد خوبی داشته 
است و ما هم این رقیب را انتخاب کردیم تا حریف برای 
تلاش مقابل ما عمل کند و قطعا عمان به عنوان میزبان 
قصد پیروزی مقابل ما را دارد و این به کار ما می آید 
و امیدوارم ما هم بتوانیم بازی خوبی مقابل تیم عمان 

باانگیره داشته باشیم.

کرانچار: مسیر درست ومناسب را به باشگاه ها و فوتبال ایران نشان دادیم

هشدار جدی  رئیس فیفا به مجلس و دولت
اینفانتینو:  قطعا تعلیق می شوید!

در گفت وگوی جدید اینفانتینو که قرار بود دوشنبه شب هفته 
قبل از برنامه نود پخش شود ولی این کار انجام نشد، او راجع به 
مسائل مختلفی صحبت کرده که مهم ترین آن به بحث تعلیق 

فوتبال ایران مربوط می شود.
ثانیه آن  تنها 3 دقیقه و 34  رئیس فیفا در مصاحبه اش که 
دیشب در فضای مجازی پخش شده و متن آن در زیر آمده، 
به مداخله مجلس و دولت ایران به کار مهدی تاج در فدراسیون 

فوتبال اشاره کرده که مشروح اظهارات او را می خوانید:
فردوسی پور: جیانی! فکر می کنم جنجال های اخیر درباره آقای 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال ما به گوشت خورده باشد که دولت یا 
بهتر است بگویم مجلس، قوانینی در مورد بازنشستگی وضع کرده 

که می تواند مانع از ادامه کارش شود. وضعیت را چطور می بینی؟
اینفانتینو: ما موضع خیلی خیلی شفافی در این رابطه داریم که 
موضوع فیفاست؛ با آقای تاج هم در این باره صحبت کردیم؛ او 
هم با گروهش در فدراسیون نشان دادند که چه کارهایی می شود 
انجام داد؛ نتایجی که فوتبال ایران به آن رسیده، در قیاس با گذشته 
بی سابقه است؛ ایران حالا جزو قدرت های فوتبال آسیا و دنیاست و 
این مسئله که مجلس دارد از طریق یک مصوبه در اداره فدراسیون 
فوتبال دخالت می کند، از جانب فیفا قابل پذیرش نیست؛ برای فیفا، 
فدراسیون های فوتبال در سراسر دنیا، نهادهای غیر دولتی و غیر 
سیاسی محسوب می شوند و به همین دلیل هیچگونه دخالتی از 
جانب پارلمان ها، از طریق مصوبات و مداخله در اداره فدراسیون ها 
پذیرفته نیست و نخواهد بود و به نظرم نباید اتفاق بیافتد؛ البته ما 
مثل همیشه در کمال احترام این را برای مجلس مطرح می کنیم که 
نباید این قانون را به فدراسیون فوتبال تحمیل کند، چراکه پیامدهای 
جدی برای فوتبال ایران به دنبال خواهد داشت و این اتفاق نباید 

بیافتد و ما هم نمی خواهیم چنین اتفاقی بیافتد.
فردوسی پور: اما خب مجلس معتقد است که فدراسیون فوتبال 
ایران با اینکه یک نهاد دولتی نیست، اما مثل هر نهاد یا سازمان 
دیگر آنها نیز باید از قوانین کشور تبعیت کنند؛ آنها می گویند که 
طبق قوانین ما، آقای تاج بازنشسته به حساب می آید و نمی تواند 

به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال کارش را ادامه دهد.
اینفانتینو: البته ما باید این مسئله را تحلیل کنیم، اما در نگاه اول این 
دقیقا چیزی است که ما به آن می گوییم دخالت؛ دخالت یک دولت یا 
مجلس در اداره فدراسیون. وقتی یک قانونی تصویب می شود و چنین 
تاثیر مستقیمی می گذارد، مثل حالا که آقای تاج را وادار به استعفاء 
می کند یا اینکه بخاطر یک قانون، بدون رای گیری و بدون استعفاء از 
فدراسیون برود، از دید فیفا مداخله محسوب می شود و ما این موضوع 

را تحمل نخواهیم کرد که این می تواند منجر به تعلیق شود.
فردوسی پور: تعلیق فعالیت های فوتبالی؟

اینفانتینو: فعالیت های فوتبالی ایران؛ تمام فعالیت های بین المللی؛ 
مردان، زنان، پسران، دختران، جوانان، فوتسال، فوتبال ساحلی و ...

فردوسی پور: هرگونه فعالیت فوتبالی.
اینفانتینو: هرگونه فعالیت فوتبالی؛ چنین اتفاقی حتی برای یک 
مدت کوتاه، می تواند سال ها فوتبال ایران را عقب بیاندازد و این 

چیزی است که ما مسلما نمی خواهیم.

خبر

این نفاق و دودستگی شرم آور است
کی روش: برخی ها در راه آماده سازی

تیم ملی خوابیده اند!

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران گفت:»در راستای آماده سازی 
تیم ملی افرادی هستند که خوابیده اند.«

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، 
کارلوس کی روش در کنفرانس مطبوعاتی قبل از دیدار برابر ونزوئلا 
گفت:»تشکر خودمان را از فدراسیون فوتبال قطر برای اینکه در بازی 
تیم ملی ایران برابر ونزوئلا از ما حمایت کردند تا روند آماده سازی 

خودمان را قبل از جام ملتها به خوبی انجام دهیم اعلام می کنیم.«
وی در ادامه گفت:»بدون شک فوتبال آسیا روزهای حساسی را 
پیش رو دارد و هر ۲4 تیم برای آماده سازی در جام ملتها در حال 
تلاش هستند. اما همانطور که می دانید متاسفانه امکان بازی با 
تیم های آفریقایی وجود ندارد. همینطور تیم های اروپایی هم 
درگیر مسابقات لیگ اروپا هستند و به همین خاطر رابطه خوب ما 
با آمریکای جنوبی توانست بازیهای آماده سازی خوبی مقابل تیم 
هایی مانند ترینیداد و توباگوو، بولیوی و حالا ونزویلا برگزار کند.«

کی روش در پاسخ به سوال خبرنگاری در مورد عملکرد درخشان 
تیم ملی ایران در جام جهانی روسیه و میزان آمادگی ایران در راه 
آماده سازی مسابقات جام ملت ها گفت:»مطمئنا تیم هایی که 
آماده سازی بهتری دارند می توانند نتیجه بهتری کسب کنند. 
تیم هایی مانند ژاپن و کره جنوبی و استرالیا فاصله زیادی از بعد 

توسعه و آماده سازی با سایر تیم ها دارند.«
سرمربی تیم ملی در ادامه تاکید کرد:»البته چند نفری را می 
شناسیم که در این مدت خواب بودند ولی آماده سازی هرچه بهتر 
می تواند به ما کمک کند تا به آن تیم ها برسیم و البته تیم هایی 
مانند چین و اردن و بحرین و عمان را هم نمی توانیم فراموش 

کنیم حتی تیم ملی ازبکستان که تیم های بسیار خوبی دارند.«
وی افزود:»قطعا جام جهانی خوبی را پشت سر گذاشتیم و تیم اول 
آسیا هستیم اما این به ما کمکی نخواهد کرد که در بازی بعدی برنده 
باشیم. کاری که دیروز انجام دادیم برای فردا ما نتیجه ای ندارد و 
قطر سخت مشغول آماده سازی است و عربستان و عمان و اردن و 
چین در حال اماده سازی سخت هستند. نه مثل شرایط فعلی ما در 
خانه که حتی یکی از اصحاب رسانه ایران حضور ندارد. قطعا نفاق و 
دو دستگی که بعضی ها در تلاش برای ایجاد آن در تیم ملی هستند 

غیر قابل قبول است و این دو دستگی باعث شرم است.«
کی روش در پایان گفت:»البته در همین لحظه افرادی هستند 
فرمول  این  اند.  خوابیده  که  ملی  تیم  سازی  آماده  طول  در 

مناسبی برای قهرمانی در جام ملتها نیست.«

خبر

محمدحسین سیفی - بعد از مسابقات جام 
جهانی روسیه، نگاه فوتبال جهان به سمت 
با  فوتبال  تب  دوباره  و  است  برگشته  اروپا 
شده  داغ  اروپا  در  اروپا«  های  ملت  »لیگ 

است. اما درباره این لیگ چه می دانید؟ 
این رقابت ها به چهار لیگ تقسیم می شود 
 A ِو تیم های برتر هر یک از گروه های لیگ
به فینال رقابت ها که در ژوئن ۲0۱۹ برگزار 
به  ها  تیم  سایر  و  یابند  می  راه  می شود، 
لیگ های دسته پایین تر سقوط می کنند.  
این مسابقات در عین حال مسیری را برای 
اختیار  در  اروپا  های  ملت  جام  در  حضور 

تیم ها قرار می دهد.
اروپای  های  ملت  لیگ  های  رقابت  برای 
 A امسال تیم های 55 کشور در چهار لیگ
و B و C و D به رقابت می پردازند. این در 
حالی است که تیم های آلمان و فرانسه و 
هلند در گروه یکِ لیگ A قرار گرفته اند 
و تیم های ملی ولز و دانمارک و ایرلند با 
قرار گرفتن در گروه چهارم لیگ B خاطره 
مسابقات مرحله مقدماتی جام جهانی ۲0۱۸ 

را زنده خواهند کرد.
ملی  های  تیم  طرفداران  که  حالی  در  اما 
ایتالیا و هلند به خاطر عدم حضور در جام 
جهانی روسیه به دنبال موفقیت تیم های ملی 
کشورشان در این مسابقات باشند، خیلی ها 
به خاطر نوع و فرم خاص برگزاری این رقابت 

ها هنوز گیج هستند.
چرا یوفا تصمیم گرفت این مسابقات را برگزار 
کند؟ آیا قرار است این مسابقات جانشین 
جام ملت های اروپا شود؟ اصلا برگزاری این 
رقابت ها به چه معنی است؟ این ها درصد 
کوچکی از همه سوالاتی است که در زمان 
ارائه طرح کلی این مسابقات اذهان را به خود 

مشغول کرده است.

لیگ ملت های اروپا 
چه طور برگزار می شود؟

مسابقات  از  انبوهی  حذف  برای  جام  این 
دوستانه بین تیم های ملی اروپایی قبل از 
دیدارهای رسمی بین المللی طراحی شده 
است. لیگ ملت های اروپا هر دو سال یک بار 
برگزار می شود. این مسابقات در چهارچوب 
تقویم فعلی فیفا برای مسابقات بین المللی 
برنامه ریزی شده و تیم ها بر اساس رنکینگی 
 D، B، C، A که در فیفا دارند در چهار لیگ
قرار گرفته و بعد با قرعه کشی چهار گروه 

برای هر لیگ تعریف می شود.
تیم  برای  تواند  می  لیگ  این  های  رقابت 
های سطح پایین تر اروپا هم جذاب باشد که 
می توانند مسابقاتی را به شکل پلی آف برگزار 
کرده و شانس خود را برای حضور در جام 

ملت های اروپا امتحان کنند.
در هر گروه تیم ها در دو بازی رفت و برگشت 

در خانه و خارج از خانه با هم بازی می کنند. 
این رقابت ها در طول سه ماه سپتامبر، اکتبر 
و نوامبر برگزارشد. به این ترتیب که چهار 
ژوئن ۲0۱۹  در   A لیگ  های  گروه  برنده 
دیدارهای نیمه نهایی و فینال را به میزبانی 
یکی از کشورهای شرکت کننده در مسابقات 
برگزار می کنند و برنده فینال اولین قهرمان 
مسابقه  و  شد  خواهد  قهرمان  اروپا  لیگ 
تعیین  را  چهارم  و  سوم  تیم  هم  آف  پلی 
خواهد کرد. این در حالی است که تیم های 
اول سه گروه B و C و D بر اساس امتیاز 
کسب شده به لیگ  بالاتر صعود می کنند و 
تیم های آخرِ گروه های A و B و C به لیگ 

پایین تر سقوط می کنند.

 آیا محدودیت هایی وجود دارد؟
روسیه و اوکراین نمی توانند در یک گروه 
باشند و به دلیل »محدودیت های ورزشگاه ها 
در زمستان« هیچ گروهی هم نمی تواند از 
بین کشورهای نروژ، فنلاند، استونی و لیتوانی 

بیش از دو کشور را در خود جای دهد.

چه طور لیگ ملت های اروپا بر صعود تیم 
ها به جام ملت های اروپا تاثیر می گذارد

طریق  از  کننده  صعود  های  تیم  بیشتر 
بازی های مرحله مقدماتی جام ملت های 
اروپا تعیین می شوند اما به جای آنکه بهترین 

تیم های سوم به پلی آف بروند، امتیاز راهیابی 
به جام ملت ها به 4 تیم برتری که از رقابت 
های  گروه  از  کدام  هر  برنده  تیم  بین ۱6 
 A، B، C،( موجود در لیگ های چهارگانه
D( تعیین می شود، خواهد رسید. به عبارت 
دیگر هر لیگ یک نماینده معرفی می کند و 
در صورتیکه هر کدام از این چهار تیم پیش 
از این از طریق مرحله مقدماتی جام ملت ها 
راهی این تورنمنت شده باشند امتیاز این تیم 
به بهترین تیم بعدی در همان لیگ می رسد.

اگر تیمی صعود کرده بود و نیاز به 
پلی آف نداشت، تکلیف چیست؟

در صورتی که تیمی توانسته باشد به صورت 
مستقیم به یورو صعود کند و در آن سو، به 
پلی آف لیگ ملت های اروپا نیز صعود کرده 
باشد، جایش را به دومین تیم برتری می دهد 

که راهی پلی آف نشده است.
تیم های برتر هر گروه در لیگ های چهار گانه 
با برگزاری یک دیدار تک حذفی راهی نیمه 
نهایی و در نهایت به فینال می رسند و می 
توانند جواز حضور در جام ملت های اروپا را به 
دست آورند، نکته حایز اهمیت در مورد این 
تورنمنت )لیگ ملت ها( این است که حتی 
 C تیم های درجه دو و سه که در لیگ های
 A حضور دارند به اندازه تیم های لیگ D یا
شانس حضور در جام ملت های اروپا را دارند.

هر آنچه باید از لیگ ملت های اروپا بدانید

تب داغ فوتبال در قاره سبز
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